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BAŞKANDAN 

Bir kuruluşun temel değerleri, kurumsal ilkeleri ve davranış kuralları ile yönetim biçimini 

ifade eder. Ticaret Odalarını güçlü kılan onların ortak değerleridir. Ortak değerler, odayı 

oluşturan Meclis üyelerini, Komite üyelerini, çalışanlarını, üyeleri, dış paydaşlarını ve 

müşterileri ortak bilinç ve kültür etrafında birleştirir. Bu kapsamda kurumsallaşma, kalite, 

eğitimler gibi konularda önemli adımlar attığımız bu yılda yaptığımız çalışmalar bu 

raporda sizlere sunulmuştur. 

Üyeleri ile birlik ve beraberlik içerisinde hareket eden Kumluca Ticaret ve sanayi Odası, 

her zaman en iyiyi hedefleyen hizmet anlayışı ile çalışmalarına hız kesmeden devam 

ediyor. Biz oda olarak bölgemizin hem ekonomik hem de sosyal anlamda gelişmesi için 

elimizi her zaman taşın altına koymaya hazırız. Bütün amacımız bölgemizin daha canlı ve 

örnek bir yer olması için çalışmaktır. 

KUTSO yöresinde doğal, kültürel, ve tarihi zenginliklerini koruyarak, üyeleri ile birlikte 

katılımcı yönetişim anlayışı ile ekonomik büyüme sağlayarak çağdaş ve özgün bir yapıya 

ulaşılmasına yön veren, öncü bir  “Meslek Kuruluşu” olmayı amaçlamaktadır.Alnımızın 

akıyla tamamladığımız bu yılı da huzurlu ve başarılı geçtiğine inanıyoruz. Bu duygu ve 

düşüncelerle bölgemizde, yurtiçi ve yurtdışında itibâra ve kamuoyu nezlinde takdire 

yakışır bir çalışma anlayışıyla, bölge ekonomisinin gelişmesi yolunda büyük hizmetler 

veren  Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak tüm üyelerimiz adına şükranlarımızı 

sunarız. 

Bölgemizin ekonomik ve sosyal gelişimi için yıllardır çalışan ve katkı sağlayan odamız siz 

değerli üyelerine, yönetim kurulumuza, meclisimize, meslek komitelerimize, üyelerimize, 

paydaşlarımıza ve personelimize, teşekkürlerimi sunuyorum. 

                                                                                               Murat H. GÜNAY 

                Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 

                                                                                           Yönetim Kurulu Başkanı 

 

 



 

 

 

 

 

VİZYONUMUZ 
 

Bölgemizin ekonomik gelişimi için, "sürdürebilir gelişme ve değişim" sloganını temel 
hizmet prensibi haline getiren Odamız, üyelerinin ihtiyaç ve beklentilerini en üst düzeyde 
karşılayan ve topluma yeni bilgiler kazandıran, deneyimler yaşatan ve değerler katan bir 

kurum olma anlayışını benimsemiştir. 
 
 
 

 
MİSYONUMUZ 

 
              Odamız; belirlemiş olduğu vizyon çerçevesinde Misyonunu; 

 Üyelerine, ihtiyaçlarının ve beklentilerinin ötesinde tarafsız, hızlı ve doğru hizmet 
sunmak, 

 Üyelerimizin Oda, birbirileri ve toplum ile ilişkilerinde yüksek ticaret ahlakını hâkim 
kılmak, 

 Sürekli öğrenme, gelişme ve değişme için çalışanlarına ve üyelerine çağdaş 
teknoloji sistemlerini kullanarak ve konusunda uzman kişilerden faydalanarak 
mesleki konularda eğitim vermek, 

 Takım çalışmasına önem verilen, bireysel ve grup başarılarının teşvik edildiği bir 
çalışma ortamı sağlamak, 

 Bölgemizin ve ülkemizin kalkınmasına yönelik faaliyetlerde bulunmak ve projeler 
üretmek,  

 Kalite yönetimleri gereklerine uyarak sürekli iyileştirmelerde bulunmaktır. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

KALİTE POLİTİKAMIZ 

 Sistemin sürekli iyileştirilmesi, üye ve uygulanabilir birincil ve ikincil mevzuat şartlarına 

uygunluk güvencesi için gereken prosesler dahil sistemi etkin bir şekilde uygulayarak 

üye memnuniyetini arttırmak. 

 Üye ihtiyaç ve beklentilerini dikkate alarak üye memnuniyetini ön planda tutmak, 

 Teknik, Ticari ve Yasal gelişmeleri izlemek ve üyelerimizi zamanında ve doğru 
bilgilendirmek, 

 Kalite Yönetimi ve TOBB Akreditasyon Sisteminin etkinliğini sürekli iyileştirilmek, 

 Üyelerimiz, yerel ve ulusal kurumlar ile ilişkilerimizi uzlaşma ve gelişme temelinde 

sürdürmek. Bölgemizin gelişmesi ve kalkınmasında kurum olarak üstlenebileceğimiz 

sorumlulukları üstlenmek ve başarmak, 

 Şeffaf bir yönetim anlayışı sunmak, 

 Sürekli iyileştirme faaliyetlerimizle, tüm süreçlerimizi mükemmelleştirmek için çalışmak, 

 Temsil ettiğimiz bölgemizin ekonomik, sosyal ve kültürel gelişimine faydalı olmak, 

 
 
 

 
HABERLEŞME VE İLETİŞİM POLİTİKASI 

 
Bölgemiz (Kumluca-Finike-Demre-Kaş) ticareti, tarımı ve turizmini yasal şartlar altında 
üyelerimizin memnuniyetini arttırmaya yönelik proaktif ve çözüm odaklı anlayışla hizmet 
sunabilmek için etkin iletişim yöntemlerini kullanarak üyelerimiz, paydaş kuruluşlar ve 
halkımızla sürekli ve sağlıklı ilişkiler kurmak, geliştirmek ve doğru bilgi akışını 
sağlamaktır.     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

ÜYE İLİŞKİLERİ POLİTİKASI 
 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası  olarak, her zaman üye memnuniyetinin ön planda 
tutulduğu, vizyon, misyon ve değerlerimiz doğrultusunda;   güçlü, saygın ve güvenilir bir 
kurum olarak kaliteli hizmet sunmaya devam ediyoruz. Bu ilkeyle sizlerin şikâyet ve 
taleplerinizi karşılamak; kalite standartlarımızı daha da ileri seviyeye ulaştırıp, hem daha 
iyi hizmet sunmak  için “Üye İlişkileri Politikamızı” oluşturduk. 
 

 Güvenirlik : Oda üye sicil ve tescil bilgilerinin korunması,istatistiki bilgilerininin 
doğruluğu, kaynakların etkin şekilde kullanılması açısından güvenilir kimliğe 
sahiptir. 

 Şeffaflık ve tarafsızlık: ODA üyeleri; şikâyet, talep ve sorularını; doğru, eksiksiz, 
anlaşılabilir ve kolay bir şekilde istedikleri heran ulaştırabilmektedir. Tüm iletişim 
kanallarımız sizlere açıktır. ODa tarafından, üyelerinin herhangi bir konu hakkında 
başvurdukları şikâyet, talep ve soruları ön yargısız ve adil bir şekilde 
değerlendirilmektedir. 

 Görev Bilinci İle Hareket Etmek : Oda Organ üyeleri ve ,personelin tamamı 
çalışmalarında mevzuata uygun ve Kalite Yönetim Sisteminde tanımlaması yapılmış 
 görevinin farkında olarak hareket etmektedir. 

 Çözüm odaklı olmak ; Üyelerden ,organ üyelerinden ve diğer kanallardan gelen 
Odaya ve ilimize ait sorunları çözerken; çözüm odaklı ,hızlı, üretken bir şekilde 
uygulanabilir çözüm önerileri üretir ve uygulamaya koyar. 

 Gizlilik: Oda’nın kuruluşundan bugüne üye verilerin korunması son derece 
önemlidir. Bu nedenle   kişisel veriler  her zaman gizli tutulmaktadır. 

 Güncellik : Oda üyeye ait sicil ve tescil bilgilerini ,mali bilgileri ,istatistiki bilgileri ve 
sisteme ait diğer bilgileri daima güncel halde tutar. 

 Dürüstlük ve İş Ahlakına İnanmak: Oda idari kadrodaki yöneticiler ile çalışan 
personel iş ahlakına uygun ,dürüst ve etik kurallar çerçevesinde çalışır. 

 Yeniliğe Açık Olmak :Oda teknolojik yeniliklere ve yeni yönetim sistemlerine uygun 
olarak , çalışanları ve üyelerini devamlı eğitim vererek adaptasyon çalışmaları 
yapar, çalışır. 

 Farklılık Oluşturmak : Diğer oda ve borsalardan farklı iyi uygulamalarını artırmaya 
çalışmaktadır. 

 Topluma ve Çevreye Duyarlı Olmak : Oda, topluma faydalı olacak çalışmalara 
paydaş olur ve çevre bilinci ile hareket eder. 

 Sosyal Sorumluluk Bilincinde Olmak : Sosyal sorumluluk projeleri üretir, mevcutlara 
katkı sağlar. 

 
 
 
 



 
 

İNSAN KAYNAKLARI POLİTİKAMIZ 
 

 Odamızın geliri doğrultusunda yeterli sayıda personel istihdam ederek, 
çalışanlarımızın Hizmet İçi Eğitimlerle yetkinliğini artırarak mesleki ve kişisel 
anlamda sürekli gelişimini sağlamak, 

 Personelimizin; hak ve sorumlulukları için ilgili yönetmelik, yasa ve iş kanunlarına 
uymak, 

 Çalışanlarımızı başarımızın anahtarı kabul ettiğimiz için çalışma ortamında gerekli 
düzenlemeleri yapmak, 

 Çalışanlarımızın motivasyon gücünü artırmak için ödüllendirme yapmak, 

 Üye odaklı yaklaşımımız ile doğru kişileri doğru birimlere  yerleştirmek, odamız  
içerisinde yüksek potansiyelleri seçmek, bilgi, beceri ve yetkinliklerini geliştirip 
tamamlamaları için her türlü fırsatı sağlamak, çalışan memnuniyetinin devamlılığını 
sağlamak, performans yönetim sistemi ile performanslarını değerlendirmek ve 
çalışanlarımız ile uzun vadeli işbirliğimizi sürdürmek ,her zaman, kaliteli zaman ve 
bilgi paylaşımından  asla vazgeçmeden yeni fikirlere açık, yaratıcı, güvenilir,  çağdaş 
insan kaynakları politikaları uygulayarak üyelerimizin  yanında olmaktır. 

 Eğitim düzeyi yüksek, yenilik ve değişimlere açık, girişimci, dinamik, sonuç odaklı, 
kendini ve işini geliştirmeyi hedefleyen insanlar kazandırmak 

 Çalışanlarımızın motivasyonlarını ve kuruma bağlılıklarını ön planda tutmak,  

  Çalışanlarımızın yeteneklerinden, gücünden ve yaratıcılığından azami fayda 
sağlamak, 

 Çalışanlarımız arasında fırsat eşitliği yaratmak, 

 Çalışanlarımız için şeffaf ve açık bir yönetim politikası izlemek,  Çalışanlarımızın, 
maddi ve manevi  

haklarının korunmasını gözetmek. 
 
 
 
 

BİLGİ İŞLEM POLİTİKAMIZ 
 

Günümüzde çalışanları, üyeleri, iç ve dış paydaşları ve diğer kurum ve kuruluşlarla iş 
ortaklığı bulunan Kumluca TSO ’nun kullandığı mevcut ve geliştirilebilir arşiv, web gibi 
bilgi sistemlerinde kurumun bilgi gizliliği ve ulaşılabilirliğine ilişkin güven ortamının 
yaratılması, stratejik bir önem taşımaktadır. Bilgi güvenliği sağlamak için teknolojik 
çözümlerle birlikte bilgi işlem teknolojilerinin kullanılarak, oluşabilecek risklere karşı 
önlem alan ve sürdürülebilir bir sistem Kumluca TSO ’nun bilgi işlem politikasını 
oluşturmaktadır. 

 

 

 

 

 



 
 
 
 
 
 
 

MALİ POLİTİKAMIZ 
 

 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası mali politikasının temel amacı 5174 Sayılı Kanun 

çerçevesinde çıkartılan Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile Odalar ve Borsalar Bütçe ve 
Muhasebe Yönetmeliğinde belirtilen: “Gelir ve Gider bütçelerinin hazırlanması, kesin 
hesabın çıkarılması, hesap ve kayıt düzeninde şeffaflık ve tek düzenin sağlanması, bütün 
işlemlerin kayıt altına alınması, faaliyetlerinin gerçek mahiyetlerine uygun olarak sağlıklı 
ve güvenilir bir biçimde muhasebeleştirilmesi, mali tabloların muhasebenin temel 
kavramları ve genel kabul görmüş bütçe ve muhasebe ilkeleri çerçevesinde, uluslararası 
standartlara uygun zamanında ve doğru olarak hazırlanması ve raporlanmasına ilişkin 
ilke, usul ve esasları düzenlemektir” hükmünü yerine getirmektir. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

MECLİS ÜYELERİMİZ 

NO Adı Soyadı 
 
Ünvanı 

1 
FAHRİ  ÖZEN Meclis Başkanı 

2 
İSMAİL  ATİK 

Meclis Başkan 

Yardımcısı 

3 
TAHİR  ARSLAN 

Meclis Başkan 

Yardımcısı 

4 
RAMAZAN  İPEK Meclis Üyesi 

5 
GÖKHAN  ASLANCAN Meclis Üyesi 

6 
AŞKIN YENİER Meclis Üyesi 

7 
MENDERES  OKTAY Meclis Üyesi 

8 
ERHAN  SARICAOĞLU Meclis Üyesi 

9 
ZİYA  YAVUZ Meclis Üyesi 

10 
İBRAHİM  EVREN Meclis Üyesi 

11 
EMRAH  ERDOĞAN Meclis Üyesi 

12 
TURGUT  ACAR Meclis Üyesi 

13 
ERTAN  PARÇAOĞLU Meclis Üyesi 

14 
BÜLENT  KIZILKAYA Meclis Üyesi 

15 
HAYRİ  USTA Meclis Üyesi 

16 
FATİH  COŞKUN Meclis Üyesi 

17 
NİHAT  KARAYEL Meclis Üyesi 

18 
BARIŞ  GÜRSES Meclis Üyesi 

19 
MEHMET  BİLGİÇ Meclis Üyesi 

20 
İZZET  KARA Meclis Üyesi 

21 
HÜSEYİN  ÇEKKİN Meclis Üyesi 

22 
ÖMER  ÖZALTIN Meclis Üyesi 

23 
RECEP  SARICA Meclis Üyesi 

24 
MUSTAFA  ACARBULUT Meclis Üyesi 

25 
KERİM  SOYTÜRK Meclis Üyesi 



26 
DERYA G.  BARUT Meclis Üyesi 

27 
MUHİTTİN  ONARAN Meclis Üyesi 

28 
İBRAHİM UĞUR  ÇAKIR Meclis Üyesi 

29 
ŞÜKRÜ  AÇIKYÜREK Meclis Üyesi 

30 
MURAT H.  GÜNAY Meclis Üyesi 

31 
BAYRAM  KARAGÜL Meclis Üyesi 

32 
AHMET  ÇETİN Meclis Üyesi 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

YÖNETİM KURULU ÜYELERİMİZ 

NO Adı Soyadı 
 
Ünvanı 

1 

 

MURAT 

HÜDAVENDİGAR  

 GÜNAY 

 

YÖNETİM KURULU 

BAŞKANI 

2 
BAYRAM  KARAGÜL 

 

YÖNETİM KURULU BAŞKAN 

YARDIMCISI 

3 
İBRAHİM UĞUR  ÇAKIR 

 

YÖNETİM KURULU BAŞKAN 

YARDIMCISI 

4 
MUHİTTİN  ONARAN 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

5 
KERİM  SOYTÜRK 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

6 
TURGUT  ACAR 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

7 
ERTAN  PARÇAOĞLU 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

8 
BÜLENT  KIZILKAYA 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

9 
EMRAH  ERDOĞAN 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

 

 

 

 



 

MESLEK KOMİTE ÜYELERİMİZ  

 

  1.GRUP MESLEK KOMİTESİ YETKİLİ  

1 PEKSAN GIDA PAZ. VE TİC.LTD.ŞTİ. RAMAZAN İPEK 

2 GÖKHAN ASLANCAN-ALİ BAKKAL GÖKHAN ASLANCAN 

3 

YENİER GIDA KUYUM.İNŞ.TUR. TİC. VE SAN. 

LTD.ŞTİ. AŞKIN YENİER 

4 ÇOLAKOĞLU GIDA SAN. VE TUR. TİC. LTD.ŞTİ. İRFAN ÇOLAKOĞLU 

5 ÖZCAN AYDEMİR ÖZCAN AYDEMİR 

6 HAS GIDA TİC. LTD.ŞTİ.-KUMLUCA ŞUBESİ BURHANETTİN ÇOBAN 

7 USTALAR TOPTnAN MUHAMMED USTA 

  2.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 

MOGO KOZMETİK İTR.İNŞ.TEKS.GIDA 

TUR.TAR.TİC.SAN. VE PAZ.LTD.ŞTİ. MENDERES OKTAY 

2 

SARIAHMETOĞULLARI DAY.TÜK.MAL.GIDA 

TAR.TAŞ.KUY.OTO.İNŞ.TUR.VE TİC.LTD.ŞTİ. ERHAN SARICAOĞLU 

3 ÖNDER SERT-PERDA HOME ÖNDER SERT 

4 

ESER ARACILIK 

HİZ.DAY.TÜK.MAL.İTH.İHR.İNŞ.SAN. VE TİC. 

LTD.ŞTİ. İBRAHİM ARSALI 

5 EMİN ÖZEN EMİN ÖZEN 

  3.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 İSMAİL ATİK İSMAİL ATİK 

2 HATÇILAR MOBİLYA ORMAN ÜRÜNLERİ SÜLEYMAN DEMİREL 

3 

YAVUZLAR SANAYİ TURİZM TİCARET ANONİM 

ŞİRKETİ ZİYA YAVUZ 



4 

KOLEKSİYON MUTFAK MOBİLYA İNŞAAT TUR.SAN. 

VE TİC. LTD.ŞTİ. HAKAN KIRMIZIDAN 

5 MUSTAFA KAHRAMAN MUSTAFA KAHRAMAN 

  4.GRUP MESLEK  KOMİTESİ   

1 

DEMRE KORELİLER TAR. OTO KİRALAMA TUR. 

İNŞ.EML.OTO.TAŞ. GIDA İTH.İHR.SAN. VE TİC. 

LTD.ŞTİ. ÖMER GÖKÇE 

2 EMRAH ERDOĞAN EMRAH ERDOĞAN 

3 

MAVİ BONCUK OTO. GIDA TUR. AKARYAKIT 

İNŞ.EML.TAR.REK.HİZ.TEKS.NAK.PAZ.İTH.SAN. VE 

TİC.LTD.ŞTİ. TURGUT ACAR 

4 

EVREN TORNA PETROL ÜRÜN. GIDA TAR. MAK. İNŞ. 

PAZ. VE NAK. TİC. VE SAN. LTD.ŞTİ. İBRAHİM EVREN 

5 

LİLYUM TUR. İNŞ. TAŞ. GIDA VE SOS. HİZ. TİC. SAN. 

LTD.ŞTİ. YILDIRIM DÜNDAR 

6 

ASLAR TAŞIMACILIK TURİZM TİC.İNŞ.OTO. PAZ. 

LTD.ŞTİ. ALİ SÜNGÜLÜ 

7 

FERAH TURİZM SEYAHAT İNŞ. TİC. VE SAN. 

LTD.ŞTİ. FETHİ KEMAL ÖZTÜRK 

  5.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 

PARÇAOĞLU SIHHİ TESİSAT MALZ. İNŞ. TUR. TİC. 

LTD.ŞTİ. ERTAN PARÇAOĞLU 

2 

TERMİK ELEKTRİK BOBİNAJ SAN. TİC. VE PAZ. 

LTD.ŞTİ. BÜLENT KIZILKAYA 

3 

USTAPEN PVC METAL CAM YAPI SİST. İNŞ. SAN. VE 

TİC. LTD.ŞTİ. HAYRİ USTA 

4 

HOYRAZLI İNŞ. SERA MALZ. KOM. TİC. VE SAN. 

LTD.ŞTİ. MUSTAFA HOYRAZLI 

5 ENGİNLER PAZARLAMA VE TİCARET LTD.ŞTİ. BATUHAN MUTLU ENGİN 

6 

KESKİN İNŞAAT MALZ. VE TURZ. İŞLET. SAN. TİC. 

LTD. ŞTİ. HÜSEYİN KESKİN 

7 BİLAL YEDİRİM BİLAL YEDİRİM 



  6.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 

FC KUYUMCULUK İNŞ. EML. DAN. SAN. VE TİC. 

LTD.ŞTİ. FATİH COŞKUN 

2 

HÜS-MER TURİZM SARRAF KUYUMCULUK SAN. VE 

TİC. LTD.ŞTİ. HÜSEYİN DARİYEMEZ 

3 MUZAFFER COŞAN-COŞAN TELEKOM MUZAFFER COŞAN 

4 

BAYSANLAR İLETİŞİM İNŞ. TUR. TİC. VE SAN. LTD. 

ŞTİ. EVREN BAYSAN 

5 NİHAT KARAYEL KARAYEL KUYUMCULUK NİHAT KARAYEL 

  7.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 

ARKADAŞ İNŞ. GIDA KONFEK. NAK. TUR. TİC. VE 

SAN. LTD. ŞTİ. TAHİR ARSLAN  

2 

GÜR NUR TURİZM OTELCİLİK İNŞ. SAN. VE TİC. 

LTD. ŞTİ.  BARIŞ GÜRSES  

4 BİLGİÇLER TURİZM İNŞ. TİC. VE SAN. LTD. ŞTİ. MEHMET BİLGİÇ 

  NURBAY TURİZM TARIM VE TİCARET LTD.ŞTİ 
ADEM DOLUNAY TOMANBAY 

5 BAYRAM KARATAŞ BAYRAM KARATAŞ 

6 

LİKYALILAR TURİZM SEMİNERCİLİK YATIRIM 

DANŞ.EML.İNŞ.ORG.TAŞ.SAN. VE TİC. LTD.ŞTİ. GÜRKAN GÜNGÖR 

7 SİNAN ÇELİK SİNAN ÇELİK 

  8.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 

BARANSEL GRUP EMLAK TURZ.OTO.İNŞ.TAAH.TİC 

.LTD. ŞTİ. İZZET KARA 

2 HÜSEYİN ÇEKKİN SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ HÜSEYİN ÇEKKİN 

3 ÖMER ÖZALTIN  ÖMER ÖZALTIN 

4 

MAZEN ARICAN- MAZEN ARICAN SİGORTA 

ACENTELİĞİ MAZEN ARICAN 

5 OSMAN DOĞAN SİGORTA ACENTELİĞİ OSMAN DOĞAN 



6 

HALİL SARICA SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ 

LTD.ŞTİ.-KAŞ ŞUBESİ HALİL SARICA 

7 NURAY DURAN NURAY DURAN 

  9.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 

TARFA TARIMSAL FAALİYETLER ÜRETİM PAZ. VE 

DIŞ TİC.LTD.ŞTİ. FAHRİ ÖZEN 

2 

SARICA TARIM İNŞ.TAŞIMACILIK GIDA 

İTH.İHR.SAN. VE TİC. LTD.ŞTİ. RECEP SARICA 

3 YAŞA TARIM SANAYİ İNŞAAT VE TİC. LTD.ŞTİ. ETHEM YAŞA 

4 

MEKTAR TARIM İNŞ. TURZ. PET. SAN. VE TİC. 

LTD.ŞTİ. MUSTAFA ACARBULUT 

5 

HAKER TARIM TURİZM GIDA İNŞ. TAAH. TİC. 

LTD.ŞTİ. HAKKI ARIKAN 

6 ÖZ AÇIKYÜREK PAZARLAMA VE TİCARET LTD.ŞTİ. MAZLUM AÇIKYÜREK 

7 

TÜREL FİDE TARIM TURİZM İNŞ. SAN. VE TİC. 

LTD.ŞTİ. MUSTAFA TÜREL 

  10.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 

TASARIM MİMARLIK MÜHENDİSLİK TİCARET 

LİMİTED ŞİRKETİ KERİM SOYTÜRK 

2 

DERYA BARUT MİMARLIK İNŞAAT TAAH. TİC. LTD. 

ŞTİ. DERYA G. BARUT 

3 ALİ ALTINKAN ALİ ALTINKAN 

4 

MRE MÜHENDİSLİK İNŞAAT TARIM TURİZM SAN. 

TİC. LTD.ŞTİ.-DEMRE ŞUBESİ EMRE CEYLAN 

5 

DEMİR ÖNCÜ MİMARLIK ORTAKLIĞI TİCARET 

LİMİTED ŞİRKETİ HASAN ÖNCÜ 

  11.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 MUHİTTİN ONARAN MUHİTTİN ONARAN 

2 İBRAHİM UĞUR ÇAKIR İBRAHİM UĞUR ÇAKIR 



3 

B.Ş.F. AÇIKYÜREK TARIM ÜRÜNLERİ KOM.TAŞ.İNŞ. 

DIŞ TİC. İTH. VE İHR. LTD. ŞTİ. ŞÜKRÜ AÇIKYÜREK 

4 

KİRİŞ TARIM DIŞ TİCARET PAZARLAMA LİMİTED 

ŞİRKETİ LEVENT VELİ YAZICI 

5 RAMAZAN ZORLU-ZORLU KOMİSYONCULUK RAMAZAN ZORLU 

6 DURDAŞ KOMİSYON TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ CENGİZHAN DURDAŞ 

7 

GARADERELİ TARIM İNŞAAT OTO. TİC. VE PAZ. 

LTD.ŞTİ. FATİH KARAKUŞ 

  12.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 

MURAT H GÜNAY İNŞAAT TAAHHÜT PROJE 

LİMİTED ŞİRKETİ MURAT H. GÜNAY 

2 

KARAGÜL İNŞAAT MÜHENDİSLİK TURİZM GIDA 

TARIM VE TİCARET LTD.ŞTİ. BAYRAM KARAGÜL 

3 

YENİ ÇETİNLER İNŞAAT SANAYİ TİCARET TURİZM 

VE PAZARLAMA LTD.ŞTİ. AHMET ÇETİN 

4 

USLU-HAN TASARIM TEKSTİL TURİZM İNŞAAT 

GAYRİMENKUL GIDA MADDELERİ TAŞ. SAN. VE 

TİC. LTD. ŞTİ. SABRİ USLU 

5 SONER KAYRA SONER KAYRA 

6 MUSTAFA ARSLAN MUSTAFA ARSLAN 

7 ŞEVKİ YÖRÜK ŞEVKİ YÖRÜK 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ODAMIZ ORGANİZASYON ŞEMASI 

 

 

 

 

ODAMIZIN GÖREV ALDIĞI KURUM KURULUŞ VE İŞTİRAKLER 

                                                     

                             

                

   

TOBB Turizm Kurulu 

Batı Akdeniz Fuarcılık ve 

  Organizasyon Ltd. Şti.       
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TEMEL YETERLİLİKLER 

 

1.1.Yönetim ve Oda Mevzuatı 

2018 Yılında 12 adet Meclis Toplantısı yapılarak  gündem maddesi görüşülmüş olup, Meclis 

katılım oranı %70’dir. 

2018 Yılında 49 adet Yönetim Kurulu Toplantısı yapılarak  gündem maddesi görüşülmüş olup, 

Yönetim Kurulu katılım oranı %87’dir. Her hafta Salı günleri düzenlenen toplantılarda, 

üyelerimizin müşterek ihtiyaçlarını karşılamak, meslekî faaliyetlerini kolaylaştırmak ve oda işleyişi 

ile ilgili kararlar alınmaktadır. 

MECLİS VE YÖNETİM KURULU TOPLANTI İSTATİSTİKLERİ 

 YKT 

Toplantı 

Sayısı 

YKT 

Gündem 

Sayısı 

YKT 

Katılım 

Oranı 

 Meclis 

Toplantı 

Sayısı 

Meclis 

Gündem 

Sayısı 

Meclis 

Katılım 

Oranı 

2015 47 372 95  12 94 85 

2016 47 378 92  12 98 89 

2017 47 368 96  12 95 96 

2018 49 272 87  12 108 70 

 

Haftada bir gün yapılan Yönetim Kurulu toplantılarımızı Demre Temsilciliğimizde gerçekleştirdik.  
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1.2. Mali Yönetim 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası mali politika amaçları doğrultusunda muhasebeye ilişkin mali 

tablo, makbuz, fiş, belge ve defterleri ile hesap planlarını 5174 sayılı Kanun ve ilgili 

yönetmeliklerine(Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği) göre düzenler. 

Düzenli olarak Yönetim, Hesapları İnceleme Komisyonu ve Meclise sunulan evraklar; 

 Aylık mizan 

 Yıl sonu kesin gelir ve gider bütçeleri 

 Yeni hesap dönemi için tahmini gelir ve gider bütçeleri 

 Gelir tablosu ve bilanço 

 Diğer bütçe ekleri (Kadro cetveli, Kayıt Ücretleri ve Yıllık Aidat Tarifeleri, Hizmet 

Karşılığı Alınacak Ücret Tarifeleri Tabloları, Harcırah Tablosu ve Bütçe Talimatnamesi) 

 Muhasebe Biriminden talep edilen diğer raporlar. 

 

 

 

 

Yıllar itibariyle KUTSO Gelir ve Gider Bütçesi 

YIL  BÜTÇE(TL) FİİLİ(TL) 

GERÇEKLEŞME 

GERÇEKLEŞME 

ORANI 

2015 

GELİRLER 2.250.000,00 1.815.778,00 %80,70 

GİDERLER 2.250.000,00 1.518.981,87 %67,50 

2016 

GELİRLER 3.200.000,00 2.315.179,40 %72,35 

GİDERLER 3.200.000,00 2.768.317,79 %86,50 

2017 

GELİRLER 3.000.000,00 2.325.179,51 %77 

GİDERLER 3.000.000,00 1.991.542,25 %66 

2018 

GELİRLER 3.200.000,00 2.908.287,05 %90,88 

GİDERLER 3.200.000,00 2.595.283,51 %81,10 
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                                              2018 Yılı Fiili Gelir Kalemleri 

Yıllık Aidat 1.336.005,21  

 

 

TOPLAM: 

2.908.287,05.-TL 

Munzam Aidatı 631.861,66 

Kayıt ücreti 130.082,00 

Hizmet bedelleri 600.822,45 

Belge bedelleri 82.734,00 

Faiz gelirleri 77.380,21 

Tarife Tasdik gelirleri 1.200,00 

Sair gelirleri 48.201,52 

Bağış ve Yardımlar 0,00   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                       2018 Yılı Fiili gider kalemleri 

Personel giderleri 1.231.315,30  

 

 

TOPLAM:   

 2.595.283,51.-TL 

Finansman giderleri 705,73 

Dışardan sağlanan fayda ve hizmetler 326.944,72 

Genel yönetim giderleri 61.235,06 

Vergi, resim ve harçlar 15.006,16 

Basın ve yayın giderleri 20.258,60 

Sabit Kıymetler giderleri 182.092,00 

Kira Giderleri 19.672,31 

Seyahat Yol Giderleri 15.642,89 

Birlik aidatı,Kanuni aidat pay ve fonlar 145.646,61 

Sair Giderler 0,01 

Eğitim ve Fuar Giderleri 70.456,81 

Faiz Giderler 506.307,31 
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1.3. İnsan Kaynakları Yönetimi 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 2018 yılında 19 çalışanı ile hizmet vermiştir. 19 çalışanın 9’u 

bayan, 10’u erkektir. Oda Personelinin sorumluluk, yetkileri ve yetkinlikler kalite yönetim ve 

akreditasyon standartları çerçevesinde hazırlanan dökümanlara personelimiz dosya paylaşım sistemi 

ile anında ulaşarak görebilmektedir. 

Yeni işe başlayan personel ve stajerlere;  odamız yapısı ve yasal mevzuatı (kanun ve 

yönetmelikler), faaliyetleri, kalite yönetim sistemi ve organizasyon yapısı hakkında kısa 

bilgilendirmeler yapılır. Bilgilendirme amaçlı gerek yeni personele gerekse stajerlere Personel El 

Kitabı verilerek oryantasyon eğitimine tabi tutulur. 

 

KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI PERSONEL SAYISI VE EĞİTİM DURUMU 

Personel Çalışan 
Personel 
Sayısı 

Eğitim Durumu 

İlköğretim Lise Ön Lisans Lisans Yüksek 
Lisans 

Erkek 10 0 3 2 4 1 

Kadın 9 1 1 0 7 0 

Toplam 19 1 4 2 11 1 

% (Yüzde) %100 %5 %22 %10 %58 %5 

 

NO 

ET       ETKİNLİK/FAALİYET ADI İŞBİRLİĞİ KURULUŞ SÜRE TARİH 

KATILAN 
PERSONEL 

1 Genel Sekreterler 

Bilgilendirme Semineri TOBB 2 GÜN 24-25.02.2018 

 

Mesut BAKAR 

2 

 Dış Ticaret ve Yatırım 

iletişim noktaları TOBB 2 GÜN 24-25.09.2018 

 

Mesut BAKAR,  

Recep KÖSEK, Bilal 

ÖNER 

3 
Genel Sekreterler 

Bilgilendirme Semineri TOBB 3 GÜN 06-09.12.2018 

 

Mesut BAKAR 

4 

Ticaret Sicili Müdürlükleri 3. 

Bilgilendirme Semineri TOBB 1 GÜN 11.03.2018 

 

Aytekin Cumhur 

ÇAKMAK, Ş. Gamze 

GERMEN, Barış 

DEĞİRMENCİOĞLU 

5 

Proje Hazırlama Eğitimi BAKA 1 GÜN 24.01.2018 

 

Recep KÖSEK, Ebru 

YILMAZ, Ali Kutay 

GÜLEÇ 
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Odamız Personel Performans Değerlendirme Sistemi 2014 yılından itibaren uygulanmaktadır. 

Odanın Kalite Yönetim sistemi ve Akreditasyon Sistemine ışık tutacak bir çalışma olan bu sistem, 

çalışanların eğitim ve gelişim ihtiyaçlarını tespit ederek verimli çalışmalarına katkı sağlamaktadır. 

Performans değerlendirme neticesinde personelin sonuçları değerlendirilir ve yönetim Kurulu kararı 

ile çeşitli ödül uygulamaları yapılır. 

 

KUTSO’da Çalışan Memnuniyet Anketi 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası çalışanlarına yılda bir defa çalışan memnuniyet anketi 

düzenlemektedir.  tarihinde Kurumumuz merkez ve ilçe temsilciliklerindeki personelimiz tarafından 

cevaplandırılmak üzere hazırlanan anket formu; Odamız hakkındaki genel düşünceler bölümünde 8, 

Kurumsal imaj bölümünde 3, Yöneticilerin değerlendirilmesi bölümünde 6, yapılan işin 

memnuniyeti bölümünde 7, Fiziksel çalışma ortamı bölümünde 7, Takım çalışması bölümünde 8, 

Hizmet kalitesi ve müşteri memnuniyeti bölümünde 4, Kişisel gelişim ve eğitim olanakları 

bölümünde 4 soru olmak üzere toplam 8 bölüm 47 sorudan oluşmaktadır. 

Odamız hakkındaki düşünceleriniz başlıklı dokuzuncu bölüm ve paylaşmak istedikleriniz başlıklı 

onuncu bölüm ise görüş belirtmeye yönelik olduğundan ayrı bir bölümde değerlendirmeye 

alınmıştır.  

Ankete 19 personelimiz katılmış olup, personel katılım oranı % 100 olmuştur.  

Buna göre anket değerlendirmesi aşağıda verilmiştir; 

Çalışanların; 

 

 

 

6 

 Girişimciliği Geliştirme 

Destek Programı Eğitimi 

 

 

KOSGEB 

 

1 GÜN 

 

21.12.2018 

 

 

Recep KÖSEK 

7 

Proje Uygulama Eğitimi BAKA-ATSO 1 GÜN 05.07.2018 

Recep KÖSEK, İlyas 

DEĞİRMENCİ, Ebru 

YILMAZ 

8 Dolaşım ve Menşe 

Belgelerinin Elektronik 

Ortamda Düzenlenmesi TOBB 1 GÜN 24.04.2018 

 

Şerife TUNCEL 

9 

Türk İşaret Dili Eğitimi 

Hayat Boyu Öğrenme 

Genel Müdürlüğü 1 AY 

05/11/2018-

23.11.2018 

Aytekin Cumhur 

ÇAKMAK 
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1- ÇALIŞAN MEMNUNİYET ORANI 

 

%95’i KUTSO’da çalışmaktan memnun olduğunu belirtmiştir. 

 

2- ODANIN KURUMSAL İMAJI 

 

Çalışanların %95’ü KUTSO’nun kurumsal imajını olumlu bulmaktadır. 

 

 

 

 

95% 

5% 

Çalışmaktan Memun 

Çalışmaktan Memnun 
Değil 

95% 

5% 

Kurumsal İmaj Olumlu 

Kurumsal İmaj Olumsuz 
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3-  YÖNETİCİLERDEN MEMNUNİYET ORANI 

 

%95 çalışan yöneticilerinden memnundur. 

 

4- ÇALIŞANLARIN YAPTIĞI İŞTEN MEMNUNİYET ORANI 

 

%82  çalışan yaptığı işten memnundur. 

 

 

 

95% 

5% 

Yöneticilerden memnun 

Yöneticilerden memnun 
değil 

82% 

18% 

Yaptığı işten memnun 

Yaptığı işten memnun 
değil 
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5- ÇALIŞMA ORTAMININ FİZİKSEL DURUMUNUN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%90 çalışan, çalışma ortamının fiziksel durumundan memnundur. 

 

 

 

6- TAKIM ÇALIŞMASI DURUMUNUN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%70 çalışan odada etkin bir takım çalışmasının olduğunu düşünmektedir. 

 

 

90% 

10% 

Fiziksel durumdan 
memnun 

Fiziksel durumdan 
memnun değil  

70% 

30% 

Etkin bir takım çalışması 
vardır. 

Etkin bir takım çalışması 
yoktur. 
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7- ÜYELERE VERİLEN HİZMETİN ETKİNLİĞİNİN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%85  çalışan üyelere verilen hizmetleri yeterli ve etkin buluyor. 

 

 

8- ALINAN EĞİTİMLERİN ETKİNLİK VE YETERLİLİĞİNİN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%68 çalışan aldığı eğitimleri yeterli ve etkin buluyor. 

Dokuzuncu bölümde cevaplanması istenen odanın olumlu özellikleri olarak; sürekli 

ve artan ivme ile üyelerine hizmet vermesi, üyelerimizin odamızla rahatlıkla iletişime 

85% 

15% 

Etkin hizmet 
verilmektedir. 

Etkin hizmet 
verilmemektedir. 

68% 

32% 
Eğitimler Yeterli ve Etkin 

Eğitimler Yeterli ve Etkin 
Değil 
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geçebilmesi, Odanın kurumsal imajının iyi olması, çalışanların birbirleri ve yönetim ile 

uyumlu çalışması, personelin işini severek yapması ortaya çıkmıştır. 

Elde edilen veriler doğrultusunda personele yönelik yapılması gereken çalışmalar 

şöyledir; 

1- Personel eğitimlerine yeterince ağırlık verilmesi gerekliliği. 

2- Yeni  hizmet binasında servislerin bulunduğu zemin katın bölünmesi. 

 

YILLARA GÖRE PERSONEL MEMNUNİYET ORANLARI 
 

YIL MEMNUNİYET ORANI(%) 

2018 95 

2017 95 

2016 90 

2015 95 

 

Odamızda 2018 yılı itibari ile   personel toplantısı gerçekleştirilmiş olup, her ayda iki kez Çarşamba 

günleri personel toplantıları yapılarak toplantı tutanağı hazırlanmaktadır.Toplantılarda haftalık 

planlar, personel dilek ve şikayetleri ile Yönetim Kurulu Kararları  vb. konularda bilgilendirme 

yapılmaktadır. Ayrıca çözümlenemeyen konular ile ilgili yıl sonu personel toplantıları 

değerlendirme raporu oluşturulmaktadır. 

 

Diğer Oda ve Borsalar ile yapılan Kıyaslama Çalışmaları 

    2018 YILI KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ 
ODASI KIYASLAMA ÇALIŞMASI  

YAYIN TARİHİ :  16.09.2014 

REVİZYON        :  01 

REV. TARİHİ     :  13.04.2018 

DOK NO           FR.103             SAYFA: 1/1 

KIYASLANAN ALAN 
KUMLUCA TİCARET 
VE SANAYİ ODASI   

ALANYA 
TİCARET VE 

SANAYİ ODASI  

SONUÇ 

KOSGEB Destekleri 

Oda Sicil Müdürü 
ve Kumluca 
Kosgeb Temsilcisi 
Recep KÖSEK 

Alanya 
Kosgeb 
Temsilcisi 
Fatoş 
BALABAN 

T.C. Küçük ve Orta Ölçekli İşletmeleri Geliştirme ve 
Destekleme İdaresi Başkanlığı(KOSGEB )’nca verilen;  
Girişimcilik Destek Programı, Genel Destek Programı, 
AR-GE ve İnovasyon Desteği ve Kredi Faiz Destek 
Programları hakkında görüşmeler yapılmıştır. 
 
Görüşülen konular aşağıda belirtilmiştir; 
Girişimcilik Destek Programı kapsamında yeni iş yeri 
açacak olan girişimcilerin; hangi aşamaları takip 
etmeleri gerektiği, iş planının sunumunun nasıl 
yapılacağı, demirbaş sınıfına girecek faturaların nasıl 
düzenlenmesi gerektiği, ödeme taleplerinin hangi 
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aşamada yapılması ve Kosgeb Antalya Müdürlüğüne 
hangi evrakların gönderileceği konularında Alanya 
Kosgeb Temsilciliğine bilgi verilmiştir. 
 Genel Destek Programı kapsamında; Yurtiçi fuar ve 
Yurtdışı iş gezisi nasıl düzenlenir, nitelikli eleman 
desteği kapsamında hangi nitelikteki personeller işe 
alınabilir, belgelendirme desteğine nasıl başvuru 
yapılabilir ve Test, Analiz ve kalibrasyon desteği hangi 
faaliyet alanları için talep edilebilir, konuları hakkında 
Alanya Kosgeb Temsilciliğine bilgi verilmiştir. 
 Kredi Faiz Desteği Kapsamında; Destekten 
faydalanacak firmaların taşıması gereken nitelikler, 
işletmelerin destek başvurusunu Kosgeb sistemine 
nasıl girebilecekleri, Kosgeb kayıt güncellemesinin 
nasıl yapılacağı ve toplanan başvuru evraklarının 
muhafazası, konularında Alanya Kosgeb Temsilciliğine 
bilgi verilmiştir. 
Ø AR-GE ve İnovasyon Desteği Kapsamında; 
Hazırlanacak evrakların nasıl doldurulması gerektiği, 
hangi faaliyet konularına destek verildiği, hangi 
Kosgeb uzmanı ile görüşmesi gerektiği hakkında 
Alanya Kosgeb Temsilciliğine bilgi verilmiştir. 
 
Görüşmelerde örnek doküman paylaşımı yapılmıştır. 

KIYASLANAN ALAN 
KUMLUCA TİCARET 
VE SANAYİ ODASI   

FATSA TİCARET 
VE SANAYİ 

ODASI  

SONUÇ 

Ekmek Fiyatlarının 
belirlenmesi 

KUTSO Üye 
İlişkileri ve Oda 
Muamelat Birimi-
Ebru Soytürk 
KUTSO Ar-Ge 
Birimi- Ebru Yılmaz 

FATSO Ticaret 
Sicil Müdürü- 
Fatih Nacak  
FATSO 
Muamelat 
Memuru-
Ahmet Çıtır 

KUTSO ve FATSO arasında yapılan kıyaslama çalışması 
kapsamında “Türk Gıda kodeksi Ekmek ve Ekmek 
Çeşitleri Tebliğinde tanımlanan ekmeğe ilişkin 
tarifenin belirlenmesi” konusu kapsamında karşılıklı 
bilgi alışverişinde bulunuldu. 
           Bu kapsamda görüşülen konular şöyledir; 
- Komisyon toplantısı yapılmadan önce fırıncılardan 
maliyet hesabı ve fiyat ile ilgili dilekçe alınması 
gerektiği belirtildi. Toplantıya ilçedeki fırıncılarında 
davet edilmesi önerildi. 
- Çok sayıda ilçeye hizmet verilmesi konusunda aynı 
statüde olunduğu için işleyişin nasıl yapıldığı hakkında 
bilgi verildi, iş akışı anlatıldı. 
- Gümrük ve Ticaret Bakanlığından da bilgi 
alınabileceği belirtildi. 
- İlgili kurumların ilçe temsilcileri yerine İl 
müdürlüklerinin komisyon toplantısına davet edilmesi 
önerildi. 
Görüşmelerde iyi uygulamalar ve dökümanlar 
paylaşılmıştır. 
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KIYASLANAN ALAN 
KUMLUCA TİCARET 
VE SANAYİ ODASI   

FETHİYE 
TİCARET VE 

SANAYİ ODASI  

SONUÇ 

İhracat İşlemleri 

KUTSO Ticaret ve 
Sanayi Servisi 
Şerife Tuncel 

Fethiye 
Ticaret ve 
Sanayi Odası 
Özge Ertürk 
Hakanoğlu 

Fethiye TSO Özge Hanım ile ihracat belgeleri onay 
sistemi MEDOS programı hakkında kullanımı ve 
belgelerin manuel onay ve sistem üzerinden onayı 
hakkında görüşme yapıldı. 
Karşılıklı fikir alışverişinde bulunuldu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

KIYASLANAN ALAN 
KUMLUCA TİCARET 
VE SANAYİ ODASI   

DİĞER TİCARET 
VE SANAYİ 
ODALARI  

SONUÇ 

Kapasite, ekspertiz 
raporları 

KUTSO Ticaret ve 
Sanayi Servisi 
Şerife Tuncel Diğer Oda 

Personelleri 

TOBB Kapasite Raporları Whatsapp grubundan 
raportör ve eksper görevlendirme formu paylaşılarak 
diğer oda borsa personeline yardımcı olundu. 
- Yerli malı belgesi veri otomamasyonu hakkında 
TOBB görüş yazısına istinaden TOBB Kapasite 
Raporları Whatsapp grubundaki diğer oda 
personelleri ile görüşülerek ortak sorunlar toparlanıp 
TOBB a cevap olarak gönderildi. 
 
 
 

KIYASLANAN ALAN 
KUMLUCA TİCARET 
VE SANAYİ ODASI   

DİĞER TİCARET 
VE SANAYİ 
ODALARI  

SONUÇ 

İş Makinası Tescili 

KUTSO Ticaret ve 
Sanayi Servisi 
Şerife Tuncel Diğer Oda 

Personelleri 

TOBB iş makineleri Whatsapp grubunda diğer oda 
personelleri ile görüşme yapılarak iş makinesi 
satışında yaşanan olumsuz sıkıntılar üzerine 
noterlerin İMBS sistemine entegre yapılması hakkında 
fikir alış-verişinde bulunulup ortak karar alınarak 
TOBB Genel Sekreterliğine görüş olarak yazı 
yazılmasına karar verildi.    
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Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, oda personelimiz ile bir araya gelerek 

bayramlarını tebrik etti. 

 

 

 

1.4. İş Planlaması ve Yönetimi 

2018-2021 KUTSO STRATEJİK PLANI 

Kumluca TSO’nun geleceğini sağlıklı bir şekilde planlaması ve belirlediği vizyona ulaşması amacı 

doğrultusunda Odamız 2018-2021 Stratejik planı hazırlanmış olup web sayfamızda yer almaktadır. 

Stratejik planımız her yıl oluşturulan Yıllık İş planları ile izlenmektedir. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 2018-2021 Stratejik Planı’nda yer alan temel bileşenler; 

Kurumsal Yapı 

Hizmetler 

Bölgesel Kalkınma ve Sosyal Sorumluluk 

Bu tanımlamadan da anlaşıldığı üzere, Oda’nın aslen iki önemli işi bulunmaktadır. Bunlardan ilki 

ve asli işi “ÜYEYE HİZMET”tir. Bu asli işinin yanı sıra, paydaşlar tarafından, gücü ve konumu 

gereği, “BÖLGESEL KALKINMA”da sağlayacağı katkılardan dolayı Oda’ya  çok stratejik bir rol 

yüklenmektedir. 
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Oda, bu iki önemli işini layıkıyla yerine getirebilmek için güçlü ve dinamik bir “KURUMSAL 

YAPI”ya sahip olmak zorundadır. 

KUTSO AYLIK VE YILLIK FAALİYET RAPORLARI 

Her ay meclis toplantılarında Yönetim Kurulu Başkanı tarafından oda ile ilgili faaliyet raporu 

sunulmaktadır. Aynı zamanda faaliyet raporları web sitemizde yayınlanarak tüm üye ve 

paydaşlarımız tarafından görülebilmektedir. 

Ayrıca bir yıl boyunca gerçekleşen faaliyetlerimiz her yılın ocak ayında hazırlanmaktadır. 

 

1.5. Haberleşme ve Yayınlar 

 
Yönetim Kurulu Başkanımız Murat H. Günay Leyla Balkaya’nın hazırladığı “Renkli Simalar” 

Programının konuğu olmuştur. 
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Koza TV KUTSO Yönetim Kurulu Başkanımız Murat H. Günay ile odamızın işleyişi ve yaptığı 

faaliyetler hakkında  ropörtaj yaptı. 

 

 

 

 Kurumsal Web sitemizi 2018 yılında 40.999 kişi  ziyaret etmiştir. Web sitesinde yapılan 

görüntüleme sayısı 812.702’dir. Web sitemizde 21 adet haber yayınlanmış, 46 duyuru yapılmıştır. 

 Yerel Basında 196 adet haberimiz yayınlanmıştır. Bu haberlerden 6 tanesi Ulusal basında yer 

almıştır. 

 Sosyal medya (Facebook) takipçi sayımız 2546 ’e ulaşırken, Twitter takipçi sayımız 1373  

olmuştur. 
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1.6. Bilgi ve İletişim Teknolojileri Kullanımı 
 
 

                     KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI 2018 YILI BİLGİ VE TEKNOLOJİ 

KAYNAĞI 
 

SIRA NO  PROGRAM / YAZILIM ADI  Kullanıcı sayısı  Kullanan Birimi 

1 

E-posta (kurumsal)  

                                bilgi@kumlucatso.org.tr  1 HALKLAİLİŞKİLER 

2 E-posta (kişisel)  19 TÜM BİRİMLER 

3 TOBB NET Üye Modülü  19 TÜM BİRİMLER 

4 
TOBB NET Muhasebe Modülü  

2 

MUHASEBE(İDARİVE 

MALİ İŞLER) 

5 TOBB NET Sanayi-Kapasite Raporu  1 TİCARET VE SANAYİ 

6 

M-Vision Elektronik Belge Yönetim Sistemi 

18 TÜM BİRİMLER 

7 İş Makineleri Bilgi Sistemi  1 TİCARET VE SANAYİ 

8 ATR.Otomasyon Sistemi  1 TİCARET VE SANAYİ 

9 

ECATEL SMS (cep telefonu kısa mesaj 

sistemi) 1 HALKLAİLİŞKİLER 

10 PROBASE Bordro Programı 2 MUHASEBE   

11 
Twitter  

1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

12 
Google Alerts  

1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

13 
Facebook 

1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

14 Ticaret Sicili Bilgi Sistemi (TSBS)  5 TİCARET SİCİL 

15 Ticaret Sicili Gazetesi programı  1 TİCARET SİCİL 

16 MERSİS  5 TİCARET SİCİL 

17 mersis.uyumgumrukticaret.gov.tr   3 TİCARET SİCİL 

18 

Kurumsal Web Sitesi 

www.kumlucatso.org.tr 1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

19 KOSGEB E-Personel Sistemi 1 KOSGEB(ODA SİCİL) 
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20 TOBB Evrak Takip Sistemi 1 HALKLAİLİŞKİLER 

21 Google Plus 1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

22 you tube 1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

23 Local Mail Server (Ootlook) 1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

24 Local Mail Hesabı-İçposta (Ootlook) 18 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

25 EBYS (Elektronik Belge Yönetim Sistemi) 19 TÜM BİRİMLER 

26 EBDS (Elektronik Belge Dağıtım Sistemi) 19 TÜM BİRİMLER 

 
 

2018 YILI BİRİMLER BAZINDA DONANIM SAYILARI(adet)  

  G
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TO
P
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1 BİLGİSAYAR 0 2 1 1 3 2 1 2 1 2 2 17 

2 YAZICI 1 1 1 0 0 1 0 0 0 0 0 4 

3 TARAYICI 0 1 1 1 2 2 0 0 0 0 0 7 

4 TELEFON 0 2 0 1 2 2 1 0 1 2 2 13 

5 LAP TOP 1 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 2 

6 
YAZICI-TARAYICI-FAKS-
FOTOKOBİ 0 1 0 1 1 0 1 0 1 1 1 7 

7 FOTOĞRAF  MAK. 0 0 0 0 0 0 0 2 0 0 0 2 

8 TELEFON SANTRALİ 0 0 1 0 0 0 0 0 1 1 1 4 

9 CEP TELEFONU 0 0 1 0 0 1 0 0 0 0 0 1 

10 POS CİHAZI 0 0 0 0 2 0 0 0 2 2 2 8 

11 GÜVENLİK KAMERASI 1 1 1 0 1 0 1 1 2 4 4 16 

12 ALARM SİSTEMİ 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

13 İNTERNET(MODEM) 0 0 0 0 0 0 0 1 1 1 1 4 

14 KAMERA 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

15 PROJEKTÖR VE PERDESİ 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

16 SERVER 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

17 SES SİSTEMİ 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 0 

18 KART BASMA MAKİNASI 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 0 

19 FLASH BELLEK 0 1 1 0 0 0 1 0 0 0 0 0 

20 
KABLOSUZ ÖZELLİKLİ 
HAFIZA KARTI 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 0 
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KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI 2018 YILI BİLGİ VE TEKNOLOJİ LİSTESİ 
BİLGİ KAYNAKLARI  SORUMLU BİRİM  

1 5174 TOBB Kanunu ve yönetmelikleri  TÜM BİRİMLER 

2 Oda Muamelat Yönetmeliği TÜM BİRİMLER 

3 Türk Ticaret Kanunu  TİCARET SİCİL 

4 Ticaret Sicil Yönetmeliği TİCARET SİCİL 

5 Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği MUHASEBE(İDARİ VE MALİ İŞLER) 

6 657 Sayılı Devlet Memurları Kanunu 2004'DEN ÖNCE İŞE BAŞLAYANLAR 

7 Kayıt Ücreti ile Yıllık Aidat Yönetmeliği MUHASEBE(İDARİ VE MALİ İŞLER) 

8 İş Makinası Esasları TİCARET VE SANAYİ 

9 Kapasite Raporu Esasları TİCARET VE SANAYİ 

10 Dış Ticaret Mevzuatı TİCARET VE SANAYİ 

11 Azami Fiyat Tarifeleri Yönetmeliği TİCARET VE SANAYİ 

12 4857 Sayılı İş Kanunu SÖZLEŞMELİ PERSONEL 

13 Akreditasyon Standardı TÜM BİRİMLER 

14 ISO 9001 Kalite Yönetim Sistemi TÜM BİRİMLER 

 
 
 
 
1.7. Üye İlişkileri 

 

2018 yılı içinde Odamıza 338  firma kaydedilmiş olup,  153 firma ’nın da kaydı silinmiştir.  

2018 Aralık sonu itibariyle Odamıza kayıtlı  faal  üyenin Meslek Gruplarına göre dağılımı şöyledir: 

 
 

Meslek Gruplarına Göre Oda Sicil 2018 Yılı Yeni Üye Kayıt Bilgileri 

  
1.Meslek 
Grubu 

2.Meslek 
Grubu 

3.Meslek 
Grubu 

4.Meslek 
Grubu 

5.Meslek 
Grubu  

6.Meslek 
Grubu 

7.Meslek 
Grubu 

8.Meslek 
Grubu 

9.Meslek 
Grubu 

10.Meslek 
Grubu 

11.Meslek 
Grubu 

12.Meslek 
Grubu 

Toplam 
Yeni Kayıt 
Sayısı 

Kumluca 12 6 6 11 12 5 11 8 29 3 18 7 128 

Finike 6 - - 2 3 - 5 - 17 2 8 6 49 

Demre 4 - - 1 2 3 2 2 9 - 3 2 28 

Kaş 9 3 - 12 5 2 32 20 10 2 19 19 133 

Toplam 

Yeni 

Kayıt 

Sayısı 

31 9 6 26 22 10 50 30 65 7 

 
 

48 

 
 

34 338 
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Şirket Tiplerine Göre Oda Sicil 2018 Yılı Yeni  Üye Kayıt Bilgileri 

  
Şahıs 
Şirketi 
sayısı 

Limited 
şirket 
sayısı 

Anonim 
Şirket 
Sayısı 

Kooperatif 
Sayıs2ı  

Kollektif 
Şirket 
sayısı 

Dernek 
İktisadi 
işletme 
Sayısı 

Diğer 
iktisadi 
İşletme 
Sayısı 

Toplam 
Yeni 
Kayıt 
Sayısı 

Kumluca 40 75 11 2    128 

Finike 17 22 8 2    49 

Demre 12 11 4 -   1 28 

Kaş 30 90 11 2    133 

Toplam Yeni Kayıt 
Sayısı 

99 198 34 6   1 338 

 

 

Yıllar itibari ile Odamıza Kayıtlı Üye Sayısı 
YIL ÜYE SAYISI 

2014 2479 

2015 2626 

2016 2669 

2017 3169 

2018 2996 
 

 

Yıllar itibari ile Odamıza Kayıt Yaptıran Üye Sayısı 
 
YIL YENİ KAYIT YAPTIRAN ÜYE SAYISI 

2014 327 

2015 290 

2016 229 

2017 363 

2018 338 
 

2018 Yılında Ticaret Sicil Müdürlüğünce Verilen Bazı Belgeler  
 

  Tapu 
Yetki 
Belgesi 

Sicil 
Tasdiknamesi 

Bağ-Kur (IB) 
     Formu 

Firma Son 
Durum Belgesi 

    Belge       
   Sayısı 

289 1335 9 77 
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ÜYELERİMİZİN TALEPLERİ 
 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Kamu Kurum ve Kuruluşları ile Özel Kurumlardan tarafımıza 

gönderilen bilgiler ile Resmi Gazete, mecmua ile özel dergi ve gazetelerden Üyelerimizi 

ilgilendiren bilgi ve dökümanlar Broşür, posta, SMS, internet, Telefon ve fax aracılığı ile 

üyelerimize duyurulmuş ve üyelerimizin bu konularda bilgilendirilmesi sağlanmıştır. 

SOSYAL FAALİYETLERİMİZ 

İlçemizi tanıtım amacıyla yapılan Fuar, etkinlik ve faaliyetlere destekler verildi. 

 
657. Kırkpınar Yağlı Pehlivan Güreşlerinde Başpehlivan 1.si olarak bizleri gururlandıran Orhan 

Okulu'ya teşekkür edildi. 

 

 

 

 

2018 Yılı Oda Sicil Bilgileri 

Faal Üye 

Sayisi 

 

Askıya 

Alınan 

Üye 

Sayısı  

Askıdan İnen 

Üye Sayısı 

Talep Üzerine 

terkedilen 

Firma sayısı 

Re’sen Terkedilen 

Firma Sayısı   

2996 177 93 123 30 
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Akdeniz Üniversitesi öğrencileri odamızı ziyaret etti. Akdeniz Üniversitesi Sosyal Bilimler MYO. 

Büro Yönetimi ve Yönetici Asistanlığı Programı Öğrencileri odamızı ziyaret etti. Öğretim Görevlisi 

Abdullah Turhan başkanlığında gelen heyete Genel Sekreter Mesut Bakar tarafından odamızın 

çalışmaları hakkında bilgi verildi. 

 

Kumluca Fatih Meslek Lisesi öğrencilerine odamızın faaliyetlerini ve KOSGEB desteklerini 

anlattık. 
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TOBB ve KUTSO’dan ortak gıda ve eğitim yardımı 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası, her yıl olduğu gibi bu yıl da TOBB işbirliği ile Ramazan ayında 

Batı Antalya’da ihtiyaç sahibi 976 aileye gıda yardımı ve 1000 öğrenciye eşofman-ayakkabı 

yardımında bulundu. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği her yıl olduğu gibi bu 

Ramazan ayında da ihtiyaç sahibi aileleri unutmadı. Ramazan ayı dolayısıyla Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği’nin katkılarıyla hazırlanan 976 adet gıda paketi Kumluca, Finike, Demre ve Kaş’ta 

ki ihtiyaç sahibi ailelere ulaştırılmak üzere KUTSO Meclis Üyelerine teslim edildi. 

 

 
 

 

Üniversite Öğrencilerine Burs Verildi 

25 üniversite öğrencisine aylık 230 TL burs ile 

toplam 48.840,00 TL burs verildi ve her yıl 

verilmeye devam etmektedir. 
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1.8. Kalite Yönetim  

KUTSO Kalite Denetiminden Başarıyla Geçti. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO), Türk Loydu Denetçisi Olcay Koca tarafından 

gerçekleştirilen belge yenileme denetiminden başarıyla geçerek, ISO 9001:2015 revizyonu ile 

birlikte kalite belgesini yeniledi.  

Kalite denetimine katılan KUTSO Meclis Başkanı Fahri Özen, KUTSO’nun hizmetlerinde Kalite 

Politikasının önemli bir yer tuttuğunu belirtti. Özen; “Bizim için önemli olan belgeyi alıp duvara 

asmak değil. Biz hizmetlerimizde kalite anlayışını özümseyip üyelerimizle olan tüm ilişkilerimizde 

bunu hayata geçirmek istiyoruz. Bugüne kadar yaptığımız kalite, standardizasyon ve akreditasyon 

çalışmalarında hiçbir zaman danışman firmalardan destek almadık. Stratejik planımızdan, 

kullandığımız evraklara kadar tüm çalışmalarımızı yönetim ve personelimizle birlikte hazırlıyoruz. 

Kalite sistemimizin gereklerine göre sürekli güncelliyoruz.  

Gerçekleşen denetimden başarıyla geçtiğimiz için son derece memnunuz. Ayrıca Olca Koca Bey’e 

de yapıcı önerilerinden ve denetiminden dolayı teşekkür ediyoruz. Bizim için çok güzel bir denetim 

oldu. Çalışmalarımız üyelerimizin memnuniyetini en üst düzeyde tutmak için devam edecek” dedi. 
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İÇ TETKİK 

Ayrıca TS EN ISO 9001 Kalite Yönetim Sistemi Standardı’nın gereği olan iç tetkik uygulaması iç 

tetkik planı doğrultusunda gerçekleştirilmiştir. 

 

 

YÖNETİM GÖZDEN GEÇİRME TOPLANTISI 

Yönetimin Gözden Geçirme toplantıları yılda bir defa yapılır.Yönetim Sistemi’nin etkinliğini 

arttırmak ve uygulamaların sürekli iyileştirilmesini sağlamak adına belirli kararlar alınarak 

yapılmaktadır. 

 

Her yıl geçmiş yılın değerlendirmesi yapılan YGG Toplantısı; kalite yönetim sisteminin 

uygunluğunun devam etmemesi, oluşan muhtemel değişiklikler, acil haller vb. durumlarda 

periyodun dışında tekrarlanabilir. 

 

DÜZELTİCİ FAALİYETLER 

 

Kalite Yönetim Sistemi faaliyetleri sırasında uygunsuzluğa yol açan ana nedenleri belirlemek, 

nedenleri ortadan kaldırmak için düzeltici faaliyetleri planlamak, uygulamak, yürütmek ve kontrol 

etmek, hataya yol açan konuların ortadan kaldırılması ile muhtemel uygunsuzlukların önlenmesi 

için yapılacak önleyici faaliyetler konularında bir sistem bütünü sağlamak, Odamızdan hizmet alan 

tüm kişi ve kuruluşlardan gelen şikayetlerin araştırılması ve tekrarının önlenmesi için tedbirler alma 

konusunda yöntem ve sorumlulukları belirlemektir. 

 

TEMEL HİZMETLER 

2.1.İletişim Ağı 

 

 

 

KUTSO 2018 Yılı Üye Memnuniyet  Anketi Sonuçları 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak 2018 yılı boyunca zaman zaman üyelerimize yaptığımız,  

üye memnuniyet anketimize toplam 230  kişi katılmış bulunmaktadır.  

Üyelerimizin anket sonucu memnuniyet oranları %91’dir. 

 

2018 yılı boyunca  Üye ilişkileri ve Oda Muamelat Birimimiz 
tarafından yaklaşık 6970 kişi ile çeşitli sebeplerle telefon görüşmesi 
yapılmış olup, çeşitli sebeplerle üyelerimize 358.892 adet sms 
gönderilmiştir. 
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Yapılan değerlendirmeler sonucunda  odamız genel değerlendirmeleri, oda yönetiminin, personele 

ait görüşler, odamız hizmetlerinden haberdar olma yöntemlerinin değerlendirilmesi hakkında fikir 

ve öneri beyan eden grafikler aşağıda yer almaktadır. 

A. GENEL DEĞERLENDİRME 

 

 

 

87% 

10% 

3% 

1.Oda kamuoyunda yeterince ve 
olumlu tanınır. 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     

90% 

7% 

3% 

2. Oda faaliyetleri ile sektör ve bölge 
sorunlarının çözümüne önemli katkı 

ve girişimlerde bulunur. 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     
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87% 

10% 
3% 

3.Oda sektörüm ile ilgili gelişmeleri hızlı bir şekilde 
duyurur. 

Katılıyorum     %87  

Katılmıyorum  %10 

Kararsızım       %3  

4. Oda faaliyetlerinde herkese eşit davranır. 

%95 Katılıyorum 

%3Katılmıyorum 

%2Kararsızım 

95% 

3% 2% 

5. Odadan aldığım hizmetlerden 
memnunum. 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     
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85% 

5% 10% 

6. Oda hizmet binası fiziksel ortam olarak yeterlidir. 

%85 Katılıyorum 

%5Katılmıyorum 

%10Kararsızım 

87% 

10% 

3% 

7. Odanın sosyal sorumluluk bilinci 
yüksektir. 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     

83% 

15% 

2% 

8. Oda üyelerinden gelen şikayetleri etkin ve hızlı bir 
şekilde değerlendirir. 

%75 Katılıyorum 

%15Katılmıyorum 

%2Kararsızım 
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B.ODA YÖNETİMİ 

 

 

 

79% 

5% 

16% 

9. Odayı aradığımda ilgili birimlere hızlı bir şekilde 
ulaşabiliyorum. 

%79 Katılıyorum 

%5 Katılmıyorum 

%16 Kararsızım 

94% 

3% 3% 

1. Oda yönetimine gerektiğinde ulaşılabilir. 

%94 Katılıyorum 

%3 Katılmıyorum 

%3 Kararsızım 

96% 

2% 2% 

2. Oda yönetimi adil ve tarafsızdır. 

%96 Katılıyorum 

%2 Katılmıyorum 

%2 Kararsızım 
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C.ODA PERSONELİNE AİT GÖRÜŞLER 

 

 

 

87% 

5% 
8% 

3. İlgili merciler nezdinde etkilidir. 

%87 Katılıyorum 

%5 Katılmıyorum 

%8 Kararsızım 

87% 

5% 
8% 

1.Çalışanlar üyelerin hizmet konusundaki 
öneri ve şikayetlerini dikkate alır. 

%85 Katılıyorum 

%10 Katılmıyorum 

%5 Kararsızım 

87% 

3% 
10% 

2. Verilen hizmette tarafsız ve dürüsttürler. 

%87 Katılıyorum 

%3 Katılmıyorum 

%10 Kararsızım 
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80% 

12% 

8% 

3. Oda personeli ilgili ve naziktir. 

%80 Katılıyorum 

%12 Katılmıyorum 

%8 Kararsızım 

80% 
82% 
84% 
86% 
88% 
90% 
92% 
94% 
96% 

Odamızın Birimlerine İlişkin Memnuniyet 
Düzeyi 

Odamızın Birimlerine İlişkin 
Memnuniyet Düzeyi 

0% 
20% 
40% 
60% 
80% 

100% 

Üyelerimizin odamız ile ilgili bilgileri edinme 
şekli 

Üyelerimizin odamız ile ilgili 
bilgileri edinme şekli 
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Anket sonucu üyelerimizden gelen dilek/şikayetler ve oluşturulan aksiyonlar 

şöyledir: 

* Üyelerimizin daha sık ve iş yerinde ziyareti yapılacaktır. 

*Kargolar ile üyelere özel indirim uygulanması için anlaşma yapılacaktır. 

*Nefes kredisinden üyelerimizin daha fazla faydalanması sağlanacaktır. 

 

2.2. Politika Temsil 

 
 KUTSO 2018 YILI POLİTİKA 

TEMSİL LİSTESİ 

YAYIN TARİHİ :  05.01.2015 

REVİZYON        :  00 

REV. TARİHİ     :   

DOK NO           L.13              

SAYFA: 1/1 

Sıra 

No 
Tarih Sayı Konusu 

(Varsa) 

Faaliyetin 

Adı 

Gönderilen 

Kurum 

Organize 

Eden 

Birim 

Durum/Sonuç 

1 

27.4.2018 

24.12.2017 

tarihli ve 30280 

sayılı Resmi 

Gazete  

Ekmek 

fiyatlarının 

belirlenmesi 

Kumluca, 

Finike, 

Demre, Kaş'da 

bulunan 

kurum 

temsilcileri ile 

odamız 

öncülüğünde 

toplantı 

yapılarak 

ekmek satış 

fiyatları 

belirlendi. 

Katılım 

sağlayan tüm 

kurumlar. 

Genel 

Sekreterlik, 

Oda 

Muamelat 

ve Üye 

İlişkileri  

Toplantı kararı 

Katılım sağlayan 

tüm kurumlar ile 

paylaşıldı. 

2 30.4.2018 Başkanlık 

Batı Antalya 

Bölgesi 

sorunlarının 

paylaşılması. 

Kumluca, 

Finike, 

Demre, Kaş 

sivil toplum 

kuruluşları ile 

ortak basın 

bildirisi 

hazırlandı. 

Tüm haber 

kanalları. 
KUTSO 

Tüm haber 

kanallarında 

yayınlandı 

3 

15.5.2018 Başkanlık 

Filistin ile 

ilgili Basın 

açıklaması 

Bölgedeki 

sivil toplum 

kuruluşları 

temsilcileri ile 

birlikte ortak 

basın 

açıklaması 

yapıldı. 

Tüm haber 

kanalları. 

Başkanlık, 

Genel 

Sekreterlik 

Basın bildirisi 

yayınlandı. 
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4 16.5.2018 Başkanlık 

Tarım 

Teşvikleri 

hk. 

Örtü Altı 

Üretim Ve 

Narenciye için 

Tarım 

Teşvikleri 

hakkında 

görüş 

bildirildi.  

Antalya 

Milletvekili 

Atay Uslu 

başkanlık Görüş iletildi. 

5 

17.5.2018 Başkanlık 

YÖREX 

fuarı 

hakkında  

Odamız adına 

(Kumluca, 

Finike, 

Demre, Kaş) 

bölgemizin 

tanıtımına ve 

yöresel 

ürünlerimizin 

sergilenmesine 

imkân 

sağlayacak bir 

stant kurmak 

için 

tarafınızdan 

gerekli katkı 

ve desteklerin 

sağlanması. 

BAKA ( Batı 

Akdeniz 

Kalkınma 

Ajansı)  başkanlık Yazı ile talep iletildi. 

6 

18.5.2018 

18.05.2018/ 964 

sayılı giden yazı 

Temsilci 

bildirimi 

Vakıf 

Yönetiminde 

odamızı  

temsil edecek 

kişi bildirildi. 

BAGEV Batı 

Akdeniz 

Ekonomisini 

Geliştirme 

Vakfı 

Başkanlık, 

Genel 

Sekreterlik Temsilci bildirildi. 

7 

28.5.2018 

28.05.2018/1007 

sayılı giden yazı 

Ramazan 

ayında 

kafelerin 

kapanış saati 

hk. 

Ramazan 

ayında 

kafelerin 

kapanış saati 

hakkında 

talepte 

bulunuldu. 

Kumluca 

Belediye 

Başkanlığı Başkanlık 

Ramazan ayında 

kafelerin kapanış 

saati hakkındaki 

görüş Belediyelere 

bildirildi. 

8 2.7.2018 Başkanlık 

Kumluca 

Teknokent 

Koleji- Batı 

Antalya'nın 

Teknoloji 

Lisesi 

Kumluca 

Teknokent 

Koleji- Batı 

Antalya'nın 

Teknoloji 

Lisesi ile 

eğitime destek 

protokolü 

imzalandı. 

protokol 

imzalandı. 

KUTSO-

Bil Koleji 

Protokol imzalandı. 

Tanıtım Broşürü, 

msj atıldı. 
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9 

6.9.2018 Arge 

Bölgemizde 

turizm 

konusunda 

yaşanan 

sıkıntılar ve 

çözüm 

önerileri 

hakkında 

rapor 

bildirimi 

Bölgemizde 

turizm 

konusunda 

yaşanan 

sıkıntılar ve 

çözüm 

önerileri 

hakkında 

rapor 

bildirildi. 

TOBB Turizm 

Kurulu Arge Rapor iletildi. 

10 

3.10.2018 Arge 

bölgemizde 

özel 

sektörlerin 

yaşadığı 

sorunlar ve 

çözüm 

önerileri hk. 

bölgemizde 

özel 

sektörlerin 

yaşadığı 

sorunlar ve 

çözüm 

önerileri hk. 

Rapor 

hazırlandı. 

TOBB- Ticaret 

ve Sanayi 

Odalan, Ticaret 

Odalan, Sanayi 

Odalan, Deniz 

Ticaret 

odaları,Ticaret 

Borsaları 

Konsey 

Toplantıları Arge Rapor iletildi. 

11 4.10.2018 

Başkanlık 

Kaş İlçesi 

sorunları hk. 

Kaş İlçesi 

sorun ve 

çözüm 

önerileri 

Ekonomi 

Konseyi'nde 

paylaşıldı. 

DEİK 

tarafından 

düzenlenen 

Ekonomi 

Konseyi 

Başkanlık, 

Genel 

Sekreterlik 

DEİK tarafından 

düzenlenen Ekonomi 

Konseyi'ne iletildi. 

12 10.10.2018 Başkanlık 

Devlet 

Destekleri ile 

ilgili 

bilgilendirme 

Devlet 

destekleri ile 

ilgili meclis 

üyeleri sunum 

ile 

bilgilendirildi. 

Meclis Üyeleri 

Başkanlık, 

Genel 

Sekreterlik, 

Arge 

Tüm meclis üyeleri 

bilgilendirildi. 

13 19.10.2018 Başkanlık 

Hal Yasası 

hakkında 

görüşme ve 

oda açılışına 

davet. 

Hal Yasası 

hakkında 

yazılı ve sözlü 

bildirimde 

bulunuldu. 

Oda açılışına 

davet edildi. 

Ticaret Bakanı 

Ruhsar Pekcan 
Başkanlık 

22.10.2018 tarihinde 

rapor yazıldı iletilidi. 
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14 20.10.2018 Başkanlık 
Yeni Hal 

yasası hk. 

Yeni Hal 

yasası ile ilgili 

görüşler yazılı 

ve sözlü 

paylaşıldı. Ekonomi 

Bakanı Ruhsar 

Pekcan 

Başkanlık, 

Genel 

Sekreterlik 

Yeni Hal yasası ile 

ilgili görüşler Bakan 

ile Yönetim Kurulu 

Başkanımız 

tarafından bizzat 

paylaşıldı. 

15 

24.10.2018 Başkanlık 

KOSGEB 

protokolü hk. 

KOSGEB 

protokolü 

yenilendi. KOSGEB 

Başkanlık, 

KOSGEB  

KOSGEB ile 

Temsilciliğimizin 

devamı için protokol 

imzalandı. 

16 

2.11.2018 Başkanlık 

Yeni Hal 

yasası hk. 

BAİB'in Yeni 

Hal Yasası ile 

ilgili yaptığı 

toplantıya 

katılım 

sağlandı. BAİB Başkanlık 

 Toplantıya katılım 

sağlandı. 

17 

16.11.2018 Başkanlık 

Yeni Hal 

yasası hk. 

Yeni Hal 

yasası ile ilgili 

görüşler yazılı 

olarak 

paylaşıldı. 

Cumhurbaşkanı 

Yardımcısı 

Fuat Oktay 

Başkanlık, 

Genel 

Sekreterlik, 

Arge, Üye 

İlişkileri ve 

oda 

Muamelat 

Yeni Hal yasası ile 

ilgili görüşler yazılı 

olarak iletildi. 

18 

21.11.2018 Başkanlık 

Antalya 

Milletvekili 

Atay Uslu 

için Yeni Hal 

Yasası ile 

ilgili 

görüşme. 

Antalya 

Mimlletvekili 

Atay Uslu için 

Yeni Hal 

Yasası için 

bölge verileri 

paylaşıldı. 

Antalya 

Milletvekili 

Atay Uslu 

Başkanlık, 

Genel 

Sekreterlik, 

Arge 

Antalya 

Mimlletvekili Atay 

Uslu için Yeni Hal 

Yasası için bölge 

verileri paylaşıldı. 

19 29.11.2018 

29.11.2018/ 

1863 sayılı 

giden yazı. 

Dozvola hk. 

Rusya dan ek 

Dozvola talep 

edilmesini ve 

bundan 

sonraki 

süreçte 

Dozvola 

rakamlarının 

artırılması ve 

ilgili yerlerle 

görüşülmesi 

talebi. TOBB 

Genel 

Sekreterlik, 

Oda 

Muamelat 

ve Üye 

İlişkileri  

Rusya dan ek 

Dozvola talep 

edilmesini ve bundan 

sonraki süreçte 

Dozvola 

rakamlarının 

artırılması ve ilgili 

yerlerle görüşülmesi 

talebi bildirildi. 
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20 19.12.2018 
19.12.2018/1961 

sayılı giden yazı 

Kumluca 

Özel 

Medikum 

Hastanesi 

Kumluca Özel 

Medikum 

Hastanesi 

yoğun bakım 

ünitesi hk. 

görüş yazıldı 

Milletvekilleri, 

Dış İşleri 

Bakanı, Sağlık 

İl Müdürü, 

Sağlık Bakanı, 

Cumhurbaşkanı 

Yardımcısı, 

Antalya 

Büyükşehir 

Belediye 

Başkanı 

Başkanlık, 

Genel 

Sekreterlik 

İlgili kurumlara 

görüş bildirildi. 

 

Başkan Günay KUTSO’nun 2017 Yılını Değerlendirdi. 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Şubat ayı Meclis Toplantısında konuşan Yönetim 

Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, KUTSO’nun 2017 yılı içerisindeki çalışmalarını 

değerlendirdi. 

 

Meclis Başkan Yardımcısı Ramazan Uslu başkanlığında yapılan toplantı, KUTSO yeni hizmet 

binasında yapıldı. 

 

Toplantıda Meclise kısa bir sunum yapan başkan Murat H. Günay, Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odasının 2017 yılı içerisinde yapmış olduğu çalışmaları değerlendirdi.  

 

Yaptığı sunumda 2017 yılının KUTSO için çok yoğun geçtiğine değinen başkan Günay, 

açıklamalarına şöyle devam etti; 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak Kumluca, Finike Demre ve Kaş ilçelerimizde hizmet 

veriyoruz. İyileştirdiğimiz alt yapımız ve yetkin personelimiz ile Finike, Demre ve Kaş 

ilçelerimizdeki temsilcilik bürolarımız üyelerimize istenilen hizmetlerin tamamını bulundukları 

ilçede verebiliyor.  

 

2017 yılında odamızın 12 meslek gurubunda 400 yeni firma odamıza kaydolmuş ve faal üye 

sayımız 3400 olmuştur. Kaydolan şirketlerin %60’ı limited şirket, %30’u şahıs şirketi, %10’u da 

anonim şirket ve kooperatiftir.  

 

Meclisimizce 2017 yılında 3.000.000tl gelir bütçesi belirlenmiş ve bütçenim %77si gerçekleşmiştir. 

3.000.000tl belirlenen gider bütçesinin ise %66’sı gerçekleşmiştir. 

 

Ticaret Sicil müdürlüğümüzce 2017 yılında yaklaşık 2000 adet, Oda Sicil Müdürlüğümüzce 3700 

evrak üretilerek üyelerimize teslim edilmiştir. Ayrıca çeşitli kurumlardan gelen yazılara cevaben 

odamızdan 2500 adet evrak üretilmiştir.  
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Yeni Hizmet Binası 

Eğitim sınıfları, toplantı salonları, sergi salonu, geniş ofis alanları ve arşivi ile odamıza ve 

bölgemize yakışan hizmet binamızı 2017 yılı içerisinde tamamlayarak odamızı taşıdık. Yeni hizmet 

binamız sağladığı imkanlar ile üyelerimiz ve bölgemize şimdiden fayda sağlamaya başladı. 

 

Ortak Hareket Ruhu 

Antalya’da hizmet veren Ticaret ve Sanayi Odaları olarak ortak toplantı ve organizasyonlar yaptık.  

Antalya Ticaret ve Sanayi Odası başkanı Davut Çetin, Antalya Ticaret Borsası başkanı Ali Çandır, 

Alanya Ticaret ve Sanayi Odası başkanı Mehmet Şahin, Manavgat Ticaret ve Sanayi Odası başkanı 

Ahmet Boztaş ve Kumluca Ticaret Borsası başkanı Fatih Durdaş’ın katıldığı, odamız tarafından 

organize edilen toplantıda Antalya iş dünyası adına birlik beraberlik mesajı verdik. 

Ayrıca Manavgat Ticaret ve Sanayi Odası ile birlikte Manavgat sınırları içerisinde olan tarihi Sultan 

Yolu’nu yürüyerek ortak etkinlik düzenledik. 

 

 

 

KUTSO “Sebzede Zehir” haberi için dava açtı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası tarafından 07.01.2018 tarihinin akşam kuşağında yer alan ATV 

Ana Haber Bülteninin “Kimyasal İlaç, Ağır Metal Tehdidi, Sebze Meyvede Ölümcül Tuzaklar, 

Yemeğimize Zehir Katıyorlar” konulu haber ile ilgili olarak kanal ve haber hakkında suç 

duyurusunda bulunulmuş, mevcut haberin erişime engellenerek, kanal hakkında kamu davası 

açılması için başvuru yapılmıştır. 
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Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay tarafından 

yapılan yazılı açıklamada; 

“Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası tarafından kanal ve haber hakkında  duyurusunda bulunulmuş, 

mevcut haberin erişime engellenerek, kanal hakkında kamu davası açılması için başvuru 

yapılmıştır“ denildi. 

 

Kamuoyuna duyurulur 
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“Sebzede Zehir” Haberi 2. Rus Uçağı Vakasıdır. 

ATV Haber’de yayınlanan “Yemeğimize zehir katıyorlar” haberine tepki gösteren Kumluca Ticaret 

ve Sanayi Odası(KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay çok sert açıklamalarda bulundu. 

07 Şubat 2018 tarihinin akşam kuşağında yer alan ATV Ana Haber programında “Yemeğimize 

zehir katıyorlar” haberinin, rant haberciliğinin en çirkin örneklerinden biri olmakla kalmadığını 

belirten KUTSO Başkanı Günay, haber ile zaten zor günler geçiren yaş sebze ve meyve 

ihracatımıza da adeta bir kurşun sıkıldığını belirtti. Günay açıklamasına şöyle devam etti.  

Ülkemizin yaş meyve sebze ihracatının %20’sini tek başına gerçekleştiren, örtü altı üretimin 

%87’sine sahip, 325.050 ton ile domates üretim alanında ülke birincisi, yaş sebze/meyve üretiminde 

ise 1.419.806 ton ile rekor bir değere sahip olan bölgemiz dünyanın sayılı örtü altı üretim 

alanlarındandır.  

ATV Haber bu yıl 2017 - 2018 üretim sezonunda çiftçiyi hedef alan haberler serisinin üçüncü 

haberini yaparak açık bir kötü niyet ortaya koymuştur. Yine daha önce bölge çiftçimizin doğal 

afetlerden büyük zarar gördüğü dönemde “Zam Şampiyonu Domates” haberini yapmış ve 

çiftçimizin tepkisini çekmişti.  

Hiçbir bilgi, belge veya bilimsel çalışmaya dayanmayan bu son haber de gerçekle 

bağdaşmamaktadır. Haberde siyah takım elbiseli ve kim olduğu belirtilmeyen ancak laboratuvar 

içinden konuşarak bilim adamı algısı veren kişinin herhangi bir yetkinliğe sahip olduğu konusunda 

kuşkularımız vardır. Zira ilgili kişinin ne adı ne de sanı bellidir. 

Ayrıca; mezkûr haberde yer alan sebze ve meyvelerin doğasını bozacak kimyasalların eczanelerde 

satıldığı iddiası son derece gülünç ve abestir. Zira bahsedilen bu kimyasalların ihracatı, ithalatı ve 

kullanılması Gıda ve Tarımcılık Bakanlığı ve Bakanlar Kurulu kararıyla yasaklanmış dururumdadır. 

Ayrıca Rus uçağının düşürülmesinin ardından bir türlü eski haline dönemeyen yaş sebze ve meyve 

ihracatımız, yapılan bu tür asılsız haberler ile derin yaralar almaktadır. Bizim nazarımızda uçağın 

düşürülmesiyle yada kendi ürünlerimizde zehir olduğunu belirterek ihracatımıza zarar vermemiz 

arasında bir fark yoktur.  

Üretici birliklerinin hayata geçirilemediği, Çiftçi örgütlenmelerinin başarısız olduğu ülkemizde 

zaten savunmasız durumda olan çiftçimiz iyice oyuncak haline getirilmiştir. 

Her ne kadar çiftçilerimiz haberin muhatabı olarak kendilerini görseler de, haber içerisinde bahsi 

geçen asılsız ve dayanağı olmayan hususlar Tarım bakanlığımız ve hükümetimiz tarafından son 10 

yılda yürütülen gıda güvenliği ve iyi tarım uygulamaları gibi konuları tümden aşağılamakta hatta 

yok saymaktadır. 

Olayın en acı tarafı da konunun direk muhatabı olan Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığımızdan 

henüz bir açıklama yapılmamış olmasıdır.  

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak her zaman üreticimizin, komisyoncumuzun ve 

tüccarımızın yanında ve savunucusu olduk. Ekonominin üretimden tüketime bir zincir olduğunu 
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belirterek zincirin bir halkasının zarar görmesinin ekonomiyi tümüyle etkileyeceği defalarca 

belirttik. 

Tarımsal ekonominin zor günler geçirdiği dönemde böyle düşüncesizce hatta kötü niyetle yapılmış 

bir haberi kabullenmemiz mümkün değildir.  

Haber ve haberi yapan kurum hakkında Cumhuriyet Başsavcılığına suç duyurusunda bulunulacak, 

6112 sayılı kanun çerçevesinde tekzip hakkımız kullanılacak ve ilgili meslek komiteleri 

üyelerimizin, bölge çiftçilerimizin haklarının korunması amacıyla ve tarım sektörünün gelişmesinde 

kullanılmak üzere maddi ve manevi tazminat davaları açılacaktır. 
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Doğalgaz Batı Antalya’nın hakkı. 

Tarım ve Turizmiyle bir dünya markası olan Antalya’nın batı ilçelerinin doğalgaz gibi ucuz ve 

çevre dostu bir enerjiye çok ihtiyaç duyduğunu belirten Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) 

Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Batı Antalya’nın bir an önce doğalgaza kavuşması gerektiğini 

belirtti. 

Çiftçilerin kış aylarında seralarını ısıtmak için odun ve kömür kullandığını belirten Günay, sözlerine 

şöyle devam etti;  

Üreticilerimiz kış aylarında seralarını soğuktan korumak için odun ve kömür kullanıyor. Bu hem 

üretim maliyetlerini yükseltiyor hem de çevreye zarar veriyor. Antalya şehir merkezine kadar gelen 

doğalgazın Antalya’nın batı ilçeleri olan Kumluca, Finike, Demre, Kaş ve Elmalı ilçelerine bir an 

önce getirilerek üreticinin hizmetine sunulması gerekiyor. 

Ayrıca doğalgazın bölgemize gelmesi özellikle yıl boyu hizmet veren turistik tesislerimize büyük 

fayda sağlayacaktır. İşletmelerimiz ısıtma ve mutfak giderlerini düşürecek ve kış sezonunda daha 

rahat hizmet verebilecekler. 

Yeni dönemde KUTSO olarak doğalgazın bölgemize gelmesi için gerekli tüm girişimleri yapıp 

konunun takipçisi olacağız.  
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Kumluca Antalya Yolu Bayrama Yetişecek. 

Heyelan nedeniyle trafiğe kapanan Kumluca – Antalya karayolu onarım çalışmalarını yerinde 

inceleyen Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, yolun 

Ramazan Bayramına kadar onarılarak trafiğe açılacağını belirtti. 

Kumluca ve Antalya'yı birbirine bağlayan D- 400 karayolu, 25 Şubat'ta meydana gelen heyelan 

nedeniyle trafiğe kapatılmıştı.  

Trafiğe kapanan yolun yalnızca Kumluca’yı değil özellikle Finike, Demre ve Kaş olmak üzere tüm 

Batı Antalya’da ulaşımı olumsuz etkilediğini belirten Başkan Günay, yaptığı açıklamada şöyle dedi; 

Bu yıl turizm sektörümüz önemli beklenti içerisinde. Gerek kendi araçlarıyla gelen, gerekse tur 

firmaları tarafından otel ve pansiyonlarımıza ulaştırılan misafirlerimiz oluşturduğu trafiğe eklenen 

bölgemizdeki tarımsal üretimin oluşturduğu tır ve kamyon trafiği de eklenince mevcut 2 şeritli yol 

yetersiz kalıyordu. Bunun üzerine birde heyelan nedeniyle yolun kapanması bölgemizde ciddi 

sıkıntıya neden oldu. 

Yolun onarılarak tekrar trafiğe açılması için yapılan çalışmaları incelemek üzere çalışma alanına 

geldik ve NURŞAH İnşaat Kumluca – Antalya Karayolu Şantiye Şefi Zafer Tulum beyden 

çalışmalar hakkında bilgi aldık. 

Vardiyalı olarak devam eden çalışmaların Haziran ayı başında tamamlanması planlanıyor. Heyelan 

nedeniyle burada yapılacak özel çalışma için devletimizin maddi desteği sağlaması ve inşaat 

firmasının da yoğun ve özverili çalışması ile yolun söz verildiği gibi yaklaşan Ramazan Bayramı 

öncesinde trafiğe açılmasını umuyoruz.  

KUTSO olarak Batı Antalya’da yapılan çalışmaların takipçisi olmaya devam edeceğiz.  
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Batı Antalya’da STK’lardan ortak açıklama: Milletvekili İstiyoruz. 

Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerinde bulunan Sivil Toplum Kuruluşu başkanları KUTSO 

öncülüğünde düzenlenen toplantıda yaklaşan seçime yönelik ortak bir kamuoyu açıklaması yaptı. 

Toplantıya Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Murat H.GÜNAY, Kumluca Esnaf ve 

Sanatkarlar Odası Başkanı Selçuk ÇINAR, Kumluca Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet 

Koop.Başkanı Hakkı SALUR, Kumluca Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odası Başkanı Bayram 

İĞNELİ, Finike Ziraat Odası Başkanı Halil SARIÇOBANOĞLU, Demre Esnaf ve Sanatkarlar 

Kredi ve Kefalet Koop.Başkanı Mahmut Kemal PERÇİN, Kaş Ziraat Odası Başkanı Ramazan 

SÜER, Kaş Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Ali ÇALIŞKAN katıldı. 

Toplantının açılışı konuşmasını yapan KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Batı Antalya 

olarak gerekli ihtiyaç duydukları yatırımları yeteri kadar alamadıklarını belirterek, “Kumluca, 

Finike, Demre ve Kaş ilçelerinin içerisinde bulunduğu Batı Antalya bölgesi gerek tarım, gerekse 

turizm olarak ülkemize büyük katma değer sağlamaktadır. Fakat sağladığı bu katkının karşılığı olan 

yatırımları yeteri kadar alamıyor. Bölgemizin özellikle ulaşımla ilgili ciddi sıkıntıları var. Üretilen 

ürünlerin pazara en hızlı şekilde ulaşması ve bölgemize gelen turistlerin kolay bir şekilde 

işletmelerimize ulaşması için kara, deniz ve hava yolu yatırımlarına ihtiyaç duyuyoruz. Devletimiz 

bugün ülkenin en ücra köşelerine duble yol ve havaalanı yapabilecek güçte olduğunu kanıtlamıştır. 

Batı Antalya’nın bu yatırımlara ulaşamamasının en büyük nedeni bölgeyi temsil edecek, bölgenin 

sorunlarına vakıf, burada yetişmiş yeteri kadar Milletvekilinin TBMM’de bulunmamasıdır. Bugün 

burada toplanmamızın nedeni bölgemizden bir milletvekilini mecliste görme konusunda ne kadar 

kararlı olduğumuzu belirtmek amacıyladır. Batı Antalya’nın sivil Toplum Kuruluşları olarak 

listesinde seçilebilir yerde Bölgemizden bir milletvekili adayı gösteren partileri destekleyeceğimizi 

belirtiyoruz” dedi. 

Toplantı ortak kamuoyu açıklamasının imzalanması ve fotoğraf çektirilmesinin ardından sona erdi. 
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Günay, “Batı Antalya ilgi bekliyor”. 

Mayıs ayı Meclis Toplantısında konuşan Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yönetim 

Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay önemli açıklamalarda bulundu. 

KUTSO Mayıs ayı Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında KUTSO Kumluca 

Merkez hizmet binasında gerçekleşti. Ülkeyi yoğun bir gündemin beklediğini belirten Meclis 

Başkanı Özen, Batı Antalya’nın yararı için KUTSO olarak sıkı bir çalışma içerisinde olacaklarını 

söyledi. 

Toplantıda Meclis üyelerine hitap eden Yönetim Kurulu Başkanı Günay, Batı Antalya’nın yaklaşan 

genel seçimlerden büyük beklenti içerisinde olduğunu söyleyerek sözlerine şöyle devam etti. 

Batı Antalya Mecliste Temsil Edilmeli. 

Batı Antalya’nın bugüne kadar ihtiyaç duyduğu yatırımlara ulaşamamasının en büyük nedeni 

bölgeyi temsil edecek, bölgenin sorunlarına vakıf, burada yetişmiş yeteri kadar Milletvekilinin 

TBMM’de bulunmamasıdır.   

Batı Antalya’nın Sivil Toplum Kuruluşları ile birlikte yaptığımız ortak açıklama ile listesinde 

seçilebilir yerde Bölgemizden bir milletvekili adayı gösteren partileri destekleyeceğimizi belirttik.  

 

Batı Antalya’nın mecliste temsil edilmesinin, sorunlarımızın çözümü ve gerekli yatırımları almamız 

adına çok önemli olduğunu düşünüyoruz. 

Başta Kumluca Belediye Başkanımız Hüsamettin Çetinkaya olmak üzere, bölgemize hizmet etmek 

için Antalya Milletvekilliğine talip olan Batı Antalya’nın tüm adaylarına başarılar diliyoruz. 

Nefes Kredisi ve KGF Destekleri Devam Etmeli. 

Son dönemde dövizde yaşanan kur artışı, faiz artışları, enflasyon rakamlarındaki artış ve cari açık 

ekonomimizi olumsuz yönde etkilemekte.   

Bölgemizde ekonomik hayat ağırlıklı olarak tarım ve turizm sektörlerinden oluşmakta. Her iki 

sektörümüzde kazanç yaz ve kış sezonlarında farklılık gösteriyor. Bu durumda iş adamlarımız ve 

üreticimiz ihtiyaç duyduğu nakit için krediye yönelmek zorunda kalıyor.  

Daha önce uygulamaya koyulan Nefes Kredisi, Kredi Faiz Desteği ve Kredi Garanti Fonu(KGF) 

gibi destekler ekonomimize ciddi oranda nakit akışı sağlamıştı. Bu dönemde de desteklerin tekrar 

hayata geçirilmesi ekonomimiz adına çok faydalı bir uygulama olacaktır. 

Bankalar aracılığıyla kredi kullanabilmesini sağlayan KGF, bankaların aldıkları teminatlara ek 

olarak farklı teminatlar kabul edebiliyor. KGF kapsamında, şirket kredi kartı, çek yaprağı riski ve 

işletme ihtiyacına dönük her türlü kredi için kefalet verilebiliyor. Özellikle bankaların teminat 

olarak alamadığı birçok kaynağı teminat kabul edebiliyor.  
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Haller ilçe belediyelerimize geri verilmeli. 

Hal yasasının değişmesi ve ardından büyükşehir yasası ile ilçe hallerinin büyükşehir belediyelerine 

devredilmesi ilçe belediyelerimizin en önemli gelir kaynaklarının ellerinden alınmasına neden oldu. 

Üretici ve tüketici hallerinin farklarını doğru bir şeklide anlamak çok önemli. Kumluca, Finike, 

Demre ve Kaş ilçelerimizde bulunan üretici hallerimiz, belediyelerimizin de çabaları ile hem 

üreticimizin hakkının korunması hem de ürünlerin tüketicimize en uygun fiyatla ulaşmasını 

sağlayacaktır. Halleri gerçek sahiplerine yani ilçe belediyelerine teslim etmek hem daha doğru 

işletilmelerini hem de belediyelerimizin imkanlarının güçlenmesini sağlar. 

Ayrıca Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından daha önce söz verilen kalıntı analiz 

laboratuvarının bir önce Batı Antalya’da kurulması ihracatımızın sağlıklı bir şekilde devamı için 

çok önemli. 

Portakal satışı haller üzerinden yapılmalı. 

KUTSO olarak portakal ve benzeri narenciye ürünlerinin haller üzerinden satılmasını daha doğru 

buluyoruz. Özellikle marka haline gelmiş olan Finike Portakalının korunması ve tüm narenciye 

ürünlerinin kayıt altına alınarak piyasasının oluşması çok önemli. Dünyanın en güzel portakallarını 

üretmemize rağmen portakal para etmediği için bahçelerin sökülüyor olması bizim için çok acı bir 

olaydır. 

 

Liderlik Akademisi açmayı planlıyoruz. 

Endüstri 4.0, Toplum 5.0 gibi konuların konuşulmaya başlandığı günümüz dünyasında, bölgemiz 

gençlerinden her türlü yönetimsel konuya hakim yöneticiler çıkarmak için bir “Liderlik Akademisi” 

açmayı planlıyoruz. Burada eğitimler yaklaşık 2 yıl sürecek ve mezun olanların liderlik konusunda 

gereken tüm donanımlara sahip olması sağlanacak. 

Kentsel dönüşüm çalışmalarına hız verilmeli. 

Antalya, son dönemde ülkemizin en çok göç alan illerinden biri haline geldi. Batı Antalya’da bu 

göçten nasibini bolca alıyor. Nüfusun hızla artmasına ek olarak mevsimlik gelen insanlarda bir hayli 

nüfus yoğunluğu oluşturuyor.  

Bu hızlı nüfus artışı konuta olan talebi arttırmakta ve çok değerli olan tarım arazilerimizi tehdit 

etmektedir. Bu konuda en uygun çözüm mevcut yerleşim alanlarında hızla kentsel dönüşüm 

projeleri uygulayarak konut ve altyapı sorunlarına en uygun şekilde çözüm bulunmasıdır. 

Batı Antalya depreme hazırlıksız yakalanacak. 

Tarih boyunca büyük depremler yaşamış olan bölgemiz, AFAD tarafından güncellenen son deprem 

haritasında da 1. Derece deprem bölgesi olma özelliğini korumaktadır. Deprem yönetmeliğinde 

önce inşa edilen yapıların kullanılan malzeme kalitesi nedeniyle depreme dayanamayacağı bir 

gerçektir. Bölgemizde gerçekleşecek büyük depremin sonuçları gerçekten ağır olacaktır. 
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Tüm bu gerçekler ortadayken Batı Antalya’da AFAD’ın hiçbir çalışması yoktur. Olası bir doğal 

afette tüm yardım Antalya merkezden ulaştırılmaya çalışılacak ve yardımlar ulaşana kadar 

kaderimizle baş başa kalacağız. AFAD’ın bölgemizde deprem başta olmak üzere oluşabilecek tüm 

felaketler için bir üs oluşturmasını acilen talep ediyoruz. 

 

 

 

ADAYLARIMIZA BAŞARILAR DİLERİZ. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 

kesinleşen milletvekilliği aday listeleri ile ilgili açıklama yaptı. 

24 Haziranda yapılacak olan genel seçimlerde partilerin Batı Antalya’yı temsil edecek adaylara 

listelerinde yer vermelerinden memnun olduklarını belirten Başkan Günay, açıklamasında şöyle 

dedi; 

Odamız ve hizmet bölgemiz içerisinde olan Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerimizdeki Sivil 

Toplum Kuruluşları ile birlikte yaklaşan genel seçimlerde Batı Antalya’yı mecliste aktif olarak 

temsil edecek adaylar istemiştik. KUTSO olarak yürüttüğümüz bu çabalar sonucunda siyasi 

partilerimizin seçilebilir sırada Batı Antalya’dan adaylara yer vermesi bizleri memnun etmiştir. 

Ak Parti’den aday gösterilen Atay Uslu’ya, CHP’den aday gösterilen Aydın Özer ve Nusret 

Bayar’a, İyi Parti’den aday gösterilen Hasan Subaşı’ya başarılar diliyor, bölgemiz için çok değerli 

çalışmalar yapacaklarına inanıyoruz. Ayrıca adaylığına kesin gözüyle baktığımız Kumluca Belediye 
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Başkanımız Hüsamettin Çetinkaya’nın milletvekili adaylığında sıralamada yer almaması bizleri 

üzmüştür. Yerel yönetim ve siyaset alanındaki engin tecrübesiyle Kumluca’mıza ve bölgemize 

faydalı olmaya devam edeceğine inanıyoruz.  

KUTSO, “Batı Antalya’nın Birleştirici Gücü” olarak bölgemizde yapılacak her türlü çalışmanın 

takipçisi ve destekçisi olmaya devam edecektir. 
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İŞTİRAK EDİLEN TOPLANTI VE ETKİNLİKLER 

 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Meclis Başkanımız Fahri Özen, yönetim 

kurulu ve meclis üyelerimiz Kumluca Belediyesi 19. Yağlı Pehlivan Güreşlerine katıldı. 

 

 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Yönetim Kurulu ve Meclis üyelerimiz ile 

beraber Kumluca 19. Tarım ve Seracılık Festivali etkinlikleri kapsamında düzenlenen Yörük Göçü 

Kortejine katılarak, kurulan Yörük Çadırlarını ziyaret etti. 
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Odamız Yönetimi Antalya Ticaret Borsası’nı ziyaret etti. 
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Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Murat H. Günay Antalya Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı’nı 

Davut Çetin’i ziyaret etti. 

 

  

 

KUTSO Yönetim Kurulu BAİB Başkanı Sayın BAHAR'ı ziyaret etti 
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Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası TOBB Genel kuruluna katılan odamiz delege heyeti bölgesel konulari 

istişarelerde bulunmak üzere milletvekili Atay USLU ile biraraya geldi. 

 

 

Odamız Yönetimi Kumluca Esnaf ve Sanatkarlar Kredi Kefalet Kooperatifi’ni ziyaret etti. 
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Başkan İğneli, “Birlik ruhunu canlandıracağız”. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) yönetim kurulu, Kumluca Ulaştırma Hizmetleri Esnaf 

Odası başkanlığına yeni seçilen Bayram İğneli’yi ziyaret etti. Ziyarette birlik ve beraberlik mesajı 

verildi. 

KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Başkan Yardımcısı Ahmet Çetin, 

Yönetim Kurulu Üyeleri Ertan Parçaoğlu, İbrahim Uğur Çakır, Muharrem Şahin ve Genel Sekreter 

Mesut Bakar’dan oluşan heyet Kumluca Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odası Başkanı Bayram 

İğneli’yi makamında ziyaret etti. 

İğneli’ye başarılar dileyen KUTSO Başkanı Günay, Bayram İğneli’nin yıllardır eski adıyla Şoförler 

Odası yeni adıyla Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odasında görev yaptığını ve bu görevi layıkıyla 

yürüteceğine inandıklarını belirtti. Günay ayrıca Sivil Toplum Kuruluşlarının önemine değinerek iki 

kurum arasında yapılacak organizasyonlara KUTSO olarak destek ve katılım sağlayabileceklerini 

belirtti. 

Ziyaretten memnuniyet duyduklarını belirten Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odası Başkanı Bayram 

İğneli, “Odamızı en iyi şekilde temsil etmek ve ilçemize ve bölgemize faydalı çalışmalar yapmak 

adına bu göreve talip olduk. İlçemizde bulunan Kamu ve Sivil Toplum Kuruluşlarının da desteğini 

alarak Kumluca Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odası’nı güçlendirmek istiyoruz” dedi. 
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Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Meclis Başkanımız Fahri Özen, Yönetim 

Kurulu ve Meclis Üyelerimiz, Kumluca Belediye Başkanı Yusuf Göven'e hayırlı olsun ziyaretinde 

bulundu. 

Belediye Başkanı Hüsamettin Çetinkaya'nın Milletvekili Aday Adayı olarak belediye başkanlığı 

görevinden ayrılmasının ardından Kumluca Belediye Meclisi tarafından Belediye Başkanı olarak 

seçilen Avukat Yusuf Göven'e görevinde başarılar dileyen KUTSO Başkanı Murat H. Günay, 

"KUTSO olarak Kumluca Belediyemizin yapacağı çalışmaların destekçisi olmaya devam edeceğiz" 

dedi. 

 

 

Antalya Cumhuriyet Başsavcısı Ramazan Solmaz'ı ziyaret ederek faaliyetlerimiz hakkında bilgi 

verdik. 

 



2018 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 71 
 

Antalya Valimiz Sayın Münir Karaloğlu'nu ziyaret ederek Batı Antalya ile ilgili konuları değerlendirildi. 

 

 

 
3. Uluslararası Finike Portakal Festivali" açılış törenine katıldık. 
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Yönetim Kurulu üyelerimiz, Finike Kaymakamı Ergün Baysal ve Demre Kaymakamı Murat Uz’u 

makamlarında ziyaret ettiler.Görevine yeni atanan Kaş Kaymakamı Ulaş Akhan’ı makamında 

ziyaret ederek, hayırlı olsun dileklerinde bulunarak, ortak yürüttüğümüz “Batı Antalya Turizm 

Platformu E- Ticaret Destek Projesi” hakkında bilgi verdiler. Ayrıca Demre Belediye Başkanı 

Süleyman Topcu ve Kaş Belediye Başkanı Halil Kocaer de makamlarında ziyaret edildi. 

 

 

Üretildiği veya yetiştirildiği yörenin adıyla anılan tarım ürünleri gıda ürünleri, el sanatı ve sanayi 

ürünlerini ulusal ve küresel ölçekte tanıtmak amacıyla Antalya Ticaret Borsası (ATB) öncülüğünde 

 düzenlenen 9. YÖREX Yöresel Ürünler Fuarı’na Kumluca Ticaret Borsası ve odamızın ortak 

hazırladığı stand ile katıldık. 
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Yılın Son Bagev Yönetim Kurulu Toplantısı Antalya'da Yapıldı 

Batı Akdeniz Ekonomisini Geliştirme Vakfı ( BAGEV ) Yönetim Kurulu'nun 2018 yılı son 

toplantısı Antalya Ticaret Borsası'nda yapıldı.  

BAGEV Yönetim Kurulu'nun Antalya Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Ali Çandır 

başkanlığındaki toplantısına Deniz Ticaret Odası Antalya Şubesi Başkanı Ahmet Çetin, Kumluca 

Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Antalya Ticaret ve Sanayi 

Odası Yönetim Kurulu Üyesi Erol Erkan, Manavgat Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Üyesi Mevlüt 

Çelik ve Genel Sekreter Gülşen Aras katıldı.  

Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesinin ardından sona erdi. 

 

 

ATSO’da düzenlenen “Yeni Hal Yasası ile ilgili komisyonculuk ne olacak ve çözüm önerileri” ile 

ilgili toplantıya odamızı temsilen Yönetim Kurulu Başkanımız Murat H. Günay ve Yönetim Kurulu 

Üyemiz İbrahim Uğur Çakır katıldı. 
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DÜZENLENEN TOPLANTI VE ETKİNLİKLER 

 
 

2018 YILI KATILIM SAĞLANAN 
TOPLANTI VE ETKİNLİKLER  

LİSTESİ 
Sır

a 

No 

 TARİHİ 
TOPLANTI VE ETKİNLİĞİN 

ADI 

TOPLANTI VE 

ETKİNLİĞİ 

DÜZENLEYEN 

KURULUŞ 

KATILIMC

I GRUP 

KATILIMC

I SAYISI 

1 27.2.2018 
Kumluca Esnaf Sanatkarlar Kredi 

ve Kefalet Kooperatifi Ziyareti 

Kumluca Esnaf 

Sanatkarlar Kredi 

ve Kefalet 

Kooperatifi 

Yönetim-

Meclis 
10 

2 27.2.2018 

KUMLUCA ŞOFÖRLER VE 

OTOMOBİLCİLER ESNAF 

ODASI ZİYARETİ 

KUMLUCA 

ŞOFÖRLER VE 

OTOMOBİLCİLE

R ESNAF ODASI 

Yönetim-

Meclis 
5 

3 29.4.2018 
Kumluca Belediyesi 19. Yağlı 

Pehlivan Güreşlerine katılım 
Kumluca 

Belediyesi 

Yönetim-

Meclis 
10 

4 24.4.2018 
Kumluca Festivali Yörük Göçü 

Kortejine katılım 

Kumluca 

Belediyesi 

Yönetim-

Meclis 
10 

5 10.5.2018 Antalya Ticaret Borsası'nı ziyaret 
Antalya Ticaret 

Borsası 

Yönetim-

Meclis 
8 

6 10.5.2018 
Antalya Ticaret ve Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı'nı ziyaret 

Antalya Ticaret ve 

Sanayi Odası 
Yönetim  1 

7 
10.5.2018 

Batı Akdeniz İhracatçılar Birliği 

Ziyaret BAİB 

Yönetim-

Meclis 8 

8 15.5.2018 TOBB Genel Kurulu'na katılım TOBB 
Yönetim-

Meclis 
7 

9 13.4.2018 
Kumluca Esnaf ve Sanatkarlar 

Kredi Kefalet Kooperatifi’ni ziyaret 

Kumluca Esnaf ve 

Sanatkarlar Kredi 

Kefalet 

Kooperatifi 

Yönetim 7 

10 7.5.2018 
Kumluca Ulaştırma Hizmetleri 

Esnaf Odası Başkanı ziyaret 

Kumluca 

Ulaştırma 

Hizmetleri Esnaf 

Odası  

Yönetim 9 

11 17.5.2018 
Kumluca Belediye Başkanı Yusuf 

Göven'e hayırlı olsun ziyareti 

Kumluca 

Belediye 

Başkanlığı 

Yönetim-

Meclis 
10 

12 23.5.2018 Antalya Cumhuriyet Başsavcısı 

Ramazan Solmaz'ı ziyaret  

Antalya 

Cumhuriyet 

Başsavcılığı  

Yönetim 5 

13 23.5.2018 
Antalya Valisi Sayın Münir 

Karaloğlu'nu ziyaret Antalya Valiliği 
Yönetim-

Meclis 
9 

14 10.8.2018 
3. Uluslararası Finike Portakal 

Festivali" açılış törenine katılım 
Finike Belediyesi Yönetim 5 

15 3.7.2018 
Finike Kaymakamı Ergün Baysal  

makamında ziyaret. 

Finike 

Kaymakamlığı 
Yönetim 5 
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16 3.7.2018 Demre Kaymakamı Murat Uz’u 

makamında ziyaret. 

Demre 

Kaymakamlığı 

Yönetim 5 

17 
24.10.201

8 

9. YÖREX Yöresel Ürünler 

Fuarı’na katılım  
Antalya Ticaret 

Borsası 

Yönetim-

Personel 2 

18 6.9.2018 BAGEV Toplantısına katılım BAGEV Yönetim 1 

19 

9.11.2018 

ATSO’da düzenlenen “Yeni Hal 

Yasası ile ilgili komisyonculuk 

ne olacak ve çözüm önerileri" 

konulu toplantıya katılım ATSO Yönetim 3 

 

Yeni Hizmet Binamızın açılış törenini TOBB Başkanımız Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu'nun 

katılımıyla gerçekleştirdik. 

 

KUTSO’da inşaat sektörünün sorunları tartışıldı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından organize edilen toplantıda inşaat sektöründe 

hizmet veren mimarlık, mühendislik ve müteahhitlik firmaları bir araya geldi.  

KUTSO meclis toplantı salonunda gerçekleşen toplantıya Kumluca ve Finike’de hizmet veren 

yaklaşık 50 firma katıldı. Toplantıda Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 

Murat Hüdavendigar Günay, Kumluca Belediyesi İmar ve Şehircilik Müdür Şakir Yıldırım, Finike 

Belediyesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğünden Turgut Kahyaoğlu ve KUTSO İnşaat gurubu meslek 

komitesi başkanı Erdal Akkın soruları cevapladı. 
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Bölgedeki inşaat sektörünü sıkıntılı bir dönemin beklediğini belirten KUTSO başkanı Murat H. 

Günay, “Bölgemizde inşaat alanları azalmasına rağmen müteahhit sayısı artış göstermekte. Şu anda 

Kumluca ve Finike ilçelerimizde 200’ün üzerinde müteahhidimiz var. Bu durum ileriki dönemde 

bölgemizde inşaat alanında küçülmeyle beraber sektörün paydaşlarını da etkileyecek. O yüzden 

sizleri burada toplayarak sorunlarımıza birlikte çözüm arama ihtiyacı duyduk” dedi. 

Toplantıda sektörün geleceğini ilgilendiren konular dışında mevcut inşaatlarda yaşanan sorunlar ve 

çözüm önerileri ile ilgi görüş alışverişinde bulunuldu. Ayrıca belediyelerde talep edilen konular 

hakkında Kumluca ve Finike Belediyesi tarafından notlar alındı.  

Toplantı sonunda ileriki dönemde KUTSO İnşaat Gurubu Meslek Komitesi tarafından bir çalışma 

yapılarak oluşturulacak bir tavsiye raporunun belediyelerimiz ve ilgili kurumlarımıza iletilmesi 

kararı alındı.  
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Antalya Serbest Muhasebeciler ve Mali Müşavirler Odası ve odamız işbirliği ile toplantı 

düzenledik. 

 

 

Fırıncılar ekmek fiyatı için toplandı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odasının daveti üzerine, Batı Antalya’da üretim yapan üyelerinin 

ürettiği ekmek ve ekmek çeşitlerinin fiyat tarife listesinin oluşturulmasına yönelik olarak toplantı 

düzenlendi. 

24.12.2017 tarihli ve 30280 sayılı Resmi Gazetede Gümrük ve Ticaret Bakanlığından yayımlanan 

Tacir ve Sanayiciler tarafından üretilen mal ve hizmetlerin azami fiyat tarifelerinin düzenlenmesi 

hakkında yönetmelikte değişiklik yapılmasına dair yönetmelik gereğince Kumluca Ticaret ve 

Sanayi Odasının daveti üzerine, gerçekleştirilen toplantıya Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Üyesi Bülent Kızılkaya, Antalya Ticaret İl Müdürü Seval Dizerkonca ve Antalya 

Ticaret İl Şube Müdürü Mesut İlter, Antalya Esnaf ve Sanatkârlar Odası Birliğini temsilen Kumluca 

Esnaf ve Sanatkârlar Odası Başkanı Selçuk Çınar, Kumluca İlçe Tarım Müdürü İsa Akşit, Finike 

İlçe Tarım Müdürü Şenay Ersönmez, Demre İlçe Tarım Müdürü Mustafa Işık, Kaş İlçe Tarım 

Müdürü Gökhan Göktaş, Kumluca Belediyesini temsilen Zabıta Memuru Osman Yavuz Yılmaz, 

Finike Belediyesini temsilen Zabıta Memuru Ali Camgöz ve Zabıta Memuru Erkan Çınar,   Demre 

Belediyesini temsilen Zabıta Memuru Halil Şahin, Kaş Belediyesini temsilen Zabıta Müdürü Ferhat 

Güngör katıldı. 

Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerindeki üyelerin talepleri doğrultusunda üretim girdi 

maliyetleri dikkate alınarak 200 gr ekmeğin azami fiyatının 1.00TL(Bir Türk Lirası) olarak 

belirlenmesine ve ilgili Meslek Komitesinin de görüşü alınarak Gümrük ve Ticaret Bakanlığına 

bildirilmesine karar verildi. 
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KUTSO’da Güneş Enerjisi Toplantısı 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından Güneş Enerjisi Santralleri(GES) hakkında 

bilgilendirme toplantısı düzenlendi. 

KUTSO yeni hizmet binası toplantı salonunda gerçekleştirilen toplantıya KUTSO Genel Sekreteri 

Mesut Bakar, YEO Enerji firması yetkilileri, elektrik ve mühendislik firmaları ile GES konusuna 

ilgi duyan vatandaşlar katıldı.  

Güneş enerjisinin geleceğe yapılan bir yatırım olduğunu belirten KUTSO Genel Sekreteri Mesut 

Bakar, konu hakkında KUTSO üyelerini ve bölge halkını bilgilendirmek amacıyla bu toplantıyı 

düzenlediklerini belirtti. 

Toplantıda YEO Enerji firmasından Orkun Arıkan, davetlilere Güneş Enerjisi Santralleri ile ilgili 

yatırım maliyetleri, çalışma sistemleri, devlet teşvikleri ve dikkat edilmesi gerek hususlar hakkında 

detaylı bilgi aktardı. 
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KUTSO Yeni Yönetimi İlk Toplantısını Yaptı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) 07 Nisan’da yapılan seçimlerin ardından oluşan yeni 

yönetim kurulu ilk toplantısını yaptı. 

KUTSO Kumluca Merkez Hizmet Binasında gerçekleşen toplantıda yönetim kurulu üyelerinin 

görevleri de belirlendi. Toplantıya Meclis Başkanı Fahri Özen’de katıldı. 

KUTSO yeni yönetim kurulunda görev dağılımı şöyle; 

Murat Hüdavendigar Günay – Yönetim Kurulu Başkanı,  

Bayram Karagül - Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı, 

İbrahim Uğur Çakır - Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı, 

Turgut Acar – Muhasip Üye, 

Ertan Parçaoğlu – Üye, 

Erhan Sarıcaoğlu – Üye, 

Bülent Kızılkaya – Üye, 

Emrah Erdoğan – Üye. 
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Kaş’ta turizm sektör toplantısı 

Antalya’nın Kaş ilçesinde 42. Turizm Haftası etkinlikleri kapsamında turizm sektör toplantısı 

düzenlendi. 

Belediye toplantı salonunda gerçekleşen programa Kaymakam Bilgihan Bayar, Belediye Başkanı 

Halil Kocaer, Jandarma Komutanı Binbaşı Hakan Öztürkmen, Emniyet Müdürü Halil Baydemir, 

Turizm Bürosu sorumlusu Mustafa Aydın, CHP İlçe Başkanı Ulaş Akbaş, sivil toplum 

kuruluşlarının temsilcileri ve turizm çalışanları katıldı. 

Başkan Halil Kocaer toplantı açılışında yaptığı konuşmada, turizm sezonu başlarken ne yapılması 

gerektiği konusunda görüş ve önerilerin ele alınarak değerlendirilmesi amacıyla bir araya 

geldiklerini söyledi. 

Geçtiğimiz aylarda İzmir Turizm Fuarı ve İstanbul EMITT’e katıldıklarını hatırlatan Başkan 

Kocaer, buradaki amacın Kaş’ı tanıtmak olduğuna işaret ederek, bunun sektör temsilcilerinin daha 

çok katılımıyla birlikte yapılması gerektiğini dile getirdi. 

Başkan Kocaer, “Kaş, Kalkan, Patara bölgesinde 2018 yılında turizmin daha iyi olacağını ümit 

ediyorum. Yeni sezon hayırlı uğurlu olsun.” diye konuştu. 

Kaymakam Bilgihan Bayar Turizm Haftası’nda gerçekleştirilen turizm sektör toplantısının 

gelenekselleştiğini, daha iyi hizmet ve sorunların çözümü için buluştuklarını kaydetti. 

Turizm sektöründe çalışanların sorun olduğunda yetkililere ulaşmasını isteyen Kaymakam Bayar, 

“Sıkıntılarınızı bilmek, el birliğiyle çözmek lazım. Bir memnun turist, bin memnun turist demektir. 

İşimizi çok iyi yapalım.” dedi. 

Turizmin bütün ve ayrılamayacağına dikkati çeken Kaymakam Bayar, sektörde iyi niyet ve 

samimiyetin paylaşılması gerektiğini belirtti. 

Toplantıda turizm sektöründeki sorunlar ve çözüm önerileri, katılımcılar tarafından soru-cevap 

şeklinde ele alınarak görüşüldü. 
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KUTSO Yüksek İstişare Kurulu Toplandı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yüksek İstişare Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı 

Murat Hüdavendigar Günay başkanlığında toplandı.   

KUTSO Kumluca Hizmet Binasında gerçekleşen toplantıya Kumluca, Finike, Demre ve Kaş 

ilçelerinden KUTSO üyesi iş adamları katıldı. 

Başkan Günay, toplantıda Yüksek İstişare Kurulu’nun görevleri hakkında bilgilendirmede bulundu. 

Günay, kurulun ortak akılla hareket edip Batı Antalya’nın birçok problemi hakkında çözüm 

önerileri üretme noktasında önemli bir görev üstleneceğini belirterek “Bu kurul bölgenin sadece 

ekonomisini değil, sosyal dokusu, ulaşımı gibi Batı Antalya’da ki önemli problemlerin çözümü ile 

ilgili tavsiye kararları alıp bunu kamuoyu ile paylaşacak.  

Böyle güzide bir topluluğun KUTSO çatısı altında bir araya gelmesi odamızın Batı Antalya’nın 

birleştirici gücü olduğunun ispatıdır.  Böyle önemli toplantıyı düzenlemekten dolayı çok mutluyuz.  

En az üç ayda bir düzenleyeceğimiz Yüksek İstişare Kurulu toplantılarımızda Batı Antalya’da 

ekonomik kalkınma ile ilgili akla gelebilecek her türlü konuyu masaya yatıracağız.” dedi. 
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Batı Antalya’nın Milletvekili Adayları KUTSO’da Buluştu. 

Ak Parti Milletvekili Adayı Atay Uslu ve İyi Parti Milletvekili Adayı Hasan Subaşı, Kumluca 

Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Meclis ve Meslek Komitesi Üyeleri ile bir araya geldi.  

KUTSO Kumluca Merkez Hizmet Binasında yapılan toplantıya Ak Parti Milletvekili Adayı Atay 

Uslu, Ak Parti Kumluca İlçe Başkanı Arif Yavuzer, İyi Parti Milletvekili Adayı Hasan Subaşı, İyi 

Parti Kumluca İlçe Başkanı Aydın Kaya, KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar 

Günay, Meclis Başkanı Fahri Özen, Yönetim Kurulu ile Meclis ve Meslek Komitesi üyeleri katıldı. 

Cumhuriyet Halk Partisi(CHP) Antalya Milletvekili Adayları Aydın Özer, Nusret Bayar ve Kemal 

Bilal Öner ise CHP Antalya Mitingi nedeniyle katılamadı. 

Katılımlarından dolayı Milletvekili Adaylarına teşekkür eden KUTSO Meclis Başkanı Fahri Özen, 

24 Haziran Başkanlık ve Milletvekili Seçimlerinin ülkemize ve milletimize hayırlı olmasını diledi. 

BATI ANTALYA ARTIK HAK ETTİĞİ YATIRIMLARI ALMALI 

Toplantı açılışında söz alan KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, “Batı 

Antalya’nın Milletvekili Adayları Sayın Hasan Subaşı ve Sayın Atay Uslu’ya katılımlarından dolayı 

çok teşekkür ederiz.  

KUTSO’da göreve geldiğimiz 2013 yılından bugüne hizmet alanımız içerisinde bulunan Kumluca, 

Finike, Demre ve Kaş ilçelerini bir bütün olarak değerlendirdik. Tüm çalışmalarımızı Batı Antalya 

için planlayıp, devletten olan tüm taleplerimizi Batı Antalya için istedik. Batı Antalya’nın Türkiye 

Büyük Millet Meclisinde(TBMM) temsil edilmesi için büyük çaba harcadık. Sayın Atay Uslu’nun 

bölgemiz adına bugüne kadar yapmış olduğu katkılar bu çabamızın ne kadar haklı olduğunu 

göstermiştir. 

24 Haziran seçimleri öncesinde yine tüm partilerimizden Batı Antalya’yı TBMM’de hakkıyla temsil 

edebilecek seçilebilir sırada milletvekili adayları istedik. Bu talebimiz karşılıksız kalmadı ve CHP 

Sayın Aydın Özer, Nusret Bayar ve Kemal Bilal Öneri, Ak Parti Sayın Atay Uslu’yu, İyi Parti ise 

Sayın Hasan Subaşı’yı Batı Antalya adına aday gösterdi.  

Bu kez Mecliste daha güçlü temsil edilecek olan Batı Antalya’nın hak ettiği yatırımları alma 

zamanının geldiğine inanıyoruz.  

“Batı Antalya’nın Birleştirici Gücü” olarak bölgemizin kalkınması için talep eden, uygulayan ve 

takip eden en güçlü sivil toplum kuruluşu olmaya devam edeceğiz.  

 

TECRÜBELİ BİR SİYASETÇİ OLARAK GÖREVE TALİBİM 

Antalya’da uzun yıllar Belediye Başkanı ve siyasetçi olarak görev yaptığını belirten İyi Parti 

Antalya Milletvekili Adayı Hasan Subaşı, Batı Antalya’yı iyi tanıdığını ve TBMM’de en iyi şekilde 

temsil etmek için heyecanla bu göreve talip olduğunu belirtti.  
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KUTSO gibi güçlü bir sivil toplum kuruluşunun bölgede bulunmasının Batı Antalya’nın 

sorunlarının çözümü için büyük bir avantaj olduğunu belirten Subaşı, Milletvekili olarak mecliste 

görev yapacağı dönemde gece-gündüz her zaman kendisine ulaşabileceklerini belirtti. 

Hasan Subaşı konuşmasının ardından soruları cevapladı. 

 

BATI ANTALYA YATIRIMLAR İLE YENİ BİR SİNERJİ YAKALAYACAK 

Kendisini tam bir Batı Antalya aşığı olarak tanımlayan Atay Uslu, bulunduğu her ortamda bölgeyi 

anlattığını söyledi. Atay Uslu sözlerine şöyle devam etti; 

“Batı Antalya hem turizminin hem de tarımıyla Antalya’nın doğusundan çok farklı. Bunun için 

bölgeye yapılan yatırımları özel olarak değerlendiriyoruz. Öncelikle coğrafyadan kaynaklanan 

ulaşım zorluklarını aşmak için yol çalışmalarımız bir an önce tamamlamaya çalışıyoruz. Kış 

aylarında heyelan nedeniyle göçen Kumluca-Antalya yolunun biran önce trafiğe açılması için 

yoğun mesai harcadık ve özel ödenek ile gece gündüz çalışarak yolu tekrar hizmete açtık. Ayrıca 

Finike-Elmalı ve Elmalı-Korkuteli arasındaki yol çalışmalarımız da hızlanarak devam edecek. 

Cumhur Başkanımız ile yaptığımız baş başa görüşmede Kaş’a yapılacak Hava Limanı ile Finike-

Demre arasına yapılacak 2 adet tünel dahil olmak üzere Antalya’dan Kaş’a kadar olan tüm yolların 

yapılmasını kararlaştırdık.  

Hava Limanımız için hep hayal dediler ama şu anda yer tespit çalışmaları tamamlandı. İnşallah 

2021 yılında ilk uçağı indireceğiz. Bu havalimanımız kargo uçaklarının inebileceği büyüklükte 

olacak. 

KUTSO Başkanımız Murat H. Günay ile birlikte her zaman bir “Batı Antalya” kavramı oturtmaya 

çalıştık. Yaptığımız bu çalışmalar sonuç verdi. Batı Antalya yaptığımız çalışmalar ile artık güçlü bir 

sinerji merkezi haline gelecek. 

Zengin turisti bölgemize taşıyacak büyük turistik gemiler için Demre’de özel bir liman yapacağız. 

Demre, Kaş ve Finike’de yeni hastaneler yaptık. Kumluca’da ki hastanemize de ek bina yapacağız. 

Batı Antalya’da Meslek Yüksek Okulu sayımızı arttırdık ve Fakülte açtık. Şimdi Batı Antalya’nın 

bir üniversite sahibi olma vakti geldi. Yeni dönemde bunun için yoğun çaba harcayacağız. 

Bölgemiz tarımı için lobi faaliyetleri yürütmeye devam ediyorum. Bölgemize özel destekler için 

görüşmelerimiz devam ediyor. Fide ve yeni makina desteklerini gündemimize aldık. 

TARSİM artık tapuya değil ürüne ve tesise bakarak sigorta yapacak. 

24 Haziran seçimlerinde bize vereceğiniz destek Batı Antalya’ya vereceğiniz destektir” dedi. 

Atay Uslu konuşmasının ardından soruları cevapladı. 
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Akaryakıt istasyonu sahipleri KUTSO’da buluştu. 

Kumluca’da hizmet veren akaryakıt istasyonu sahipleri Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası’nda(KUTSO) bir araya geldi. 

KUTSO Yönetim Kurulu Üyesi, aynı zamanda akaryakıt istasyonu sahibi Turgut Acar 

başkanlığında gerçekleşen toplantıda, akaryakıt sektöründe yaşanan sıkıntılar ve çözüm önerileri 

tartışıldı.  

Akaryakıt sektörünün üretimden, turizme kadar tüm sektörleri sırtında taşıdığını belirten Turgut 

Acar, “Son dönemde ülkemizde yaşanan ekonomik gelişmelerden en çok etkilenen sektörlerden biri 

de akaryakıt sektörü. KUTSO olarak bizde akaryakıt hizmeti veren üyelerimizle bir araya gelerek 

yaşadıkları sıkıntılarla ilgili neler yapabileceğimizi tartışmak istedik. Bu toplantıda aldığımız notları 

bir rapor haline getirerek ilgili kurumlara iletip, takibini sağlayacağız” dedi. 
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Türk Telekom yetkilileri Mütehit ve elektrikçilerle bir araya geldi. 

 

 

KUTSO Yüksek İstişare Kurulu Kaş’ta Toplandı. 

2. Toplantısını Kaş’ta yapan Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yüksek İstişare Kurulu, 

Batı Antalya’nın sorunları ile ilgili görüş alışverişinde bulundu. Toplantıda ayrıca Ziraat Bankası 

eski yöneticilerinden Metin Selçuk ülkenin içerisinde bulunduğu ekonomik durumu değerlendirdi. 

Kaş Akçagerme tesislerinde gerçekleşen toplantıya, KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 

Metin Selçuk, KUTSO Yönetim Kurulu üyeleri ve KUTSO Yüksek İstişare Kurulu üyesi işadamları 

katıldı.  

Toplantının açılış konuşmasında Batı Antalya’nın son dönemde yaşadığı sıkıntılara değinen 

KUTSO Başkanı Murat H. Günay, Türkiye’nin son dönemde yaşadığı ekonomik dalgalanmanın 

Batı Antalya’nın en önemli geçim kaynaklarından biri olan tarımda girdi maliyetlerini en az ikiye 

katladığını belirterek sözlerine şöyle devam etti; 

Bölgemizin en önemli iki geçim kaynağından biri olan tarımda son yaşanan dolar artışı ile beraber 

girdilerde muazzam artışlar söz konusu. Özellikle en çok kullanılan gübrelerin fiyatlarında  %100’e 

yakın bir artış ile karşı karşıyayız. Artık işler çiftçimiz için biraz da zorlaştı.  

Türkiye zor bir dönemden geçiyor. Yaşan problemlerin çoğu coğrafyadan kaynaklı. Ülkemiz daha 

önce yaşanan sıkıntıları nasıl atlattıysa bu zorlukları da milletçe el ele atlatacaktır.  
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Batı Antalya turizmi bu yıl büyük bir sınavdan geçti. Özellikle yerli turist sayısında patlama 

yaşandı. Tesis ve işletmelerimiz yaşanan bu yoğunluk karşısında zaman zaman sıkıntıya düştüler. 

Özellikle bu yaz sezonu başta olmak üzere bölgemiz turizmini tümüyle ele alıp geleceğe yönelik bir 

yol haritası çizmek amacıyla 2 gün sürecek bir turizm çalıştayı için hazırlıklarımız sürüyor. Turizm 

Bakanlığı ve üniversitemizin de desteğini alarak 1-2 ay içerisinde kapsamlı bir çalışma yapmayı 

planlıyoruz. 

Bugün burada bölgemizin değerli işadamları ile bir araya gelerek yapacağımız çalışmalar için 

onların da görüşleri doğrultusunda bir yol izlemek ve ayrıca kendisi bankacılık sektöründe önemli 

görevler üstlenmiş, özellikle ülkemizin ekonomik sıkıntı yaşadığı dönemlerde yöneticilik yapmış 

olan Metin Selçuk Bey’den ülkemizin içerisinde bulunduğu durum ile ilgili görüşlerini almak 

istedik.  

Toplantıya katılmaktan memnun olduğunu belirten Metin Selçuk, özellikle gecelik faizlerin 

%7000’lerde olduğu dönemler bankacılık yaptığını belirterek şöyle söyledi; 

Ben açıkçası ortada ekonomik olarak büyük bir felaket görmüyorum. Ülkemizin bankacılık sektörü 

çok iyi bir durumda ve fabrikalarda üretim devam ediyor.  

Bir şeyler söylemeden önce dönüp geçmişe bakmak lazım. Gecelik faizlerin %7000, normal 

faizlerin %150 olduğu dönemlerde işadamları fabrikalarını satıp bankaya yatırdı. İşte o zaman 

büyük bir felaket yaşandı.  

Tabi ki dolarda yaşanan artışlar üretime yansıyor ama bunların çoğu fırsatçılar yüzünden. Bugün 

dolar eski haline geri düşse ben fiyatların düşeceğini düşünmüyorum. Ayrıca şu anda ülke olarak 

lüks içerisinde yaşıyoruz. Otomobil sahibi olmayan aile, son model cep telefonu olmayan öğrenci 

yok gibi. Biz krizden çok lüksümüzden vazgeçmekten korkuyoruz.  

Bugün gelişmiş ülkelere baktığımız zaman insanların 18-20 saate varan çalışma süreleri olduğunu 

görüyoruz. 

Ülkece kalkınıp krizleri geride bırakmak istiyorsak. Öncelikle kişisel olarak biraz fedakarlık 

yapmamız gerekiyor. Gereksiz masraflarımızı kısarak, birikim yapmak ve kişisel gelişimde dahil 

olmak üzere daha çok çalışmak zorundayız. 

Daha sonra toplantıya katılan iş adamları kendi sektörleri ile ilgili sorunları ve çözüm önerilerini 

belirttiler.  Toplantıda görüşülen konular rapor haline getirilerek ilgili kuruluş ve makamlara 

iletilecek. 
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KUTSO’da İmar Barışı Toplantısı Düzenlendi. 

Antalya İmar ve Şehircilik İl Müdürlüğü ve Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından 

“İmar Barışı” ile ilgili toplantı düzenlendi. 

KUTSO Kumluca merkez binasında düzenlenen toplantıya İmar ve Planlama Şube Müdürü Seçil 

Tokuçoğlu, Yüksek Mimar Cansu Yetiz Özden, KUTSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 

Bayram Karagül, Yönetim Kurulu Üyeleri, İbrahim Uğur Çakır, Erhan Sarıcaoğlu, Muhittin 

Onaran, Turgut Acar, Bülent Kızılkaya, Meclis Üyeleri Ramazan İpek, Kerim Soytürk, Kumluca, 

Finike, Demre ve Kaş Belediyelerinden yetkililer ve vatandaşlar katıldı. 

Vatandaşların yoğun ilgi gösterdiği toplantıda Antalya İmar ve Şehircilik İl Müdürlüğü’nün sunumu 

ve genel bilgilendirmesinin ardından soru-cevap kısmına geçildi. 

 

KUTSO Meclisi Kaş’ta toplandı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Meclis Toplantısı, Kaş Belediye Başkanı Halil 

Kocaer’in de katılımıyla Kaş’ta yapıldı.  

Meclis Başkanı Fahri Özen Başkanlığında gerçekleşen toplantıda meclis gündemi öncesinde 

KUTSO tarafından Kaş’ta yapılması planlanan çalışmalar değerlendirildi.  

Toplantı öncesinde söz alan KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, göreve 

geldikleri ilk günden itibaren Batı Antalya’yı bir bütün olarak değerlendirdiklerini belirterek, “Biz 

hiçbir zaman Kaş’ı Finike, Demre ve Kumluca’dan ayrı görmedik. 
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Kaş, turizmden daha çok kazanmalı. 

Kaş ülkemiz turizmine öncülük etmiş önemli bir yerdir. Bölgemizin Kaş’tan turizm konusunda 

öğreneceği şey var. Coğrafi güzellikleri ve tesislerinin kalitesi ile Avrupa’da ki emsallerinden 

geriye kalmayan Kaş ilçemiz maalesef fiyat olarak Avrupa’nın çok gerisinde kalmıştır. Burada 

izlenecek yol doğru bir turizm politikası ile turist sayısını arttırmak yerine elde edilen geliri 

arttırmak olmalıdır. 

Hava alanı ve Gıda OSB ile Kaş tarımda yeni bir döneme girecek. 

Şu anda Antalya Büyükşehir Belediyemiz tarafından Ova-Kınık bölgesinde Batı Akdeniz’in en 

büyük Toptancı Hali yapılıyor. Bizde KUTSO olarak Kaş Belediyemiz ve Büyükşehir Belediyemiz 

ile birlikte bu bölgede bir Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi(OSB) kurmak için çalışma 

başlattık. Batı Akdeniz İhracatçılar Birliği Başkanı Hakkı Bahar ile yaptığımız konuşmada kendisi 

de bu konuda desteğini belirtti. İnanıyoruz ki bu iki büyük yatırımın oluşturacağı ekonomik güç 

kargo taşımacılığına uygun olarak planlanan hava alanının da yapılması ile Kaş ilçemizi tarımda 

yeni bir noktaya taşıyacaktır. Ayrıca kurulacak OSB’de bölgede üretilen bal ve zeytinyağı gibi 

yöresel ürünler piyasa değeri kazanarak hem turizmde hem de ihracatta önemli bir ekonomik getiri 

yakalayacaktır. 

STK’lar için Ortak Hizmet Binası. 

Kaş ilçemizde coğrafi şartlar gereği yer çok değerli. Bu yüzden her sivil toplum kuruluşunun 

kendine ait ayrı bir yer satın alması ya da kiralaması kurumlara ağır bir yük getiriyor. Bu sorunu 

çözmek amacıyla odamızda dahil olmak üzere sivil toplum kuruluşlarını barındıran ayrıca Kaş 

ilçemize hizmet vermek üzere içerisinde kullanışlı bir toplantı salonu içeren bir hizmet binası 

yapmayı planlıyoruz. 

Bakan ve Milletvekillerimiz, Bölgemiz ile daha çok ilgilenmeli. 

Geride bıraktığımız genel seçimlerde Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne girmeye hak kazanan Dış 

İşleri Bakanımız Sayın Mevlüt Çavuşoğlu’na, Ak Parti Milletvekili Sayın Atay Uslu’ya, CHP 

Milletvekili Sayın Aydın Özer’e, İyi Parti Milletvekili Sayın Hasan Subaşı’ya ve Bölgemizi 

yakından tanıyan Tarım ve Orman Bakanımız Sayın Bekir Parkdemirli’ye görevlerinde başarılar 

diliyor, yeni dönemde kendilerinden Batı Antalya’ya gereken önemi vermelerini bekliyoruz.  

Bu yıl turizm sezonu sonunda Kaş ve Kumluca ilçelerimizde 2’şer gün sürecek turizm çalıştayları 

planlıyoruz. Bölgemiz turizmi için en doğru yol haritasını belirleyeceğimiz bu çalıştaya, 

tecrübelerine değer verdiğimiz Turizm Bakanımız Sayın Mehmet Ersoy’u da davet edeceğiz. 

Başkan Halil Kocaer, ”Kaş turizmi zor yollardan geçti”. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası’nın Meclis Toplantısını Kaş’ta düzenlemesinden memnuniyet 

duyduklarını belirten Kaş Belediye Başkanı Halil Kocaer, sözlerine şöyle devam etti; 

“Önceki yönetim zamanında KUTSO kafasını adeta kuma gömmüştü ve Kaş’ı sadece seçim 

dönemlerinde hatırlıyordu. Murat Günay ve yönetimi döneminde ise KUTSO’yu Kaş’ta güçlü bir 

şekilde görüyoruz. İnşallah Kaş’ta birçok güzel çalışmaya birlikte imza atacağız. 
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1970’lerde küçük pansiyonlarla başlayan Kaş turizmi gerçekten zor dönemlerden geçti. O yıllarda 

ilçemizde su ve elektrik yoktu. Az sayıda gelen turistlere hizmet verebilmek için çok zorluk 

çekiyorduk. Daha sonra su ve elektriğin gelmesiyle işlerimiz daha kolaylaştı. 

Havalimanı maceramız koalisyon hükümetlerine takıldı. 

1991 yılında Kınık beldemizde bir havalimanı temeli attık. Hükümet kurulamaması ve kurulan 

koalisyon hükümetlerinin çok kısa ömürlü olmasından dolayı bu havalimanından vazgeçmek 

zorunda kaldık. 

İnşallah yol ve havalimanı projelerinin hızla tamamlanmasının ardından Kaş turizmi yeni bir ivme 

kazanacak” dedi. 

Bayram Karagül KUTSO üyelerini uyardı. 

KUTSO’nun Kaş’ta yapmayı planladığı Gıda İhtisas OSB ve Ortak Sivil Toplum Kuruluşu hizmet 

binası projelerini anlatan KUTSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Bayram Karagül, ayrıca Kaş 

Kaymakamlığı ve KUTSO tarafından ortaklaşa gerçekleştirilecek olan BAKA destekli Turizm 

İnternet Portalı projesini de anlattı.  

KUTSO’nun geride bıraktığı 5 yıllık dönemde Kaş, Kumluca, Finike ve Demreli iş adamları 

arasında güzel dostluklar kurulduğunu hatırlatan Karagül, “KUTSO Değişim Grubu olarak ortaya 

koyduğumuz Batı Antalya vizyonu işadamlarımız, halkımız hatta siyasetçilerimiz tarafından kabul 

gördü ve benimsendi. İlerleyen dönemde çok daha başarılı işlere birlikte imza atacağımıza 

inanıyorum” dedi. 

Ayrıca 7143 sayılı alacakların yapılandırılmasına ilgili kanunun süresinin 31 Temmuz 2018’de 

dolduğunu belirten Karagül, aidat borçları, vergi, SGK borcu, trafik cezası, ecri misil gibi birçok 

borç ile ilgili ceza indirimi ve taksitlendirme gibi avantajlar sağlayan bu kanundan tüm üyelerinin 

mutlaka faydalanmasını istedi.  

Karagül ayrıca kanun ile ilgili süre uzatımının olmayacağını ve 31 Temmuz’a kadar başvuruların 

yapılması gerektiğini, bu tarihten sonra borcunu geciktirenler için yasal takip başlatılacağını 

söyledi. 
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KUTSO’dan 2. İmar Barışı Toplantısı. 

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’ndan Mimar Sevilay Kahraman’ın anlatımı ile İmar Barışı toplantısı 

düzenlendi. 

İmar Barışı konusunun Batı Antalya’da tam olarak anlaşılarak, en iyi şekilde faydalanılabilmesi için 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından 2. Kez düzenlenen toplantı vatandaşlar 

tarafından büyük ilgi gördü.  

KUTSO Kumluca merkez binasında düzenlenen toplantıya Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’ndan 

Mimar Sevilay Kahraman, KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Meclis 

Başkanı Fahri Özen, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Bayram Karagül, Başkan Yardımcısı 

İbrahim Uğur Çakır, Yönetim Kurulu Üyeleri Erhan Sarıcaoğlu, Meclis Üyeleri Ramazan İpek, 

Kerim Soytürk, Kumluca, Finike, Demre ve Kaş Belediyelerinden yetkililer ve vatandaşlar katıldı. 

İmar Barışı hakkında detaylı bir anlatımın ardından, soru-cevap kısmına geçilerek vatandaşların 

aklına takılan konular aydınlatıldı.  
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Toplu taşımada korsan istemiyoruz. 

Batı Antalya’da toplu taşıma hizmeti veren firmalar için Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odasında(KUTSO) toplantı düzenlendi. 

KUTSO Yönetim Kurulu Üyesi Turgut Acar, Meclis Üyesi İbrahim Evren ve Genel Sekreter Mesut 

Bakar’ın hazır bulunduğu toplantıya KUTSO’nun hizmet bölgesi içerisinde bulunan Kumluca, 

Finike, Demre ve Kaş’ta toplu taşıma hizmeti veren KUTSO üyesi firmalar katıldı.  

Toplantıyı son dönemde toplu taşıma sektöründe özellikle korsan taşımacılık konusunda gelen 

şikayetler ve sektörün diğer sorunlarına acil çözüm bulmak amacıyla yaptıklarını belirten Turgut 

Acar, “Suriyeliler başta olmak üzere son günlerde korsan taşımacılık ve denetimlerin yetersizliği 

gibi konularda odamıza çok fazla şikayet gelmeye başladı. Toplu taşıma sektörünün sorunlarını 

dinlemek ve ilgili makamlarla bir araya gelip bu sorunlara kalıcı çözüm bulmak için bu toplantıyı 

düzenledik. KUTSO olarak üyelerimizin sorunlarını çözmek için tüm imkanlarımızı kullanacağız. 

Gerekirse Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin de desteği ile bakanlık düzeyinde çözüm 

arayacağız” dedi. 

Toplantıda söz alan toplu taşıma firmaların belirttiği konulardan bazıları şöyle; 

Özellikle şahısların hiçbir belge ve standarda gerek duymadan, tamamen kayıt dışı olarak yaptığı 

korsan toplu taşımacılık. 

Denetimlerde yaşanan sorunlar ve işini düzgün yapan taşımacıların haksız rekabete uğraması. 

Akaryakıttan otogar ücretlerine, lastikten yedek parçaya kadar tüm masraflarda %50 ile %100 

arasında fiyat artışı yaşanırken 4 yıldır taşıma ücretlerinde artış olmaması. 

Tüm bu yaşanan olumsuzlukların kendilerini zor duruma düşürdüğünü belirten firmalar, eğer kısa 

zamanda fiyatlar ve korsan taşımacılık konusunda birşeyler yapılmazsa iflaslar ve işten 

çıkarmaların başlayacağını belirtti. 
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Zirai İlaç ve Gübre Bayileri KUTSO’da buluştu. 

Kumluca’da hizmet veren zirai ilaç ve gübre bayii firmalar, Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası’nda(KUTSO) bir araya gelerek sektörün sorunlarını tartıştı.  

KUTSO Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında gerçekleşen toplantıya Kumluca’da hizmet veren 

zirai ilaç ve gübre bayii firmalar katıldı. 

Tarım sektöründe son zamanda yaşanan fiyat artışlarıyla beraber çiftçilerin üretim maliyetlerinin 

arttığı belirten KUTSO Meclis Başkanı Fahri Özen, “Üreticimizin yaşayacağı sıkıntılar tarım 

sektöründe hizmet veren tüm firmalarımızı etkileyecek. Örtü altı üretimin en temel ihtiyaçlarından 

olan gübre ve zirai ilaç satan firmalarımız uzayan ödeme vadelerinden dolayı mağdur olmaya 

başladılar. Bu toplantıyı firmalarımız sıkıntıya düşmeden önce önlem alabilmek için düzenledik” 

dedi. 

Zirai ilaç sektöründe yaşanan sıkıntıların ele alındığı toplantıda firmaların ortak karar alabilmesi ve 

sorunlara çözüm arayabilmesi adına bir dernek çatısı altında toplanılması kararı alındı. Ayrıca 

borcunu ödememeyi alışkanlık haline getiren müşteriler hakkında dikkatli olunması için ortak 

veritabanı oluşturulacak.  
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Zirai İlaç Bayiilerinden Dernek Kararı. 

Kumluca ve çevresinde hizmet veren Zirai İlaç Bayiileri, dernek çatısı altında toplanma kararı aldı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından gerçekleştirilen zirai ilaç bayilerinin 

bulunduğu meslek komitesi toplantısı, KUTSO Kumluca Hizmet Binasında gerçekleşti. 

KUTSO Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında yapılan toplantıya KUTSO üyesi zirai ilaç 

firmaları katıldı.  

Sektörün sıkıntılarının tartışıldığı toplantıda zirai ilaç bayiileri için kurulacak dernek ile ilgili görev 

dağılımı yapıldı. 

 

KUTSO’dan "Makroekonomik Dengeler" konferansı 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından Ekonomist-Yazar Yaşar Erkin Şahinöz ile 

"Makroekonomik Dengeler" konferansı düzenlendi. 

KUTSO Kumluca Merkez Ofisinde gerçekleştirilen konferansta dünya para piyasalarının işleyişi ve 

Türkiye ekonomisinin dünya üzerindeki yeri ele alındı. 
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Bilgi İşlem Birimi İlyas Değirmenci tarafından oluşturulan elektronik ve kodlama kulübümüz 

Kasım ayında çarşamba akşamları toplanmaya başlamıştır. 

 

Adrasan Sahilleri Korunmalı. 

Adrasanlı Yatçıları KUTSO’da buluşturan toplantıda önemli kararlar alındı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 

Deniz Ticaret Odası Antalya Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet Çetin, KUTSO Meclis Başkan 

Yardımcısı Tahir Arslan ve Adrasan’da turistik tekne işletmecisi firma sahipleri katıldı. 

Adrasan turizminin ve Adrasan’da tekne turu düzenleyen firmaların sorunlarının tartışıldığı 

toplantıda, Adrasan sahilinin korunması ve müşteri odaklı bir hizmet için standartlar oluşturulması 

yönünde karar alındı. 

ADRASAN TURİZMİNİN ACİL ÇÖZÜM BEKLEYEN SORUNLARI VAR. 

Adrasan Turizminin bu yıl yaşanan yoğunluk ile büyük bir sınavdan geçtiğini belirten KUTSO 

Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, “Dünyanın en güzel koylarından birisi olan Adrasanımızı 

koruyarak turistlere en iyi hizmeti vermeyi amaçlıyoruz. Adrasan günübirlik tekne turlarıyla önemli 

cazibe merkezi haline geldi. Özellikle Sulu Ada ve civarı büyük ilgi görüyor. Artan bu ilgi 

sonucunda tekne turu düzenleyen firmalarımızın da sayısı artıyor. Fakat yetersiz iskele ve altyapı 

önümüzdeki en büyük sorunlardan biri. Bu konu bir an önce bir şeyler yapmamız gerek. Deniz 

Ticaret Odası Antalya Başkanım Sayın Ahmet Çetin sorunlarımıza çözüm olmak amacıyla bugün 

aramızda olduğu için kendisine çok teşekkür ediyorum. İnşallah KUTSO ve Deniz Ticaret Odası 

olarak bölgemizde bir çok güzel çalışmaya birlikte imza atacağız” dedi. 

ADRASAN İÇİN BİRLİK OLMA ZAMANI 

Kendisi de Adrasan’da turizm hizmeti veren KUTSO Meclis Başkan Yardımcısı Tahir Arslan, 

Adrasan oluşan talep nedeniyle hızla büyüyen yat turizminin yetersiz altyapı ve düzensizlik 

nedeniyle birçok yeni sorun doğurduğunu belirterek sözlerine şöyle devam etti. 

Yöremize gelen turist sayısının artması elbette bizim gibi turizm sektöründe hizmet veren firmalar 

için güzel bir fırsat. Bu fırsatı en iyi şekilde yönetip kalıcı bir hale getirmemiz lazım.  
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Önceliğimiz Adrasan’ın doğal güzelliklerini korumak ve hizmet kalitemizi arttırmak olmalı. Bunun 

için bölgede hizmet veren tekne ve otel sahipleri başta olmak üzere bir araya gelip birlikte hareket 

etmeliyiz.  

DENİZ TİCARET ODASI ADRASAN’IN YANINDA 

Adrasanlı teknecilerin sorunlarını çok iyi bildiğini belirten DTO Antalya Başkanı Ahmet Çetin, 20 

yılı aşkın tecrübeleriyle Demre’de çok güzel bir düzen kurduklarını belirterek, Adrasan için 

ellerinden gelen her türlü desteği vermeye hazır olduklarını belirtti.  

Toplantıya davetlerinden dolayı KUTSO Başkanı Murat H. Günay’a teşekkür eden Başkan Çetin, 

DTO olarak her zaman KUTSO ile birlikte hareket etmeye hazır olduklarını belirtti.  

SETUR’DAN TİCARİ TEKNELER İÇİN AVANTAJLI FİYAT TARİFESİ 

Toplantı sonunda söz alan Finike Setur Marina Müdürü Çağlar Altuntaş DTO’ya kayıtlı ticari 

tekneler için düzenledikleri kampanyalardan bahsetti. Setur’un düzenlemiş olduğu kampanya ile 

ticari tekneler marinada 1 ay fiyatına 7 ay hizmet alabilecekler. Ayrıca Finike marinada verilen 

diğer hizmetlerden de indirimli yararlanabilecekler. 

 

 

KOMİSYONCULUK SİSTEMİ KALKMAYACAK. 

Antalya Büyük Şehir Belediye Başkanı Menderes Türel, Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası(KUTSO) Aralık Ayı Meclis Toplantısına katıldı. Batı Antalya ile ilgili sorunları dinleyen 

türel birçok önemli açıklamada bulundu. 

KUTSO Aralık Ayı Meclis Toplantısı, Meclis Başkanı Fahri Özen Başkanlığında, KUTSO 

Kumluca Hizmet Binasında gerçekleşti. Toplantıya KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay’ın davetlisi olarak Antalya Büyük Şehir Belediye Başkanı Menderes Türel ve 

Deniz Ticaret Odası Antalya Şube Başkanı Ahmet Çetin’de katıldı. KUTSO Meclis üyeleriyle 
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birlikte Ak Parti ilçe başkanları ve  Belediye Başkan Aday Adayları, KUTSO Yüksek İstişare 

Kurulu Üyeleri, KUTSO Meslek Komitesi üyeleri toplantıda hazır bulundu. 

Toplantı Açılışında söz alan KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 

Menderes Türel ağırlamaktan duyduklarını belirterek sözlerine şöyle devam etti; 

Bugün Yeni Hizmet Binamızda Antalya Büyük Şehir Belediye Başkanımız Sayın Menderes Türel’i 

ağırlamaktan çok mutluyuz. Kendisini daha önce yine bir seçim arefesi eski hizmet büromuzda 

konuk etmiştik. Geçen süre içerisinde KUTSO olarak bizde Antalya gibi geliştik-büyüdük.  

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası, Kaş, Demre, Finike ve Kumluca’da hizmet veren 5000 üyesi ile 

Batı Antalya’nın en güçlü sivil toplum kuruluşudur.  

Değerli Başkanım, Batı Antalya iş dünyası olarak sizden bazı taleplerimiz var.  

Öncelikle Sayın Bakanımız Berat Albayrak’ın komisyonculuk ve halleri kaldıracağız açıklamasıyla 

başlayan tartışmalar konusunda bir açıklama bekliyoruz. Çünkü bu konu çiftçimiz ve ülkemiz için 

çok önemli.  

Yine konuyla beraber Kaş ilçemizde KUTSO olarak çalışmalarını başlattığımız Gıda İhtisas 

Organize Sanayi Bölgemiz için sizden taleplerimiz olmuştu. Son durum hakkında bilgi istiyoruz. 

Bölgemizin en önemli sorunlarından birisi de ulaşım. Duble yol çalışmalarının son durumunu 

merak ediyoruz.  

Adrasan’da artan turizm nedeniyle iskele ve imar problemlerimiz tekrar tekrar gündemimize 

gelmekte. Özellikle imar sorunu için sizden destek bekliyoruz. 

Sizleri burada ağırlamaktan memnuniyet duyduğumu tekrar belirterek, yaklaşan yerel seçimlerde 

size ve ekibinize başarılar diliyorum. Antalya’mıza bugüne kadar yaptığınız tüm çalışmalar için 

teşekkür ederiz. 

KUTSO Meclis Toplantısına katılmaktan çok mutlu olduğu belirten Başkan Menderes Türel 

sözlerinde şöyle devam etti; 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası hizmet binasının açılış törenine çok istememe rağmen Ankara’da 

ki programım nedeniyle katılamamıştım. Elbette sayın başkan ile geçmişe dayanan uzun bir 

hukukumuz var. Bu nedenle odamıza yapacağımız ziyarette oda meclisimizle bir araya gelerek aynı 

zamanda Batı Antalyalı iş adamlarımızın sorunlarını da dinlemek istedik. 

Kendimde ticaret odası içerisinden gelen birisi olarak odalarımızın ne kadar büyük bir öneme sahip 

olduğunu biliyorum. Ticaret odalarımız bulundukları yerlerde ekonomiye yön verip ekonomik ve 

sosyal kalkınmaya öncülük ediyor. 

Antalya’da turizmden sonra en büyük sektörümüz tarım.  

ÇİFTÇİMİZ KENDİ YEMEDİĞİ ÜRÜNÜ BAŞKASINA YEDİRMEZ. 
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Enflasyon biraz yükseldiğinde medya hemen domates, biber fiyatlarını ele alıyor. Çoğu zaman 

yargısız infaz şeklinde çiftçimiz eleştiriliyor, ilaç meselesinden falan bahsediliyor. Bizim çiftçimiz 

onurludur. Kendi yemediğini başkasına yedirmez. 

KOMİSYONCULUĞU KALDIRIRSANIZ ÜRETİCİYİ YOK EDERSİNİZ. 

Son günlerde sıkça gündeme gelen yeni hal yasası birçok tartışmalara neden oldu. Özellikle üretici 

hallerimizdeki komisyonculuk sisteminin kalkacağı konusu kafalarda soru işaretleri oluşturdu. 

Konunun özünde yeni yasanın hazırlanış şekli yatmakta. Hallerimizi üretici ve tüketici halleri diye 

iki ayrı sınıfa ayırmadan doğru sonuca ulaşmak mümkün değil.  

Üretici hallerimizdeki komisyoncularımız üreticilerimiz için adeta bir garantör görevi üstleniyor. 

Komisyonculuğu kaldırmak halde 2tl olan domatesin fiyatının markette 8tl olmasını önlemeyeceği 

gibi üreticimiz bu işten büyük zarar görür.  

KOMİSYONCULUK SİSTEMİ KALKMAYACAK. 

Yeni hazırlanan hal yasası için Sayın Cumhurbaşkanı Yardımcımız Fuat Oktay ile görüşmeler 

yaptık. Kumluca Ticaret ve Sanayi Odamız da konu ile ilgili olarak detaylı bir rapor hazırlamış. 

Kendilerini tebrik ediyorum. Hal yasası ile ilgili sorunlarımız için Cumhurbaşkanlığı Külliyesinde 

Batı Antalya’yı temsilen milletvekilimiz Sayın Atay Uslu’nun da katıldığı 7 saat süren bir toplantı 

yaptık. Toplantı neticesinde çıkan sonuç Sayın Cumhurbaşkanımıza iletildi. Cumhurbaşkanımız ile 

yaptığımız yüz yüze görüşmede komisyonculuk sisteminin korunması konusunda ikna olduğunu ve 

yasanın üreticiyi koruyacak şekilde sıfırdan hazırlanacağını belirtti.  

Üreticimiz ve komisyoncumuz rahat olsun.  

KAŞ GIDA İHTİSAS ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ MÜJDESİ 

Kaş ilçemizde Tarım Organize Sanayi için 600 dönümlük bir tahsis aldık. Bunun 300 dönümün yeni 

modern bir hal yapacağız. Kalan 300 dönümü de buradan müjdesini vermek isterim. Tarım 

Organize Sanayi tahsisi için gerekli talimatı verdim. Sayın Valimiz ile yaptığım görüşme 

neticesinde de Kumluca Ticaret ve Sanayi Odamız ile burada bir Tarım Organize Sanayi yapılması 

için gerekli tahsis işlemlerini en kısa sürede tamamlayacağız. Hayırlı olsun. 

 

 

BATI ANTALYA HAVA ALANI 

Batı Antalya Hava alanı Projemiz hem turizme hem de tarıma hizmet edecek şeklide planlandı. Bu 

projenin tamamlanmasıyla da tarımda en önemli konulardan biri olan lojistik sorununu da çözmüş 

olacağız.  

YOL ÇALIŞMALARI DEVAM EDİYOR 

Batı Antalya’da Antalya’dan, Kaş’a kadar olan yol çalışmalarımızda bir aksama yok projeleri 

devam ediyor ve ödeneklerimizde de herhangi bir sorunumuz yok. 
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ADRASAN İSKELE VE İMAR SORUNU 

Adrasan için yapmayı planladığımız iskeleyi gelen talepler doğrultusunda yeniden projelendirdik. 

Yine İmar sorunu için yaptığımız çalışmalar mahkeme taşınmıştı. Mahkemenin kararı 

doğrultusunda tekrardan düzenledik. Bir an önce uygulamaya koyarak 18 uygulamasına 

başlayacağız. 2020 yılını görmeden iskele ve imar sorununu çözmüş olacağız.  

ADRASAN’DA TEKNELERİ PLAKA SİSTEMİNE GEÇİRELİM.  

Adrasan’da tekne turu düzenleyen firma sahiplerinin tekne sayısının kontrolsüz bir şekilde arttığı, 

sıkışıklığa ve çevre kirliliğine neden olduğunu belirtmesi üzerine Başkan Menderes Türel, 

Adrasan’da gerekli çalışmaların 1 ay içerisinde tamamlanarak teknelerin plaka sistemine geçirilmesi 

için talimat verdi. 

 

 

KUTSO’da İŞKUR Bilgilendirme Toplantısı. 

İŞKUR Antalya Şubesi tarafından, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası’nda(KUTSO) İŞKUR 

destekleri hakkında bilgilendirme toplantısı düzenlendi. 

İŞKUR Antalya Şube Müdürü Neva Akçayır ve İŞKUR Antalya İl Müdürlüğü  Personeli Sinem 

Yıldırım tarafından katılımcılara İŞKUR destekleri hakkında bilgi verildi. 
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ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER 

Maarif Vakfı Başkan Vekili, Büyükelçi Dr. Hasan Yavuz odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu 

Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ile sohbet etti. 
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Kumluca Belediye Meclis Üyesi, Termik Elektrik'in sahibi Ramazan Kızılkaya odamızı ziyaret etti. 

 

 

Antalya Genç İşadamları Derneği(ANTGİAD) yönetimi, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat 

Hüdavendigar Günay'ı ziyaret ettiler. 

ANTGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Cengiz ve Yönetim Kurulu Üyeleri Osman Sert ve 

Taylan Konur tarafından gerçekleştirilen ziyarette KUTSO ve ANTGİAD arasında yapılacak ortak 

çalışmalar değerlendirildi ve işbirliği vurgusu yapıldı. 

Ziyarette ANTGİAD Başkanı Mustafa Cengiz tarafından, KUTSO Başkanı Murat H. Günay'a Eski 

Antalya'yı gösteren bir fotoğraf hediye edildi. 
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Hasyurt, Sahilkent ve Turunçova Toptancı Hal Derneklerinin birleşmesi ile yeni kurulan Finike 

Toptancı Hal Derneği başkanı İsmail Karataş Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yönetim 

Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay'ı ziyaret etti. 

 

 

İnşaat Mühendisleri Odası  Antalya Şube Başkanı Mustafa Balcı ve yönetim kurulu üyelerini 

odamızda ağırlayarak çalışmalarımız hakkında bilgi verdik. 

 

TEB Kumluca Şubesi Müdürü Nebihat Ecevitoğlu odamızı ziyaret etti. 
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Kumluca  Sınav Koleji yetkilileri odamıza hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 
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Batı Antalya gazetesi odamıza hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 

 

 

Kumluca Vergi Dairesi  Müdürü Kenan İlçi odamıza hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 

 



2018 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 104 
 

CHP’den KUTSO’ya ziyaret 

Cumhuriyet Halk Partisi Kumluca İlçe Başkanı Kemal Bilal Öner ve ilçe teşkilatı Kumluca Ticaret 

ve Sanayi Odası(KUTSO)’nı ziyaret etti. 

Yeni hizmet binasının KUTSO’ya ve üyelerine hayırlı olmasını dileyen Öner, yaklaşan oda 

seçimlerinin KUTSO için hayırlı olması temennisinde bulundu. 

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti belirten KUTSO başkanı Günay, iş camiası adına yaptıkları 

hizmetlerde siyasi partilerin desteğini de almanın kendilerini memnun ettiğini belirtti. 

Ziyarette ayrıca Kumluca ve ülke gündemine ait konular konuşuldu. 

 

Cumhuriyet Halk Partisi(CHP) Kaş İlçe Başkanı Ulaş Akbaş ve Demre İlçe Başkanı Mustafa Caner, 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'a hayırlı olsun ziyaretinde bulundular. 
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Kaş Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Ali ÇALIŞKAN ve Kaş Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odası 

Başkanı Mustafa DEMİRTEPE, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'a hayırlı 

olsun ziyaretinde bulundu. 

 

Kumluca Esnaf Odası Başkanı Selçuk Çınar, Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odası Başkanı Bayram 

İğneli, Kumluca Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi Başkanı Hakkı Salur Yönetim 
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Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Meclis Başkanımız Fahri Özen'e hayırlı olsun 

ziyaretinde bulundu. Ziyarette birlik ve beraberlik mesajı verildi. 

 

 

Kumluca Yeni Sanayi Sitesi yönetimi odamızı ziyaret etti. Site Başkanı Durmuş Tomaç ve 

beraberindeki heyet Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Meclis 

Başkanımız Fahri Özen'e hayırlı olsun dileklerini iletti. 

 

Kumluca Ziraat Odası Başkanı Süleyman Kayhan ve ekibi Yönetim Kurulu Başkanımız Murat 

Hüdavendigar Günay’a ziyaret ederek, hayırlı olsun dileklerinde bulundu. 
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Adrasan eski Belediye Başkanlarımızdan Mustafa Taşgın Yönetim Kurulu Başkanımız Murat 

Hüdavendigar Günay’a hayırlı olsun ziyaretinden bulundu. Ziyarette Adrasan’da turizm kalitesini 

arttırmak adına yapılabilecek çalışmalar da değerlendirildi. 
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Kumluca Kültür, Turizm, Tanıtma ve Dayanışma Derneği(KUMTAD) Kurucusu aynı zamanda 

KUTSO Değişim Gurubuna ismini veren Emekli Muhasebeci - Araştırmacı Yazar Turgut Eken, 

KUMTAD Yönetimi ile birlikte Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ı ziyaret 

etti. 

 

 

Cumhuriyet Halk Partisi(CHP) Kumluca İlçe Başkanı Kemal Bilal Öner ve ilçe teşkilatı, Yönetim 

Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.Ziyarette ayrıca 

Başkan Günay tarafından KUTSO'nun yaklaşan seçimlerde Batı Antalya ile ilgili talepleri iletildi. 
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Finike Toptancı Hali Tüccarlar Derneği Başkanı Nesih Kazancıçok ve Finike Yaş Sebze ve Meyve 

Komisyoncuları Derneği Başkanı İsmail Karataş, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar 

Günay'a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 

 

 

Kumluca Özel Bil Okulları yönetimi, Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay’ı ziyaret etti.  
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Türkiye Radyo Amatörleri Cemiyeti(TRAC) KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay’ı makamında ziyaret etti. 

 

 

Antalya Genç İşadamları Derneği(ANTGİAD) yönetimi, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat 

Hüdavendigar Günay'ı ziyaret ettiler. 

ANTGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Cengiz ve Yönetim Kurulu Üyeleri Osman Sert ve 

Taylan Konur tarafından gerçekleştirilen ziyarette KUTSO ve ANTGİAD arasında yapılacak ortak 

çalışmalar değerlendirildi ve işbirliği vurgusu yapıldı. 

Ziyarette ANTGİAD Başkanı Mustafa Cengiz tarafından, KUTSO Başkanı Murat H. Günay'a Eski 

Antalya'yı gösteren bir fotoğraf hediye edildi. 
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Batı Antalya Gençlik Platformu(BAGP), Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ı 

ziyaret etti. 

 

 

 

Kumluca Vergi Dairesi  Müdürü Kenan İlçi odamıza hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 
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Ak Parti Antalya Milletvekili Aday Adayı Hüsamettin Çetinkaya, Yönetim Kurulu Başkanımız 

Murat Hüdavendigar Günay'ı makamında ziyaret etti. 

 

 

Albayrak Limited Şirketi sahibi Mustafa Albayrak Yönetim Kurulu Başkanımız Murat 

Hüdavendigar Günay’ı makamında ziyaret etti. 
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Ak Parti Antalya Milletvekili Atay Uslu, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar 

Günay’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu 

 

 

Antalya İl Ticaret Müdürü Seval Dizerkonca,  Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay’a ziyarette bulundu.  
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Kumluca İlçe Emniyet Müdürü Cemil Doğan, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar 

Günay'ı ziyaret etti. 

 

 

Cumhuriyet Halk Partisi Milletvekili Adayları Aydın Özer, Kemal Bilal Öner, CHP İlçe Başkanı 

Fahretdin Karaöz ve Mustafa Köleoğlu, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ı 

makamında ziyaret etti. 
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İyi Parti Antalya Milletvekili Adayları Feridun Bahşi, Musa Ertugan, Meryem Aydoğan, Yakup 

Cem Çınar ile Kumluca İyi Parti İlçe Başkanı Aydın Kaya ve ilçe teşkilatı, Yönetim Kurulu 

Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Meclis Başkanımız Fahri Özen'i ziyaret ettiler. 

 

 

MHP Antalya İl Başkanı Mustafa Aksoy odamızı ziyaret etti. 
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Gazeteci - Gezi Yazarı Nadir Elçi odamızı ziyaret etti. 

 

 

%100 Yerli tohum firması olan Anamas Tohum’un Bölge Müdürü Mustafa Akboğa ve Mektar 

Tarım’ın sahibi, odamız üyesi Mustafa Acarbulut, Meclis Başkanımız Fahri Özen’i ziyaret ettiler.  

Ziyarette bölgemizin tohum kapasitesi ve yeni sezon ile ilgili bilgi alışverişi yapıldı. Ayrıca 

bölgemiz ve ülkemiz için yerli tohumun önemi ve birlikte yapılabilecek projeler değerlendirildi. 
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Demre Kaymakamımız Murat Uz ve Finike Kaymakamımız Bahattin Alp Arslanköylü, Yönetim 

Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ı ziyaret ettiler. 

 

 

Antalya Cumhuriyet Başsavcılığı’ndan Konya Cumhuriyet Başsavcılığı’na tayin olan Ramazan 

Solmaz, odamızı ziyaret etti. 
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Cumhuriyet Halk Partisi Kumluca Belediye Başkan Aday Adayı İsa Güzel ve Sosyal Güvenlik 

Kurumu Kumluca Müdürü Meltem Dilekcan, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar 

Günay'a ziyarette bulundular. 
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Cumhuriyet Halk Partisi(CHP) Kocaeli Milletvekili Tahsin Tarhan, Cumhuriyet Halk Partisi 

Kumluca İlçe Başkanı Fahretdin Karaöz, İl yönetim kurulu üyesi Ramazan Savran ve ilçe teşkilatı, 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ı ziyaret etti. 

 

 

 

Yalvaç Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Yalçın Kurucu, Meclis Başkanı M. Afşin 

Durutürk ve oda yönetimi, odamızı ziyaret etti.  

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay tarafından ağırlanan heyet odamızın yeni 

hizmet binasında incelemelerde bulundu. 
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KUMTAD yeni yönetimi odamızı ziyaret etti.  

 

 

Usta Elektrik sahibi Ramazan Usta odamızı ziyaret etmiştir. 
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Köse’den KUTSO’ya Ziyaret 

Ak Parti Antalya Milletvekili Mustafa Köse Kumluca Ticaret ve Sanayi Odasını(KUTSO) ziyaret 

etti. 

Ak Parti Antalya Milletvekili Mustafa Köse, Kumluca Belediye Başkanı Hüsamettin Çetinkaya, Ak 

Parti İlçe Başkanı Arif Yavuzer ve ilçe teşkilatının da katıldığı ziyarette KUTSO Yönetim Kurulu 

Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Yönetim Kurulu Üyeleri Ahmet Çetin, Ertan Parçaoğlu, 

İbrahim Uğur Çakır ve Muharrem Şahin hazır bulundu. 

Ziyarette KUTSO Başkanı Murat H. Günay tarafından bölgemizdeki ekonomik durum ve 

hükümetten beklentiler ile ilgili Ak Parti Antalya Milletvekili Mustafa Köse ve ziyaretçilere bilgi 

aktarıldı. Ziyaretin ardından heyet KUTSO yeni hizmet binasında incelemelerde bulundu.  
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2.3. Bilgi Danışmanlık Ve Destek 

Odamızın organizasyonu ile KOSGEB Antalya Müdürlüğü tarafından düzenlenen "Uygulamalı 

Girişimcilik Eğitimleri" tamamlandı. KUTSO Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerinde 

gerçekleşen eğitime 30’ar girişimci adayı katıldı. 

 

 

 

KOSGEB Temsilciliğimiz tarafından 2018 yılı boyunca; 

-  241 kişinin KOSGEB’e kaydı sağlanmıştır. Bunlardan 99  kişi odamız üyesidir. 

- KOSGEB Antalya Hizmet Merkezi Müdürlüğü’ne 241 kayıt işleminin  toplam  227 adet evrağı 

gönderilmiştir. 

- 36 kişi nitelikli eleman desteği almak için başvuruda bulunmuştur. 

- 1493 kişiye gerek telefonla gerekse yüz yüze KOSGEB destekleri ile ilgili bilgi verilmiştir. 

-  Desteklerden faydalanabilmek için Genel destek başvurusu yapan kişi sayısı 150’dir. 

- 2 kişi yurtdışı iş gezisi desteği  almıştır. 

- 7 üyemiz yutiçi fuar desteği almıştır. 

- 90 kişi KOSGEB’den destek almıştır. Bunlardan 33’ü odamız üyesidir. 
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ODAMIZ BİRİMLERİ TARAFINDAN VERİLEN BELGE VE HİZMETLER 

 2018 yılı boyunca 1213  adet Ticaret Sicil gazetesi ilan edilmiştir. 

 138 üyemiz hisse devri yaptırmıştır. 

 27 üyemiz unvan değişikliği, 19 üyemizde iş konusu değişikliği yaptırmıştır. 

 Adres değişikliği yaptıran üye sayımız 67 ’dir. 

  674 Ticaret Sicil yazısına cevap verilmiştir. 

 

2018 Yılında Oda Sicil Birimince Verilen Belgeler  

 Faaliyet 
Belgesi 

Sicil Kayıt 
Sureti 

İhale 
Durum 
Belgesi 

Bağ-Kur 
IB Formu 
sayısı 

Üye Sicil 
Belgesi 
Sayısı 

    Belge       
   Sayısı 

2519 2149 72 443 342 

 

 

2018 Yılında Ticaret ve Sanayi Biriminde  Firmalara Yönelik Yapılan İşlemler 

 Kapasite 

Raporu 

Ekspertiz 

Raporu 

Kapasite 

Raporu 

Düzenlenemez 

Yazısı 

Kapasite 

ve 

Ekspertiz 

Suret 

Onayı 

İş Makinası 

Tescil Belgesi 

Fiyat 

Araştırması 

Azami Fiyat 

Tarifesi 

    

Belge       

   

Sayısı 

48 19 6 115 83 69 6 

 

 

 

İhracat işlemleri kapsamında; 

2018 Yılı  İhracat İşlemleri     

  EURO-1 BELGESİ FORM-A BELGESİ 
MENŞE 

BELGESİ 

ATR 

BELGESİ 
TOPLAM  

 

 

Satılan Belge Sayısı 6019 1264 385 5 7668  

Onaylanan Belge Sayısı  6053 1264 385  7702  
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Gelen- Giden Evrak Durumu  

 2018 yılında  1765 adet evrak girişi yapılmış, 1918 adet giden evrak düzenlenmiştir. Bu 

yazılardan 390 adedi Birliğimizden (TOBB) gelmiş olup, TOBB’a giden yazı sayısı 44’dür. 

  452 evrak posta yolu ile, 320 evrak kargo yolu ile ilgili yerlere iletilmiştir. 

 

2.4. İş Geliştirme ve Eğitim 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay yeni dönem için mazbatasını aldı.  

Mazbatayı teslim eden Kumluca İlçe Seçim Müdürü Behçet Kale, KUTSO seçim sonuçlarının Batı 

Antalya'ya hayırlı olmasını dileyerek, Başkan Günay'a ve ekibine başarılar diledi. 

 

 

KUTSO Yeni Hal Yasası İçin Bakanlıkla Beraber Çalışacak. 

Ak Parti Antalya Milletvekili Atay Uslu ve Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yönetim 

Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan’a yeni hazırlanan “Hal 

Yasası” ile ilgili ziyarette bulundular. 

Ziyarette Antalya’dan yapılan ihracata ve üretim potansiyeline değinen Atay Uslu ve Murat H. 

Günay, Antalya örtü altı üretimi ve halleri ile ilgili Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan’a bilgi aktardırlar.  

Ziyaretten memnuniyet duyduğunu belirten Bakan Pekcan, KUTSO’nun da hazırlanmakta olan yeni 

hal yasasının bir parçası olmasını ve yasa çalışmaları boyunca görüş belirtmelerini istedi. 

Konu ile ilgili olarak KUTSO bir rapor hazırlayarak bir hafta içerisinde Ticaret Bakanlığı’na 

ulaştıracak. Ayrıca Hal Yasası çalışmaları boyunca destek verecek.  
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Ziyaretin sonunda KUTSO Başkanı Murat H. Günay, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan’ı 1 Kasım’da 

yapılacak olan KUTSO Kumluca Hizmet Binası açılışına davet etti. 

 

 

KUTSO Meclis ve Yönetim Kurulu Seçimleri Tamamlandı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Meclis, Yönetim, Disiplin Kurulu ve TOBB Delegeleri 

yapılan seçimle belirlendi. 

07 Nisan’da yapılan KUTSO Organ Seçimlerinin sonuncunda oluşan meclis, KUTSO Meclis 

Divanı, Yönetim Kurulu, Disiplin Kurulu ve TOBB Delegelerini İlçe Seçim Kurulu tarafından 

yapılan seçim ile belirledi. 

Seçimin ardından en yaşlı Meclis Üyesi Ahmet Çetin başkanlığında yapılan Meclis toplantısında 

Meclis Başkanlığına Fahri Özen seçildi. 

Toplantının ardından Mecliste teşekkür konuşması yapan Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay, şöyle dedi; 

“KUTSO’nun Batı Antalya’nın Birleştirici Gücü olduğunu 07 Nisan günü hep birlikte izledik. 

Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerimizde hizmet veren işadamlarımız seçimlerimize yoğun 

katılım sağlayarak KUTSO’ya sahip çıktı. 

Geçtiğimiz dönemde büyük sıkıntılar içinde devraldığımız odamızı güçlendirmek için büyük emek 

harcadık ve KUTSO’yu Batı Antalya’nın en güçlü sivil toplum kuruluşu haline getirdik. 

Bu dönem artık Batı Antalya’da Turizm, Tarım ve Ticaret ile uğraşan her bireyin KUTSO’nun bu 

gücünden faydalanacağı bir dönem olacak. Bunu hep birlikte sağlayacağız. 

KUTSO Batı Antalya’nın Birleştirici gücüdür.” 

Yapılan Seçimler sonuncunda oluşan kadrolar şöyle: 
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Yönetim Kurulu Üyeleri; Murat Hüdavendigar Günay (Yönetim Kurulu Başkanı), İbrahim Uğur 

Çakır, Ertan Parçaoğlu, Bülent Kızılkaya, Emrah Erdoğan, Muhittin Onaran, Bayram Karagül, 

Erhan Sarıcaoğlu, Turgut Acar. 

Meclis Üyeleri; Ramazan İpek, Gökhan Aslancan, Aşkın Yenier, Menderes Oktay, Erhan 

Sarıcaoğlu, İsmail Atik, Fahri Sandıkçı, Ömer Gökçe, Emrah Erdoğan, Turgut Acar, Ertan 

Parçaoğlu, Bülent Kızılkaya, Hayri Usta, Fatih Coşkun, Nihat Karayel, Tahir Arslan, Barış Gürses, 

Okan Kahraman, İzzet Kara, Hüseyin Çekkin, Ömer Özaltın, Fahri Özen, Recep Sarıca, Ethem 

Yaşa, Kerim Soytürk, Derya Barut, Muhittin Onaran, İbrahim Uğur Çakır, Şükrü Açıkyürek, Murat 

H. Günay, Bayram Karagül, Ahmet Çetin. 

Disiplin Kurulu Üyeleri; Macit Aslancan, Murat Subaşı, Mevlüt Dalgıç, Nuray Doğan, Rahmi 

Açıkyürek, Hakkı Arıkan. 

TOBB Genel Kurul Delegeleri; Ömer Özaltın, Şükrü Açıkyürek, Nihat Karayel, Aşkın Yenier. 

 

 

 

KUTSO’dan E-Belge ve Online Tahsilat Hizmeti 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) üyelerine internet üzerinde Elektronik İmzalı Belge ve 

Online Tahsilat hizmeti vermeye başladı. 

KUTSO’nun Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği altyapısı üzerinde çalışan yeni üye yazılımının, oda 

üyelerine birçok yenilik sağladığını belirten KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar 

Günay yaptığı açıklamada şöyle dedi; 

Odamızın talepleri doğrultusunda Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğinin yeni nesil altyapı 

çalışmalarını tamamlamasının ardından 2017 yılı içerisinde E-İmzalı belge hizmetini başlatmıştık. 
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Oda Yazılımı ile entegrasyonumuzun tamamen sağlanmasının ardından artık üyelerimize internet 

üzerinde Elektronik İmzalı Belge ve Online Tahsilat hizmeti vermeye başladık. Üyelerimiz birçok 

işlemini odaya gelmeden internet üzerinden halledebilecek. Tüm üyelerimize hayırlı olsun. 

Elektronik  Belge Hizmeti ne demektir? 

Online Belge Hizmeti kısaca:  İsteyen üyelerimizin haftanın 7  günü  24 saat boyunca Odamıza 

gelmeden,  internet  üzerinden sisteme kayıt olduktan sonra  Odamızdan almış oldukları belgeleri, 

internet üzerinden de  almalarıdır. 

15 Nisan 2017 tarihinde uygulamaya giren  projenin  amacı  iş hayatını kolaylaştırmaktır. Projenin 

değeri 40 milyon TL dir.   Proje Tam kapasite olarak  kullanılmaya  başlandığında  iş hayatına çok 

büyük kolaylıklar sağlayacaktır.  Üyelerimiz belge almak için zaman harcamadan sistem üzerinden 

belge sahibi olabileceklerdir.  İlçe dışında olup belgeye ihtiyaç duyan üyelerimiz  oldukları 

bölgeden anında internet üzerinden belge sahibi olacaklardır. 

Bu kapsamda  üyelerimizin yapması gereken “uye.kumlucatso.org.tr” adresine girerek Online Belge 

Hizmeti  linkine tıklayıp sisteme kayıt yaptırmak  olacaktır. Burada en önemli nokta üyelerimizin 

cep telefonlarının sistem de ki telefonla uyum sağlamasıdır. Uyum sağlamaması durumunda kayıt 

şifresi başka telefona gidecektir. O yüzden üyelerimizin en güncel telefonlarını  odamızla  

paylaşmaları gerekmektedir. 

Kayıt için yapılması gereken sistem üzerindeki işlemler: 

“uye.kumlucatso.org.tr” adresinden Online Belge Hizmeti butonu tıklanıp, açılan pencere de 

Odamızın adı seçilerek, vergi kimlik, T.C. numarası, Oda Üye sicil numarası girildikten sonra mail 

ve cep telefonu girilmesi gerekmektedir. Bura da  en önemli nokta  üyemizin cep telefonu 

numarasının odamız da ki sistemde doğru şekilde kayıtlı olması gerekmektedir. Bu durumlarda 

üyelerimizin Odamızla irtibata geçip telefonlarını güncellemeleri ve güncellenmiş telefon 

bilgilerinin sisteme kayıt edilmesi gerekmektedir. 
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KUTSO’DA “TEK DURAK OFİS” DÖNEMİ BAŞLADI. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası şirketlerin tüm işlemlerinin tek noktadan halledildiği “Tek Durak 

Ofis” uygulamasını başlattı.  

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, yapılan çalışmalar 

sonucunda Oda bünyesinde “Tek Durak Ofis” kurulduğunu belirterek, bundan böyle şirket 

kuruluşlarıyla ticaret sicil harçlarının tahsili işlemlerinin KUTSO’da yapılacağını açıkladı. Başkan 

Günay, şirket kuruluşlarında üyelerin, tescil işlemlerini, banka ve notere gitmeden KUTSO’da 

yapma olanağına kavuştuklarının müjdesini verdi. 

 

Günay, "Ticaret Sicili Müdürlüğümüz artık ana sözleşme ve imza beyannamesi tasdiklerini cüzi bir 

bedelle yapacak. Ayrıca hisse devir tescilinden alınan 341 TL'lik harç bedeli de kalktı. Öte yandan 

TOBB ve Maliye Bakanlığı tarafından geliştirilen Harç Takip Sistemi yazılımı ile vergi daireleri 

tarafından alınan Ticaret Sicil Harçları da bundan sonra odamız tarafından tahsil edilecek." dedi. 

 

BANKAYA, NOTERE, VERGİ DAİRESİNE GİTMEYE GEREK KALMADI 

Üyelerin talep ve önerilerini TOBB’un ilgili yerlere bildirmesi sonucunda Bakanlık ‘Şirket 

kuruluşunda Odaların Tek Durak Ofise dönüşümü’ konusunda harekete geçtiğini belirten başkan 

Murat H. Günay, “Maliye Bakanlığı 30.12.2016 tarihli ve 15 nolu Harçlar Kanunu Sirküleri ile 

Odalara şirket kuruluşlarıyla ilgili ticaret sicil harçlarının tahsili konusunda yetki verildi. 

İşadamlarımız artık şirket kuruluşlarında üyeler Odada sicil işlemlerini gerçekleştirirken, banka, 

noter gibi yerlere gidip gelmek yerine sadece Odaya giderek, tüm kuruluş işlemlerini 

gerçekleştirebilecekler” dedi. 
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Günay, “KUTSO’da Değişime Devam” 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 

Nisan ayındaki seçimlerde tekrar aday olduğunu açıkladı. 

 

Kumluca Günay Sahil Tesislerinde düzenlenen yemekte yaklaşık 300 işadamıyla bir araya gelen 

KUTSO Başkanı Murat H. Günay, 07 Nisan 2018 Cumartesi günü KUTSO Kumluca yeni hizmet 

binasında gerçekleşecek olan oda seçimlerinde KUTSO Değişim Gurubu olarak “Turuncu Liste” ile 

yönetime tekrar talip olduklarını belirterek şöyle konuştu; 

 

“KUTSO Değişim Gurubu” olarak 2013 yılında bizleri yönetime layık görmenizin ardından çok 

yoğun geçen yaklaşık 5 yıllık bir süreyi geride bıraktık. Bu süre içerisinde Kumluca Ticaret ve 

Sanayi Odası adına Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerimize yapmayı vadettiğimiz çalışmaları 

sizlerin de desteğiyle yerine getirdik. 

 

Kendi imkanlarımızla ve tamamı kendimize ait yeni hizmet binamızı tamamlayarak içerisine 

taşındık. Bütün temsilciliklerimizin fiziki alt yapısını iyileştirerek kendi ofislerimize taşıdık. 

 

Dijital Arşiv sistemimizden, Elektronik Belge Yönetim Sistemimize(EBYS) kadar tüm alt yapı 

çalışmalarımızı tamamladık. 

 

Türkiye Odalar Borsalar Birliği ile olan ilişkilerimizi en üst düzeye taşıyarak, TOBB ile Odamız 

arasında “Akredite Oda Sistemi” dahil tüm entegrasyon çalışmalarımızı en iyi şekilde başardık. 

Odamız, üyelerine sağladığı imkanlar bakımından Ülkemizin sayılı odaları arasında yerini aldı. 

 

Bugüne kadar yaptığımız tüm faaliyetlerimizde, Kumluca, Finike, Demre ve Kaş’ta hizmet veren 

yaklaşık 3500 aktif üyemizin gücünü ve desteğini her zaman arkamızda hissettik. 
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Devletimizin KOSGEB destekleri ve Nefes Kredisi gibi çalışmalarını üyelerimiz ve bölge esnafı 

adına birebir takip ederek 50.000.000tl gibi büyük bir nakit akışını bölge ekonomimize kazandırdık. 

 

Odamızın merkez ofisi ve temsilciliklerimizin fiziksel imkan ve altyapı çalışmaları için yaklaşık 

10.000.000tl’lik yatırım yaptık. 

 

Son 5 yıllık dönemde düzenlediğimiz toplantı, seminer ve eğitimlere 30.000 kişinin katılımını 

sağladık. 

 

Bu eğitim ve sertifika programları sonunda yaklaşık 5.000 kişiye sertifika ve belge verdik. 

 

Odamız bünyesinde bir proje ekibi kurduk ve “Deniz Altında Canlı Rezervinin Arttırılması” projesi 

gibi bölgemiz için çok önemli projeleri hayata geçirdik. Proje ekibimiz tarafından halihazırda “E-

Ticaret ve Turizm Portalı”, alternatif turizm ve güneş enerjisi ile ilgili projeler yürütülmektedir. 

 

Şimdi eksiklerini gidermiş, alt yapısını güçlendirmiş, Batı Antalya’nın “En Güçlü Sivil Toplum 

Kuruluşu” haline gelmiş bir oda olarak üyeleri için geleceğe sağlam yatırımlar yapma zamanının 

geldiğine inanıyoruz. 

 

“KUTSO Değişim Gurubu” olarak Siz değerli üyelerimiz için gelecek dönemde yapmayı 

planladığımız çalışmaların başlıcaları şöyle; 

 

 Üyelerimizin tüm devlet desteklerinden faydalanmasına yardımcı olacak “Devlet Destekleri 

Masası” oluşturarak. Bölgemizde hizmet veren üyelerimizin devlet desteklerinden en iyi şekilde 

yararlanmasını sağlamak. 

 

 Finike veya Kaş’da yeni OSB kurulması için çalışma yapmak. 

 

 “Sektörel Dış Ticaret Şirketi” oluşturarak bölgenin ihracatını arttırması amacıyla tek çatı altında 

toplanması ve oluşturulan şirket avantajlarından faydalanılması. 

 

  Kurulacak OSB’ler içerisinde istihdam garantili Teknoloji ve Meslek Kolejleri açmak. 

 

 Eğitim ve Sertifikasyon çalışmalarımızı firmalarımızın kaliteli personel ihtiyacına çözüm olacak 

şekilde genişleterek devam ettirmek. 

 

 İstihdama yönelik eğitimler düzenlenmesi  (Mesleki Yeterlilik Eğitimleri, 2. El araç satışı 

belgesi kursu vs.). 

 

 Bölgemizi Yenilenebilir Enerji  üssü konumuna getirmek  

 

 Doğalgazın gelmesi için çalışmalarda bulunmak. 

 

 Tarımda alternatif ürünler için çalışmalar yapmak, ortak projeler üretmek. 

 

 Odamız bünyesinde Arabuluculuk ofisinin kurulması.  

 

 Yeni yatırımcılar için Melek Yatırımcılık altyapısı oluşturulması. 
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 Odamız bünyesinde bulunan Hukuk Müşavirliği tarafından üyelerimize ücretsiz İş Hukuku 

Danışmanlığı fırsatı oluşturmak. 

 

 Projesini tamamladığımız üyelerimize yönelik E-ticaret Destekli Ücretsiz Web Sitesi 

çalışmasının hayata geçirilmesi. 

 

 Alternatif Turizm için Batı Antalya’da uygun alanlara tema parklı teleferik ve mountain coaster 

kompleksini bölgeye kazandırmak  

 

 Batı Antalya Likya Üniversitesi kurulması. 

 

 Bölgemizde Tarım ve Turizm sektörlerinin yanında 3. Sektör oluşturmak amacıyla bölgemize 

teknopark veya teknoloji bölgeleri kurma çalışmalarını sağlamak, Odamız bünyesinde de bilim 

ve Teknoloji Merkezi kurmak. 

 

Amacımız siz değerli üyelerimize “KUTSO iyi ki var...” dedirtebilmektir. 

 

“KUTSO’da Değişime Devam” sloganıyla, 07 Nisan 2018 Cumartesi günü KUTSO Kumluca yeni 

hizmet binasında gerçekleşecek olan oda seçimlerinde “Turuncu Liste” ile KUTSO Değişim 

Gurubunu desteklemenizi istiyoruz. 
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Batı Antalya’da Üniversite Kurulması için çalışacağız. 

Antalya’nın batısında bir üniversite kurulmasını önemsediklerini belirten Kumluca Ticaret ve 

Sanayi Odası(KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, yeni dönemde öncelikli hedeflerinden 

birinin de üniversite olduğunu belirtti. 

KUTSO olarak hizmet verdikleri Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerinin tarım ve turizmde bir 

dünya markası olduğunu belirten Başkan Günay sözlerine şöyle devam etti, “Üniversiteler 

bulundukları bölgeye birçok fayda sağlayan önemli kurumlardır. Kumluca ve Finike’de tarım, 

Demre’de tarih ve Kaş’ta turizm konularında eğitim veren bir “Likya Üniversitesi” kurulması 

önemli hedeflerimizden birisi. Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak Batı Antalya’da bir 

üniversite kurulması için gereken tüm çabayı göstereceğiz.” 

 

 

PROJENİ YAP, 1 MİLYON’U AL. 

KUTSO ve KOSGEB Antalya Müdürlüğü tarafından “KOBİGEL-KOBİ Gelişim Destek Programı 

2018/01 Çağrısı Bilgilendirme Toplantısı” düzenlendi 

KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, KOSGEB Antalya İl Müdürü M. 

Şükrü Mısırlı, KOSGEB Uzmanı Güneş Ulutürk ve KUTSO üyelerinin katıldığı toplantı KUTSO 

Kumluca hizmet binasında gerçekleşti. 
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Batı Antalya’da, KOSGEB Desteklerinden en etkin şekilde faydalanılması amacıyla KUTSO 

KOSGEB Temsilciliğinin yoğun mesai harcadığını belirten KUTSO Başkanı Günay, “İmalat 

Sanayisi için büyük destek sağlayacağına inandığımız KOBİGEL Destek Programı’ndan 

üyelerimizin faydalanmasını istiyoruz” dedi. 

KOSGEB Antalya Müdürü M.Şükrü MISIRLI, toplantılarda yaptığı konuşmalarda şunları söyledi; 

“KOSGEB olarak ülke genelinde yaptığımız çalıştay neticesinde illerin rekabet avantajına sahip, 

ilin vizyonunu geliştirecek öncelikli sektörler belirlenmiştir. Bu kapsamda Antalya’mızda öncelikli 

olarak Gıda, Mobilya, Mermer, Kimyasal Gübre ve Yat İmalatı yapan Sanayicilerimiz ile Yazılım, 

Temel Eczacılık Ürünleri, Bilgisayar, Elektronik ve Optik Ürünleri Hava ve Uzay araçlarıyla ilgili 

makinaların İmalatı konusunda faaliyet gösteren İşletmelerimiz bu programa müracaat 

edebileceklerdir.” 

 

 

KUTSO üyelerine 6 Ay Ödemesiz 0,99 Faizli Kredi 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası (KUTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) ile 6 banka arasında imzalanan protokol ile hayata 

geçen ‘Nefes Kredisi’ne başvuruların başladığını açıkladı. 

Günay kredinin aylık, 0.99 faizli, 6 ayı ödemesiz 18 ay vadeli olacağını belirterek yararlanmak 

isteyen için üyelerin önce odaya, ardından protokoldeki bankalara başvurabileceğini söyledi. 
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Başkan Murat H. Günay geçen yıl ilk defa hayata geçen Nefes Kredisi ile üyelerin büyük fayda 

sağladığını belirterek, üye başına 200 bin TL kredi verileceğini ifade etti. Günay konuya ilişkin 

olarak yaptığı açıklamada şu bilgilere yer verdi; "TOBB nezdinde yapılan girişimler sonuç verdi. 

Öncelikle Nefes Kredisi'ni bizzat açıklayan, Başbakanımız Sayın Binali Yıldırım'a ve Gümrük ve 

Ticaret Bakanımız Bülent Tüfenkci, Maliye Bakanımız Mehmet Şimşek, TOBB Başkanımız Rifat 

Hisarcıklıoğlu ile ilgili bankalara teşekkür ediyoruz. 31 Mart tarihinde açıklanan ve üye başına 200 

bin lira ile sınırlı olan Nefes Kredisi; 6 ay anapara ödemesiz (ayda bir faiz ödemeli) sonraki 12 ay 

aylık eşit taksitli olmak üzere, toplam 18 ay vadeli aylık yüzde 0,99 faiz oranlı kredidir. KGF'ye 

ödenecek yüzde 0,03 kefalet başvuru bedeli ve komisyonu dışında üyelerimizden başka bir masraf 

talep edilmeyecektir. Krediye başvurmak için, üyelerimizin odamızdan 'TOBB Nefes Kredisi 

Başvurusu içindir' ibaresi yer alan faaliyet belgesi alması gerekiyor. Söz konusu belgeyi odamıza 

gelerek ücretsiz olarak alabilirler. Sonrasında protokole taraf olan bankaların herhangi bir şubesine 

giderek kredi başvurusunda bulunabilir. Finans kaynağı yetersizliği olan üyelerimizin bu cazip 

krediden faydalanmasını diler ve bundan sonra da tüm imkanlarımız ile üyelerimizin yanında 

olmaya devam edeceğimizi belirtmek isterim. Nefes Kredisi üyelerimize hayırlı olsun."  

Kredi Detayları: 

Nefes Kredisinde faizler aylık yüzde 0,99, yıllık yüzde 11,88 olarak belirlendi. 

Kredi vadesi, ilk 6 ay geri ödemesiz, takip eden 12 ay eşit taksitli olmak üzere toplam 18 ay olacak.  

İki üç ay içerisinde yaklaşık 70 bin Oda-Borsa üyesinin faydalanması beklenen Nefes Kredisi 6 

bankadan kullanılabilecek. 

Nefes Kredisi verecek bankalar Ziraat Bankası, Denizbank, Halkbank, Vakıfbank, Ziraat Katılım ve 

Vakıf Katılım olarak açıklandı. 

Üyelerimiz 2 Nisan 2018 Pazartesi gününden itibaren Nefes Kredisi kullanmaya başlayacak. 

KOBİ’ler ‘Nefes’ Alacak 

 Geçtiğimiz sene kredilerde durgunluğun yaşandığı ve faizlerin yüksek olduğu dönemde TOBB, 

Oda ve Borsalar elini taşın altına koymuş, Aralık 2016’da Nefes Kredisi ve yeni KGF sistemi ile 

KOBİ kredilerinde yeni bir dönem başlatmıştı.  

 Bu süreçte, hazine desteğini arkasına alan KGF aracılığıyla toplamda 681 bin firmaya 234 

milyar TL kredi imkanı oluşturulmuş, Nefes Kredisi ile 5 milyar TL’lik kredi hacim 

yaratılmıştı. 1 senede 30 bin firma TOBB Nefes Kredisinden yararlanmıştı. 

 2018 yılında Nefes Kredisi 18 aya uzatılan vadesi ile yeniden TOBB üyelerinin hizmetinde. 

Ayrıca bu sene kredi kullandıracak banka sayısı da 6’ya yükseltildi. 
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Kaş Kaymakamlığı ve KUTSO’da ortak proje. 

Kaş Kaymakamlığı ve Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından Batı Akdeniz 

Kalkınma Ajansı(BAKA) desteği ile gerçekleştirilecek proje ile turizm sektöründe hizmet veren 

işletmeler internet ortamında aynı çatı altında toplanacaklar. 

Kaymakam Bilgehan Bayar’ın makamında bir araya gelen KUTSO Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcısı Bayram Karagül, Yönetim Kurulu Üyesi Erhan Sarıcaoğlu, Genel Sekreter Mesut Bakar 

ve KUTSO Proje Ekibi proje ile ilgili yapılacak çalışmaları değerlendirdiler.  

Projenin örnek proje olduğunu ve turizm sektörünün önemli bir açığını kapatmayı amaçladığını 

belirten Kaymakam Bilgehan Bayar, “Kaş ve civarında hizmet veren turistik tesislerin internet 

ortamında yeteri kadar yer almalarını sağlayacak bu proje ile ücret ve komisyonları ortadan 

kaldıracak” dedi. 

KUTSO Başkan yardımcısı Bayram Karagül yaptığı açıklamada, Kaş ilçesinde hizmet veren 

üyelerimiz başta olmak üzere zamanla tüm Batı Antalya’yı kapsayacak olan “Batı Antalya Turizm 

Platformu E-Ticaret Destek Projesi” ile işletmelerimize ücretsiz web sitesi ve online rezervasyon 

imkanı sağlayan bir turizm portalı kazandırmayı amaçlıyoruz. 2 yıl sürecek projemiz BAKA 

tarafından desteklenmektedir dedi. 
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Seçim Sonuçları Bölgemiz ve Ülkemize Hayırlı Olsun. 

27. Dönem Cumhurbaşkanlığı ve Milletvekili Genel Seçimleri ile ülkemiz tüm dünyaya demokrasi 

dersi vermiştir. Rekor düzeyde katılım oranı, şeffaf ve dostluk ortamında geçen seçimlerde Türk 

Milleti kararını ciddi bir şekilde ortaya koymuş, siyasetçilerimize büyük bir sorumluluk yüklemiştir.  

Seçim sonuçlarının ve Yeni Hükümet Sisteminin, ülkemize ve milletimize hayırlı olmasını 

diliyoruz. Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan başta olmak üzere seçimin galibi 

Cumhur İttifakını başarılarından dolayı tebrik ederiz. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak Antalya’mızı temsilen Türkiye Büyük Millet Meclisine 

girmeye hak kazanan tüm milletvekillerimizi tebrik ediyoruz.  

Batı Antalya’nın en güçlü Sivil Toplum Kuruluşu olarak yeni dönemde Antalya 

Milletvekillerimizden, Antalya’nın batısına daha fazla ilgi göstermelerini bekliyoruz.  

Batı Antalya’yı temsilen bölgemizden TBMM’ye gönderdiğimiz Ak Parti Milletvekili Sayın Atay 

Uslu, CHP Milletvekili Sayın Aydın Özer ve İyi Parti Milletvekili Sayın Hasan Subaşı’ya da ayrıca 

görevlerinde başarılar diliyoruz. Seçim döneminde kendilerinin de söz verdiği gibi bölgemizin 

kalkınması adına yoğun mesai harcayacaklarına inanıyoruz. 
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KUTSO, Batı Antalya’nın Birleştirici Gücü” olarak Batı Antalya’ya yapılacak her türlü yatırımın 

yön göstericisi, destekçisi ve takipçisi olmaya devam edecektir.  

 

 

KUTSO’nun Kaş ve Finike’de OSB çalışmaları devam ediyor. 

Finike ve Kaş ilçelerinde “Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgeleri(OSB)” kurmak için yer 

arayışlarının devam ettiğini belirten Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay uygun yer bulunması halinde OSB bünyesinde “Teknoloji ve Meslek 

Kolejleri” de kurmayı planladıklarını belirtti. 

Açıklamasında OSB’lerin yatırımcılara vergi indirimi, ucuz enerji ve ucuz arazi gibi çok önemli 

avantajlar sağladığını belirten KUTSO başkanı Günay, sözlerine şöyle devam etti; “KUTSO olarak 

Kumluca’da bir OSB kurmak için yoğun çaba harcadık fakat uygun arazi bulunamaması üzerine 

buradaki çalışmaları sonlandırdık.  

Kurulacak Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi hem üreticimizi hem de ihracatçımızı 

güçlendirecektir. KUTSO olarak şu anda Kumluca ve Finike ilçelerimiz için Finike’de, Demre ve 

Kaş ilçelerimiz için Kaş sınırları içerisinde uygun yer arayışlarımız devam etmektedir. Uygun yer 

bulunması durumunda hemen gerekli başvuruları yaparak OSB sürecini başlatacağız. 

Ayrıca kurulacak OSB’lerin bünyesinde Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğinin de desteğiyle 

Teknoloji ve Meslek Kolejleri kurarak bölgemize yetişmiş, nitelikli iş gücü sağlamayı planlıyoruz.”  
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KUTSO Beş Yıldızlı Oda Sisteminde Seviye Atladı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Beş Yıldızlı Oda sisteminde seviye atladı. Yenilenen 

Akredite Oda Belgesi, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğinde(TOBB) düzenlenen törende Başkan 

M. Rifat Hisarcıkloğlu tarafından teslim edildi. 

Törene Gümrük ve Ticaret Bakanı Bülent Tüfenkci, TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıkloğlu ve 

TOBB’a bağlı oda ve borsalar katıldı. 

Odamızın akreditasyon sisteminde bir üst sınıfa geçmesi ile yenilenen belgesini odamız adına 

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Ahmet Çetin, Oda Sicil Müdürümüz Recep Kösek ve 

Akreditasyon sorumlumuz Ebru Yılmaz, TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıkloğlu Gümrük, Ticaret 

Bakanlığı Müsteşarı Cenap Aşcı ve TOBB Başkan Yardımcısı Halim Mete’den teslim aldı. 

 

KUTSO, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği(TOBB) tarafından tüm oda ve borsalarda sunulan 

hizmet türlerinin genişletilmesi, hizmet kalitesinin iyileştirilmesi amacıyla uygulamaya konulan 

Akredite Oda Sistemine 2014 yılında dahil olmuştu. Sistemin uygulanmaya başlanmasından 3 yıl 
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sonra gerçekleşen Akreditasyon Denetimini başarıyla tamamlayan KUTSO, 5 Yıldızlı Oda Hizmet 

Sisteminde bir üst seviyeye geçti. 

 

 

 

 

 

Teknokent Koleji ile KUTSO arasında işbirliği protokolü imzalandı. 

Kumluca’da açılması planlanan Teknokent Koleji ile Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) 

arasında işbirliği ve destek protokolü imzalandı. 

Bil Koleji Kumluca Kampüs Kurucusu Hacı Veli Tunç ile Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay tarafından imzalanan işbirliği protokolü 

kapsamında; 

KUTSO ile ÖZEL KUMLUCA TEKNOKENT KOLEJİ yapılacak toplantılar ile sektör ve sair 

meslek örgütlerinin temsilcileri ile birlikte gerek yerel ve gerekse bölgesel düzeyde mesleki ve 

teknik eğitime yönelik proje ve programları geliştirmek, sorunları belirlemek ve çözüm önerileri 

getirmek ve bu konularda platformlar hazırlanması konularında işbirliği yapabilecekler. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası mesleki ve sektörel ihtiyaçların giderilmesi ve eğitimli iş 

gücünün oluşturulabilmesi için ÖZEL KUMLUCA TEKNOKENT KOLEJİ’ne öğrenci 

yönlendirebilecek, tavsiyelerde bulunabilecek. 
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Protokol kapsamında İGRA EĞİTİM HİZMETLERİ LTD.ŞTİ.(Kumluca Bil Koleji) tarafından 

açılacak Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi olan ÖZEL KUMLUCA TEKNOKENT KOLEJİ'ne ait 

olmak üzere isim, reklam, unvan, tabela, broşür, dergi, yayın ve diğer materyallerde, eğitim 

hizmetlerine manevi destek amacı ile kendi ismi yanında "KUTSO” ve "Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası” ismini ve logosunu kullanabilecek. 

Batı Antalya başta olmak üzere ülkemizin yetişmiş iş gücüne ihtiyaç duyduğunu belirten KUTSO 

Başkanı Murat H. Günay şöyle dedi; “İhtiyaç duyduğumuz kalifiye iş gücünü yetiştirmek adında 

bölgemizde yapılan eğitim yatırımlarını destekliyoruz. Kumluca ilçemizde yapımı devam eden 

Teknokent Kolejinin önemli bir açığı kapatacağını umuyoruz” dedi. 

Kumluca Bil Koleji kurucusu Hacı Veli Tunç yaptığı açıklamada, kurulacak olan Teknik Lisenin, 

Bil Koleji kampüsünden bağımsız olup eğitim binası ve atölye alanlarıyla ayrı bir eğitim kampüsü 

olarak inşaa edilmekte olduğunu belirterek, “Türkiye’de birçok ilkleri barından Kumluca Teknokent 

Kolejinde, 6400 m
2
 kampüs alanı içerisinde toplantı salonları, sosyal-kültürel alanlar ve uygulama 

sahaları yer almaktadır. Ayrıca Kampüs içerisinde 2800 m
2
 atölye ve laboratuvar yapılarak bu 

birimler, modern donanım ve yüksek teknoloji ile donatılarak geleceğin mühendisleri, bilim 

adamları ve sanayicilerinin yetiştirilmesi amaçlanmaktadır. Yenilenebilir Enerji Teknolojileri, 

Elektrik-Elektronik Teknolojileri ve Tarım alanlarını kapsaması planlanan Teknik Kolejimizde 

kayıt olan tüm öğrenciler %100 Devlet Teşvikinden yararlanacaktır. 

Geleceğin becerilerine sahip bireyleri yetiştirmeyi hedefleyen Teknokent Kolejinde; Kişiye 

Özgü Dil Öğretim Modeli’ni temel alan yoğun bir yabancı dil edindirme programı uygulanacaktır. 

Uluslararası dil standartlarına göre belirlenen yabancı dil dersleri öğrencilerin öğrenme stilleri, 

alışkanlıkları ve akademik geçmişleri dikkate alınarak ihtiyaçlar doğrultusunda kişiye göre 

zenginleştirilecektir. Öğrencilere yabancı dili yaşatarak öğretmek ve kendilerini ulusal ve 

uluslararası çalışmalarda ifade etmelerini sağlamak amacıyla yurt dışı eğitim olanaklarıyla erken 

yaşta tanışma fırsatı sunulacaktır” dedi. 
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ÇOK ÇALIŞ, ÇOK GÜÇLÜ OL 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Meclis 

Toplantısında gündeme dair önemli açıklamalarda bulundu. 

KUTSO Ağustos ayı Meclis Toplantısı, Meclis Başkanı Fahri Özen Başkanlığında KUTSO Meclis 

Toplantı Salonunda gerçekleşti. Toplantı gündemine geçilmeden önce söz alan KUTSO Başkanı 

Murat H. Günay Ağustos ayı faaliyet raporunu açıkladı ve ülke gündemine dair önemli 

açıklamalarda bulundu. Başkan Günay açıklamalarında şöyle dedi; 

Son 2 yıldır defalarca dile getirdiğim sorunlarla artık baş başayız. Ülke olarak çok sıkıntılı bir 

dönemden geçiyoruz. 

Türkiye’nin dolar ile yaşadığı sınav ortada… Herkesin aklına bugün ithalatı önlememiz, üreticiyi 

desteklememiz gerektiğinin gelmesi ise kendi içinde başka bir çelişki. Son yıllarda o kadar dolar 

bağımlısı olduk ki dolar/TL kuru bugün olması gerekenin üzerinde anlamsız bir değere sahip. 

Burada spekülatif etkilerin de olduğunu biliyoruz fakat bu etiler gerçeğimizle yüzleşmemize engel 

olmamalı. 

ABD probleminden İran’a yaptırıma kadar tüm siyasi riskler azalsa bile, geri çekilecek kur seviyesi, 

Türkiye ekonomisinin taşıyacağının çok üzerinde. Bu dolar kuru ile ekonominin dönmesi olanaksız. 
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Bu durumun müsebbibi malum. İktidarın bugün ki hali ile ortaya koyduğu yol haritalarının çözüm 

noktasından çok uzak olduğunu görüyoruz. O zaman sağa sola ağlanmayı bırakıp, önümüzdeki işe 

bakmamız ve bu cendereyi bir an önce tersine çevirecek metotları bulmamız gerekiyor. 

Hükümet dün kurdaki istikrarsızlığa karşı aksiyon planını açıklamaya başladı.   Önümüzdeki günler 

boyunca da yeni tedbirler duyurulacak.  Bunlarla birlikte kurun istikrara kavuşması için daha sıkı 

bir para politikasına geçilmedir,  

Enflasyonun kalıcı olarak düşürülmesi için güven verici somut bir yol haritası bir an önce 

hazırlanmalıdır. 

En önemli ekonomik partnerimiz olan Avrupa Birliği ile ilişkiler yeniden olumlu çerçeveye 

kavuşturulmalıdır. 

Şunlar acilen yapılmazsa panik sürer: 

• Ekonomik savaş ve dünyaya meydan okuma söylemi sona ermeli. Bunların tek yararı yerel 

seçimler öncesi seçmen sadakatini pekiştirmektir. Muhalif seçmen, parası olan, iş dünyası, Batı’lı 

yatırımcı savaş söylemini sevmez. Sonunda kazanacak olsak dahi, savaş olan yere girmez, kaçar. 

• ABD ile sorunları çözmeliyiz. Diplomasi sanatı böyle günler için var. Biz ABD’ye karşı haklı 

olabiliriz ama, ABD’nin onayı olmadan dışardan tek kuruş sermaye gelmeyeceğini bilen zengin 

vatandaş ve yatırımcılar hızla Türkiye’den kaçıyor. 

• Rusya-İran-Çin eksenine kayarak macera arayacağınızı ima etmemeliyiz. Başarılı olsak dahi, 

paranın geldiği, ticaretin gittiği yer Batı. Onlar da ABD’nin savaş açtığı bu 3 ülkede ortalığın 

yangın yerine döndüğünü biliyor. 

• Mali Kuralı derhal uygulayın. Enflasyonu tek haneye çekip cari açıkları da milli gelirin %4’ne 

indirecek Mali Kural en az milli gelirin %2’si kadar acil harcama kesintisinden başlar. 

Artık tercihler iyi ve kötü değil, kötü ve daha kötü arasında. Kol kesmeyi kabullenmemiz, taşın 

altına elimizi koymamız lazım.. 

Kardeşler arasında bile yaş ilerledikçe ilişkilerinde çıkar boyutu artıyorsa, uluslararası ilişkilerin 

çıkar odaklı gelişmesi gayet doğaldır. 

ÇOK ÇALIŞ, ÇOK GÜÇLÜ OL 

Ülkelerin çıkarları peşinde koşmasından daha normal bir şey olamaz. İttifaklar, maddi yardımlar 

bile bir çıkar ilişkisi ile yürütülür. 

Çıkar ilişkisinin şeklini belirleyen ana unsur ise, ülkelerin güç dengesidir. Ne kadar güçlü isen, 

masada o kadar söz sahibi olursun. Zayıf devletler, çıkar ilişkilerinde daima zayıf kalır. Çok çalış, 

çok güçlü ol ve masada ağırlığın olsun. 

Bugün ilişkilerimizin bozuk olmadığı ve ‘hain’ diye nitelemediğimiz neredeyse hiçbir Batılı ülke 

kalmadı. Eleştirilerimizde haklı olabiliriz. Fakat o ülkeler bize 600 milyar dolar civarında para 

yolladı ve o ülkelerde insanlar ancak 65 yaşından sonra emekli olabiliyor. Biz ise 50 yaşında emekli 
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oluyoruz. O ülkelerde insanlar hem çok çalışıyor, hem de çok kaliteli eğitim alıyorlar.  Biz ise 

onların verdiği borçla hayat sürüyoruz. Sonra da onları kolayca eleştiriyor ve ‘hain’ sıfatı ile 

yargılıyoruz. 

YATIRIMLAR YETERSİZ 

Devletimiz 2002 yılında 108 milyar lira gelir toplamış.  Aynı yıl faiz haricinde 93 milyar lira 

harcama yapmış. Bu harcamanın da 12,8 milyar lirasını yatırıma harcamış. Yani %13,8. 

2017 yılında tam 1 trilyon lira vergi toplanıyor. Faiz hariç harcaması ise 1 trilyon liraya ulaşıyor. 

Yapılan yatırım harcaması ise 108 milyar 396 milyon lirada kalıyor. Yani %10,58. 

Devlet, çok para topluyor ama topladıkça yatırımlarını azaltıyor. 

Gelir artıyor ama yatırımsız ve verimsiz kamu harcamaları ile bütçe açığı da artıyor.  Özel sektörde 

kamu mali yükünün aşırı ağırlaşması nedeniyle iş yapacak sermaye kalmadı. Özel sektör bu açığını 

aşırı kredi kullanımı ve aşırı dış borçlanma ile kapatmaya çalışıyor. 

Kamu vergileri arttırıldıkça, verimsiz yatırımlar da artıyor. 

Bugün bütçe açığı eğer, çok verimli teşvikler ve destekler nedeniyle oluşsaydı ve bütçe açığı özel 

sektörün mali yükünü azaltarak toplam verimliliği artıracak şekilde artsaydı acaba aynı bütçe açığı 

ekonomi üzerinde bu kadar sorun teşkil eder miydi? 

Bugün Osman Gazi Köprüsüne Hazinenin verdiği otomobil geçiş ücreti artan kur nedeniyle 230 

TL’dir. Sadece bir köprüye bir gidiş-geliş ücreti olarak 460 TL ödemeyi hangi araç kaldırabilir. İşte 

o farkı Hazine ödüyor ve bütçe açık veriyor. 

Ayrıca kamuya alınan 1 milyon taşeronun mali yükü, emeklilere ödenen bayramlık ikramiyeler, 

kamu görevlilerine getirilen emeklilikteki ek ücret artışları vs. de yine üretmeden 

harcadıklarımızdan.  

Bu artan kamu yükünü kim nasıl ödeyecek? 

O nedenle diyorum ki; kamuda israf biterse dolar düşer. Sorunlarımıza karşılık sorumluyu yurt 

dışında aramak kadar, sorunlarımızı çözecek sorumlu kişileri içerde aramamız bizim için en iyi 

çıkış yoludur. En azından sorunlarımız karşısında susarak piyasaların kendi dengesini bulmasını 

beklemeyi bırakalım. 

IMF kapısına gitmeden büyük alacaklıları çağırıp ‘paranızı istiyorsanız, yapılandırma talebimiz var 

ve ödenebilir vadeler istiyoruz’ diyerek masaya oturmalıyız. Kısa vadeli borç miktarını ve döviz 

borcunu ötelediğimizde büyük ölçüde nefes almaya başlayacağız. 

İkinci adım olarak yıllardır ihmal edilmiş sanayi, iş gücü, tarım envanterlerini bir an önce 

yapmalıyız. 

EĞİTİM, EĞİTİM, EĞİTİM… 
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Bir de meselenin eğitim ayağı var. Tıpkı Güney Kore’nin yıllar önce yaptığı gibi okullar 

başlamadan ilköğretim seviyesinde çocuklarımız arasında basit bir sınav yapıp, genç beyinlerimizin 

daha o yaştaki potansiyelimizi belirlemeliyiz. Çünkü buna göre gelecek stratejik sektörlerimizi ve 

teşvik mekanizmalarımızı oluşturabiliriz. 

Sakin olmak zorundayız; ama bu yetmez. Aynı zamanda bilime inanmak, gerçeklerle yüzleşmek ve 

ülkeyi bu noktadan çıkarmaktan başka çaremiz yok. Yoksa önümüzdeki tehlike hem ekonomik 

kaos, hem de geleceği kaybetmek olacaktır.  

Gelin ipe sapa gelmez, külhanvari ama dünyada hiçbir geçerliliği olmayan söylemler yerine, planlı 

ve çok çalışalım, tercihimizi bilimden ve akıldan yana koyalım. Yoksa işimiz gerçekten zor. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Batı Akdeniz Kalkınma Ajansı Antalya Koordinatörü Selin Şen Yönetim Kurulu Başkanımız Murat H. 

Günay’ı makamında ziyaret etmiştir. Kendisi ile yapmayı planladığımız projeler ve bölgemizin mevcut 

durumu hakkında fikir alışverişinde bulunulmuştur. 
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ATSO ve KUTSO Başkanlarından Önemli Açıklamalar. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Eylül Ayı Meclis Toplantısı, Antalya Ticaret ve Sanayi 

Odası(ATSO) Başkanı Davut Çetin ve ekibinin katılımıyla gerçekleşti. Toplantıda ATSO ve 

KUTSO Başkanları ekonomi ve bölge ile ilgili önemli açıklamalarda bulundu. 

KUTSO Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında gerçekleşen toplantıya, KUTSO Yönetim 

Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Davut Çetin, ATSO 

Meclis Başkanı Süleyman Özer, ATSO Yönetim Kurulu Üyesi Zeki Erdoğan, ATSO Genel 

Sekreteri Vildan Demer, KUTSO Yönetim Kurulu ve Meclis Üyeleri katıldı.  

Meclis toplantısında söz alan KUTSO Başkanı Murat H. Günay yaptığı konuşmada şöyle söyledi; 

Sayın başkan, değerli meclis üyeleri, sayın Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği(TOBB) Yönetim 

Kurulu Üyesi ve Antalya Ticaret ve Sanayi Odası(ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı değerli dostum, 

abim Davut Çetin ve ATSO’nun kıymetli yönetim kurulu üyeleri; 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odasının Eylül Meclis toplantısında sizleri en iyi dileklerimle saygıyla 

selamlıyorum. 

Öncelikle 17 eylül pazartesi günü başlayacak olan 2018-2019 öğretim yılının öğrencilerimize, 

öğretmenlerimize, yöneticilerimize ve tüm milletimize hayırlı olmasını diliyorum. 
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Bugün Muharrem ayının 1. Günü ve Hicri yılbaşı. Bu vesile ile tüm İslam aleminin Hicri yılbaşını 

kutluyor ve hayırlara vesile olmasını diliyorum. 

Yine buradan bir kutlama daha yapmak istiyorum. Kumluca’nın evladı, “geri vitesi olmayan 

pehlivan”, “Gara Çocuk” Orhan Okulu Tarihi Elmalı Yağlı Pehlivan güreşlerinde 6. Kez üst üste 1. 

olarak altın kemerin 2. Kez kalıcı sahibi olmuştur ve  bir imkansızı başarmıştır. Bu başarısı 

yüzyıllar boyu konuşulacaktır. Kendisini kutluyor ve başarılarının devamını diliyorum. Bu arada 

bizlere unutulmaz bir yarı final müsabakası izleten İsmail Balaban ve Ali Gürbüz 

başpehlivanlarımızı da kutluyorum. Son yılların en çekişmeli mücadelesini yaptılar. Allah hepsine 

derman versin. 

TURİZM HAZIRLIKSIZ YAKALANDI. 

Yaz aylarının sonuna geliyoruz. Türkiye’de ve özellikle Antalya da muhteşem bir turizm sezonu 

yaşıyoruz. Rekorlar üst üste geliyor. Ekonominin zor günler geçirdiği bugünlerde turizm geldiği bu 

nokta bizler için bir moral, bir teselli oldu. 

Biz de bölgemizde kendi çabalarımızla bu sektörden pay almaya çalışıyoruz. Son yıllarda da 

özelikle butik ve ekolojik turizmde epey mesafe kat ettik. Özellikle Kaş dünyanın önemli 

destinasyonlarından biri oldu. 

Fakat son yaşadığımız Kurban Bayramı tatili, turizm konusunda daha alınacak çok yolumuz 

olduğunu bizlere açıkça gösterdi. Tüm tesislerimiz %100 doldu. Bir talep patlaması yaşadık. Fakat 

buna altyapı, lojistik ve eğitim olarak hazır olmadığımız her yönüyle ortaya çıktı. Özelikle gelişen 

turizm bölgemiz Adrasan’da bu sorunları fazlasıyla yaşadık. Bu sorunlar ve çözümleri için çok 

çalışmamız gerek. Kumluca Ticaret ve sanayi odası olarak sezon sonunda sektörün tüm 

paydaşlarıyla yapacağımız “Turizm Çalıştaylarıyla” sorunları masaya yatırıp çözüm önerilerimizi 

bir rapor haline getireceğiz. 

EKONOMİDE MİLLİLEŞME LAFTA KALMAMALI. 

Son yılların en büyük ekonomik krizlerinden biri ile karşı karşıyayız ve bu krizin maliyetinin 

azaltılabilmesi ancak atılacak doğru adımlara bağlı. Bu nedenle alınacak tedbirlerin sadece yerlilik 

ve millilik söylemlerinin arkasına saklanmaması ve ekonomik gerçeklerden kopuk olmaması 

gerekiyor. Çünkü bu kriz beraberinde yeni fırsatlar da getirebilir. 

Krizi sadece Türk-ABD ilişkileri üzerinden okursak yanılırız. Asıl yapılması gereken ekonomimizi 

kırılgan kılan yapısal sorunların giderilmesidir, aksi takdirde bu tür krizlerin tekrar yaşanması her 

zaman için mümkündür. 

Ülkemizde üretim maliyetlerini arttıran en önemli kalemler enerji ve yüksek teknoloji girdileri. En 

yerli dediğiniz üretiminizde bile pek çok kalemde -hem de en önemlilerinde- dışa bağımlıyız. 

Öncelikle bu açmazdan kurtulmamız gerekiyor. 

Firmalarımız teknoloji transferleri gerçekleştirmeli, ARGE çalışmaları ve markalaşmaya önem 

verilmelidir. Yerli üretime destek yabancı mallara ek vergi koymakla olmaz; yerli üretimden alınan 
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vergiler makul ve teşvik edici seviyelere inmeli ve dahası kamu kuruluşları da otomobilden kağıda, 

bilgisayardan yazılıma hemen her kalemde yerli mallarına öncelik vermelidir. 

Tabii ki bu destek yapılırken halkın vergilerinin pahalı ve kalitesiz yerli üreticilere peşkeş 

çekilmesini kastetmiyorum. Üreticimiz de kaliteli ve makul fiyatlarla bu ilişkinin hakkını 

vermelidir. Yerlilik oranları kıstasına ileri teknoloji de dahil olmalıdır. 

Yerli silah sanayii nasıl devlet desteği ile büyüyüp, gelişip ve dünya standartlarında üretim yapmaya 

başlamışsa diğer sektörlerde de bu başarı yakalanabilir. 

ABD mallarının muadili Kore malları değil, Vestel-Beko ya da başka yerli markamız olmalıdır. 

Dolara ve dövize karşı güçlenmek ancak kaliteli ve yerli ucuz üretimle mümkündür. 

Ve en önemlisi inşaata dayalı ekonomik büyüme modeli artık terk edilmeli, sürdürülebilir 

verimliliği olan alanlara kayılmalıdır. 

HERKES TAŞIN ALTINA ELİNİ ATMALI. 

Kriz yönetiminde de sadece halktan fedakarlık beklenmemeli, devlet ve büyük sermaye sahipleri de 

üstüne düşeni yapmalıdır. Devlet lükse kaçan tüketimden ve halkı büyük yük altında sokan ama 

getirisi tartışmalı yatırımlardan kaçınmalıdır. 

İş dünyasına gelince; özellikle devlet eli ile zenginleşen iş adamlarımızın da taşın altına ellerini 

koymaları ve yap-işlet-devret modeli ile halka büyük yük olan kazançlarından bir miktar fedakarlık 

yapmalarını istemek herhalde çok olmasa gerek. “Kapı gibi sözleşmelerimiz var!” diyerek kimsenin 

kenara çekilme hakkı yok.  

TL’deki ciddi değer kaybı ironik bir şekilde yabancı sermayenin de önünü açmaktadır. Üretim 

kalemlerinin önemli bir kısmı –hammadde ve işçi ücretleri- ciddi şekilde ucuzladı. Bu da Türkiye’yi 

yabancı sermaye açısından daha cazip bir hale getiriyor.  

Demokrasi ve hukukun egemenliğini gösterebilir, ekonomimizi doğru parametreler üstüne 

oturtabilir ve doğru şekilde yönlendirebilirsek yabancı sermayenin daha hızlı bir şekilde gelmesini 

sağlayabiliriz. Tabii ki bu süreçten kârlı çıkmanın yolu sadece tüketen değil aynı zamanda üreten 

bir ekonomi modeline geçmekten geçiyor… 

CARİ AÇIĞIN OLMADIĞI, GÜÇLÜ BİR EKONOMİYE İHTİYACIMIZ VAR. 

Ekonomide çok ciddi bir dönüşüm gerekiyor. Ekonomi politikalarında radikal değişiklikler 

olmadıkça bu süreç uzun ve sancılı olacak. Önceliğimiz cari açık problemini çözmek olmalıdır. Cari 

açık, bir ülkenin “tasarruf açığını kapamaz” sadece ona “ürettiğinden fazla tüketme” imkânı sağlar. 

Dünyada en hızlı büyüyen “gelişen” ülkelerin hepsi “cari fazla” vererek bu başarıyı elde etmiştir.  

Ekonomik kriz şu ana kadar fiyatlara çok yansımadı. İnsanlar o yüzden işin ciddiyetinde değil. Bu 

patlama olmadan da insanların alım gücü zayıftı. Zaten kısıtlı alım yapıyorlardı. Marketlerin, 

mağazaların işi çok kuvvetli değildi. Şimdi de esnaf, aman ben başı çekmeyeyim, belki kur iner, 

stoklarım var diyor ve tepki almayayım diye artışı şimdilik fiyatlara yansıtmıyor. Yani diken battı, 

yeri henüz şişmedi. Piyasada, marketlerde elde stok var.  
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Esas etkinin 9’uncu ve 10’uncu aylarda olacağına inanıyorum. Yani zamlar etiketlere eylül sonu, 

ekim başı gibi yansıyacak.” 

Birçok müessesenin şu an para tahsil problemi var. Vade mevhumu ortadan kalkmış durumda. 

Piyasa kilitlenmiş vaziyette ve fiyatlandırma yapılamıyor. Doğalgaza gelen yüzde 14’lük zam, 

elektriğe gelen zam gibi henüz fiyatlara yansıtılmamış işler var. Bunlar da maliyetlere girecek. 

Üretimde en önemli kalemlerden biri olan ambalajların çoğu ithal ürünler. Bunlar hep dolar kuruna 

bağlı.” 

TARIM PATLAMAYA HAZIR BOMBA GİBİ. 

Tarım ürünleri malum. Maalesef ithalata bağımlı haldeyiz. Üretimle ilgili hiçbir önlem, planlama 

yok. Üretmeden olmayacağı belliydi. Çok iyi niyetle bugün yapılacak bir programın bile neticesi 3-

5 seneden önce çıkmaz, sonuç alınmaz. Her şeyi ithal ediyorsun. Senelerdir yapılan yanlışın 

bedelini ödüyoruz ve daha ağır biçimde ödeyeceğiz.” 

Kaliteli buğday için dışarı bağımlıyız. Nitelikli iplik yapacak pamuk için de dışarı bağımlıyız. 

Buğday Rusya’dan, pamuk Yunanistan’dan geliyor. Bununla birlikte biraz da bölgemiz özeline 

inersek biz sera ürünleri ve narenciye üreticilerini de kolay günler beklemiyor. Girdi maliyetlerinde 

de dışa bağımlıyız ve dövizin artması bizi de fena vurdu.  

Eylül 2017 ile Eylül 2018 arasında Biyolojik mücadele, tarımsal ilaçlar ve gübre gibi tarım 

girdilerinde %100 ile %170 arasında artış var. 

2017-2018 sezon fide hariç 4000 tl.’ye masrafı olan bir seranın 2018-2019 sezonunda fide hariç 

7000 tl. masrafı olacak.    

Bu maliyetlere akaryakıt ve plastik fiyatlarındaki artış eklendiğinde bölgemiz çiftçisinin işi 

gerçekten çok zor. Bu yıl üreteceğimiz domatesin ortalama kilogram fiyatı 3,50tl.’nin altında 

olmaması gerekiyor. Ama biz yine de enseyi karartmadan üreteceğiz. Çünkü en iyi bildiğimiz iş bu. 

ÜLKE BÜYÜRKEN TARIM KÜÇÜLÜYOR. 

Yine tarımla ilgili bir rakam daha vermek istiyorum. 

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) 2018 yılı ikinci çeyreğine ilişkin gayrisafi yurt içi hasıla (GSYH) 

sonuçlarını açıkladı. Buna göre Türkiye ekonomisi bu yılın ikinci çeyreğinde yüzde 5.2 büyüdü. 

Sektörel bazda baktığımızda sanayi sektörü yüzde 4,3 büyürken, inşaat sektörü yüzde 0,8 ve 

hizmetler sektörü ise yüzde 8 büyüdü. 

Gayrimenkulde büyüme yüzde 0,2 seviyesinde kalırken, finansta yüzde 12,1 olarak gerçekleşti. 

Ama Türkiye ekonomisi ikinci çeyrek büyümesinde golü bu sefer tarım sektöründen yedi. 

2018’in ikinci çeyreğinde, diğer sektörlerdeki büyümenin aksine tarım sektörü yüzde 1,5 küçüldü. 

Yani Türkiye ekonomisinin ikinci çeyrek büyümesine tarım sektörünün pozitif bir katkısı yok. 
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Bir dönem Türkiye ekonomisinin büyüme performansında lokomotif sektörler arasında yer alan 

tarım, şuan büyümeyi aşağıya çekiyor. En kısa zamanda o meşhur yapısal reformları tarımda da 

hayata geçirip milli ve kendine yeten hatta artan modeli gerçekleştirmeliyiz. 

PEKİ ŞİMDİ NE OLACAK? 

Umarım parça parça alınan önlemler yangını sınırlı alanda tutar. Ama sorun sadece kur seviyesi 

değil. Asıl dert borçların geri ödenmesi. Bu nasıl olacak? Borçlar yine bankalardan veya dışarıdan 

alınan yeni borçlarla mı çevrilecek? Zaten maliyetler çok yükseldi. Şirketler bu maliyetlere 

katlanabilecek mi? Öte yandan kurlar yukarı çıkınca, ithalata bağımlı ekonomide enflasyon da 

yükselmeye başlayacak. Ona ne tür çareler bulunacak? Bunların yanı sıra yaklaşan mahalli idare 

seçimlerinde kamu, harcamalarını nasıl kısacak? Mali disiplin kalıcı olabilecek mi? 

Papazı versek te vermesek te bunlar bizim sorunlarımız. Dış politikadaki gelişmeler, eğer radikal 

değişiklikler olmazsa, dış borçları azaltmaz. Sadece yeni borç bulmayı kolaylaştırır. 

Dünya bir yandan Sanayi 4.0’a doğru yol alırken Türkiye’de sanayi üretiminin payının düşmesi ve 

yerini inşaat ve hizmet kesiminin alması sağlıklı bir duruma işaret etmiyor. 

Türkiye bugün Sanayi 2.0 ile 3.0’ın arasında, tarım ve hayvancılık politikasını modernleştirmesi ve 

ileri götürmesi gereken bir aşamada, dijital devrime katılmakta yolun belirli bir bölümünü ilerlemiş, 

daha çok katma değeri düşük mallar üreten, markalaşmada beklenen atılımı gösterememiş, hizmet 

sektörü aşırı şişmiş bir ekonomi görümünde bulunuyor. 

Geleceğin dünyası üretimde sanayi 4.0’ın tüketimde de dijital ayrıntılı bilginin egemen olacağı bir 

dünya. Bu dünyada yer alabilmenin koşulu ekonomide, tarımdan hizmet kesimine geçişe yol açan 

sağlıksız yapıyı değiştirip, sanayiye ağırlık verecek bir yapıyı oluşturmaktan geçiyor. Böyle bir 

gelecekte bilgisiz tüketicinin yerini bilgili tüketici alacak. Bunun yolu ise ileri kültürler düzeyine 

geçecek siyasal ve sosyal altyapı değişikliğinin başarılmasına bağlı.  

Evet çok zorlu bir kış dönemi bizi bekliyor. Sorunlarımızı doğru tespit eder, doğru teşhisleri 

koyarsak, bu zor günleri elbirliğiyle çalışarak aşabiliriz. 

Toplantı gündemi sonrasında söz alan ATSO Başkanı ve aynı zamanda TOBB Yönetim Kurulu 

Üyesi Davut Çetin ise toplantıya katılmaktan memnun olduklarını belirterek sözlerine şöyle devam 

etti; 

Sayın başkan, sayın meclis üyeleri, hepinizi sevgi ve saygıyla selamlıyorum. TOBB Başkanımızın 

selamlarını da iletiyorum.  

Ekonomide zor bir süreçten geçiyoruz. Bu dönemde Odalar, Borsalar olarak işbirliğimizi 

artırmamız, daha fazla istişarede bulunmamız ve üyelerimizin, tüccarın, tarım üreticisinin, esnafın, 

sanayicinin sıkıntısını paylaşmalıyız. Bizim en önemli görevimiz üyelerimizin, sektörlerimizin 

sorunlarını dile getirmek ve çözüm aramaktır.  

Odalar ve Borsalardan TOBB kanalıyla bakanlıklara her yıl yüzlerce, hatta binlerce yazı 

gitmektedir. Bizim taleplerimiz üzerine birçok yönetmelik değişikliği yapılmaktadır. Türkiye’de 

yönetmelik değişiklikleri kolaydır, fakat kanun değişikliği kolay olmamaktadır. Yapısal reformlar 
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ise son zamanlarda yavaşlamıştır. Gerek Birliğimiz gerekse bizler yapısal reformlar konusunu çok 

dile getirdik. Son aylarda da sürekli olarak enflasyon, cari açık ve dövizdeki riskler konusunda 

uyarılarda bulunduk. Fakat Türkiye 2014’ten itibaren çok sayıda seçim, referandum, 15 Temmuz 

gibi nedenlerle bu konularda gerekli önlemleri alamadı.  

Maalesef Türkiye ekonomisi hak etmediği bir döviz krizi yaşamıştır. Merkez Bankası beklenen 

enflasyondan ve Türkiye risk priminden daha yüksek bir faiz uygulamak zorundadır.  Bu konudaki 

inat yüzünden bugün hem döviz hem enflasyon rekorlar kırmaktadır. Dünyada böyle bir enflasyon 

çok az ülkede vardır. Merkez Bankası yönetimi öz eleştiri yapmalı, Merkez Bankasının bağımsızlığı 

artık bir tartışma konusu olmaktan çıkmalıdır.  

Türkiye güçlü bir devlettir, Türk özel sektörü bugüne kadar birçok başarı hikayesine imza atmıştır. 

Eğer uzlaşma ortamıyla yapısal reformlara dönülürse, hukuk reformu yapılırsa, liyakata önem 

verilirse Türkiye ekonomisi tekrar güçlenecektir. 

Biz döviz ve faizi tartışırken, dünya 4. Sanayi devrimine girmektedir. Önümüzdeki dönem dijital 

ticaret, dijital tarım, dijital turizm, hatta dijital kent dönemidir. Her il ve ilçe, her sektör, her işletme 

endüstri 4 çağına, akıllı ve dijital üretim ve ticaret çağına hazırlanmalıdır. Yakın zamanda nakit 

paranın kalktığını, cep telefonuyla ödeme yapıldığını, robotların tarlada çalıştığını göreceğiz. 

Türkiye’nin gündemi, bizim gündemimiz bunlar olmalıdır.  

YEREL EKONOMİ – PROJE PAYLAŞIMI 

Yerelde de Antalya olarak, Kumluca olarak neler yapabiliriz? Bunları konuşmamız gerekiyor. 

Kumluca Ticaret Odası ve Borsa Başkanlarım sürekli olarak yoğun iletişimde bulunduğum, son 

derece değerli dostlarımdır. Sektör sorunlarına her platformda çözüm üretmek için gece gündüz 

çalışıyorlar. Bu vesileyle kendilerine teşekkür ediyorum. 

Batı Antalya’nın ulaşım imkânlarının yetersiz olduğunu yıllardır konuşuruz. Bölgede üretilen 

ürünün üzerine müthiş bir nakliye maliyeti biniyor. Aslında Antalya merkez de görece olarak çok 

iyi durumda değil. Yılda 10 milyonun üzerinde turist alan bir kentin demiryolu ve otoyol ağına 

bağlı olması gerekirdi. Hali hazırda, Batı Antalya’ya hitap edecek bir havaalanı çalışması var. Bu 

güzel bir gelişmedir. Hep birlikte bunun takipçisi olmalıyız. Ancak bu noktada sizden bir ricam 

olacak. Odalar aynı zamanda birer sivil toplum örgütleridir. Hepimizin kamusal faydayı da gözetme 

yükümlülüğümüz var. Ulaşım imkânlarının artması bu bölgeye talebi artıracaktır. Bu talebi doğru 

yönetmek ise hepimizin sorumluluğundadır. Kentin sahibi olarak sizlerin çarpık yapılaşmaya, doğa 

katliamlarına izin vermemeniz gerekiyor. Büyümeyi kontrollü götürmek gerekiyor.  

Bakınız; Kaş, butik turizmle büyüdü. Kaş’ta yalnızca otel ve pansiyon sahibi değil, ticaret yapan 

herkes kazanıyor. Bu modeli tüm Batı Akdeniz’in turizmde örnek olarak benimsemesi gerekiyor. 

Ancak bu turizm modelini Kurvaziyer turizmle de desteklememiz lazım. Çünkü bölgenin turizmde 

müthiş bir potansiyeli bulunuyor. Bilinen adıyla Noel Baba gibi bir değere sahibiz. 2013 yılında 

yapılan bir araştırmaya göre “Noel baba” markasına 1,6 trilyon dolar değer biçilmişti. Bu markanın 

Dünya’nın her tarafında karşılığı var. Böyle bir markanın doğru kullanıldığında çocukları bölgeye 

çekmedeki gücünü düşünebiliyor musunuz? Çocuğu çekersen zengin turisti de çekersin. Biz ise 
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Türkiye olarak Noel Baba’yı ülke tanıtımında kullanmaya ancak 2011’de başladık. Bunun yanı sıra 

müthiş değerler barındıran antik kentlerimiz, o kentlerde yaşanmış hikayeler Dünya’ya tanıtılmayı 

bekliyor. Burası Türkiye’nin örnek gösterilen planlı turizm merkezlerinden birisi olabilir. Bu 

noktada biz de elimizden gelen desteği vermeye hazırız.     

Bu aslında geç kalmış bir toplantı oldu. Bizim iş dünyasının temsilcileri olarak çok daha sık bir 

araya gelmemiz, sorunları istişare etmemiz, sorunları ortak akılla masaya yatırmamız gerekiyor. 

Ben sizlerin TOBB’daki sözcünüzüm. Bölgem için üretilecek her fikrin arkasında olduğumu 

bilmenizi isterim.  

Sayın Başkanlar ile sürekli istişare halindeyiz. Telefonumuzu ne zaman kaldırsak onlara 

ulaşabiliyoruz. Kendilerine tekrar teşekkür ediyorum. Hepinize teşekkür ediyor, iyi çalışmalar 

diliyorum. 

Toplantının ardından heyet KUTSO’nun yeni hizmet binasını inceledi. 

 

 

 

 

 

KUTSO Başkanı Günay Belediye Başkanlığına aday olmadığını açıkladı. 
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Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Ekim ayı Meclis Toplantısında gündeme dair konuları 

değerlendiren Başkan Murat Hüdavendigar Günay, Kumluca Belediye Başkanlığı için aday 

olmayacağını açıkladı. 

KUTSO Ekim ayı Meclis Toplantısı, Meclis Başkanı Fahri Özen Başkanlığında KUTSO Meclis 

Toplantı Salonunda gerçekleşti. Toplantı gündemine geçilmeden önce söz alan KUTSO Başkanı 

Murat H. Günay yerel seçimler ve ülke gündemine dair önemli açıklamalarda bulundu. Başkan 

Günay açıklamalarında şöyle dedi; 

Sayın başkan, değerli meclis üyeleri.  

BELEDİYE BAŞKANLIĞINA ADAY DEĞİLİM. 

Yaklaşan yerel seçimler öncesinde bölge halkımızın ve siyasi partilerimizin teveccühü ile Kumluca 

Belediye Başkanlığına aday olmam için yoğun baskı var. Öncelikle gösterilerin bu ilgi için şahsım 

ve KUTSO adına çok memnun oldum. Bu ilgi KUTSO’da ekip arkadaşlarımız ile birlikte 2013 

yılından bugüne yapmış olduğumuz güzel çalışmaların sonucudur.  

2018 yılı Nisan ayında tekrar KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı seçildim. KUTSO’nun Kumluca, 

Finike, Demre ve Kaş’ta hizmet veren saygın iş adamları tarafından şahsıma verilmiş olan bu görev 

benim için Kumluca Belediye Başkanlığı kadar önemlidir. Bana verilen bu 4 yıllık görev boyunca 

ekibim ve personelimle Batı Antalya’yı bir dünya markası yapmak için tüm gücümüzle çalışacağız. 

O yüzden Kumluca Belediye Başkanlığına aday olmayı kesinlikle düşünmüyorum. 

Belediye Başkanlığı makamının yerel önderlik adına çok önemli olduğunu düşünüyorum. 

Önümüzdeki yerel seçimlerde Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerimizde belediye başkanı 

olarak seçilip görev yapacak tüm arkadaşlarımız KUTSO’nun desteğini daima yanlarında 

hissedeceklerdir. Seçimler şimdiden hayırlı olsun. 

TASARRUF VE ÜRETİM DÖNEMİ 

Son bir yıl içerisinde ülkemizin içerisinde bulunduğu ekonomik durum, dünya genelinde dolar ve 

petrol fiyatlarındaki artış belki de bu yaz döneminde ekonomimize ciddi bir şekilde yansımadı. 

Fakat 2018-2019 sezonunda enflasyon, işsizlik gibi rakamlarda artışlarla beraber bizi çok parlak bir 

tablonun beklemediği ortada.  

Bu zor dönem elbette el birliğiyle atlatılacak ama devletin aldığı tasarruf tedbirleri yanında, kişisel 

olarak ve özellikle lüks tüketimde ciddi tasarrufa gitmemiz gerekiyor. Artık tüketen değil üreten 

toplum olmalıyız.  

İHRACAT İÇİN ÖNEMLİ FIRSAT 

Ekonomide yaşanan olumsuzluklara rağmen ihracatımızda artış yaşandı. Bu yaşanan artışın 

sürdürülebilir olması için ihracatımıza arttırmaya yönelik çalışmalarımıza hızla devam etmeliyiz. 

Ticaret Bakanlığımız, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ve odamızın da zaman zaman yaptığı 

uyarılar doğrultusunda ihracata yönelik ciddi bir destek paketi açıkladı. İhracatçının yaptığı 

harcamaların neredeyse tamamını kendisine geri ödeyen bu destekler ihracatımızı arttırmamız için 
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güzel fırsatlar sunuyor. Kumluca Ticaret ve Sanayi odası olarak önümüzdeki günlerde bu konuda 

ciddi çalışmalar yapacağız.  

Bölgemizde ihracat yapmayı düşünen veya yeni pazarlara ulaşarak ihracatını arttırmayı amaçlayan 

firmalarımız destekler hakkında bilgi edinmek için odamıza ulaşarak bilgi alabilirler.  

Başkan Günay’ın konuşmaları ve gündemin görüşülmesinin ardından Genel Sekreter Mesut Bakar, 

Ticaret Bakanlığının İhracat Destekleri ve “kolaydestek.gov.tr” web sitesi hakkında bir sunum 

yaptı.  

 

 

Finike Portakalı konulu Coğrafi İşaret Semineri düzenlendi. 

FİNİKE PORTAKALI Finike Meyve Üreticileri Birliği ve Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası(KUTSO) işbirliği ile Coğrafi İşaretlerde Bir Akdeniz Klasiği “Finike Portakalı” konulu 

seminer düzenlendi. 

Oturum Başkanlığını FOX TV’den Meliha Okur’un yaptığı Seminere CHP Antalya Milletvekili 

Aydın Özer, Finike Kaymakamı Ergun Baysal, KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 

Finike İlçe Tarım Müdürü Hasan Ali Gültekin, Finike Meyve Üreticileri Birliği Başkanı Celal 

Bülbül, Kumluca Ziraat Odası Başkanı Süleyman Kayhan, Yöresel Ürünler ve Coğrafi İşaretler 

Türkiye Araştırma Ağı (YÜCiTA) Başkanı Prof. Dr. Yavuz Tekelioğlu, Özlem Sarı, Bereketli Eller 

Kadın Girişimi, Üretim ve İşletme Kooperatifi Başkanı ve üreticiler katıldı. 
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Toplantı açılışında söz alan KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay şöyle dedi, ”İlkokulda 

coğrafya dersinde bize ilk öğretilen şey Türkiye’nin tarımda kendine yetebilen dünyanın 7 

ülkesinden biri olduğuydu. Fakat 2017 yılında ülkemiz tarım ve gıda ürünlerinde 14 milyar dolarlık 

ithalat yapmışız. Bu ülkemiz için acı bir durum. Bizim acilen üretime odaklanarak ürünlerimizi 

önce ülkemize yeter hale sonra da ihraç eder hale gelmemiz gerekiyor. 

Bölgemiz coğrafyası gereği tarımsal açıdan çok zengin. Finike portakalımızın yanında yöremize 

özgü daha birçok ürünümüz var. 

Dünyada turizmin hızla değiştiği, insanların sadece yemek için kilometrelerce yol gittiği bir 

dönemde yaşıyoruz. Bu yüzden yöresel ürünlerimizi tescil edip bunları ticarete kazandırmamız 

gerekiyor. 

Finike Kaymakamı Ergun Baysal, yapmış olduğu açılış konuşmasında, Finike Portakalının bir değer 

olduğunu belirterek, bu değere sahip çıkmak görevimizdir. Böyle bir semineri gerçekleştiren Finike 

Meyve Üreticileri Birliği Başkanı Celal Bülbül ile yönetim kurulu üyelerine teşekkür ederek, 

kaymakamlık olarak elimizden geleni yapacağız dedi. 

CHP Antalya Milletvekili Aydın Özer'de, tarımın önemi üzerinde durarak, siyasileri çalıştıracak ve 

uyaracak, harekete geçirecek olan sizlersiniz. Bizlere gelecek doğru bilgiler bizim çalışmalarımıza 

yön verecektir ifadesinde bulundu. 

Birinci oturumda Türkiye’de coğrafi işaretler ve örnek uygulamalar, coğrafi işaretler ve kırsal 

kalkınma, coğrafi işaretlerde darboğazlar ve çıkış önerileri konuşuldu. 

Toplantının İkinci kısmında Avrupa Birliği’nde Tescilli Narenciyeler üzerine konuşan Prof. Dr. 

Yavuz Tekelioğlu, Geçmişten Bugüne Finike Portakalını ele alarak, Finike portakalını geliştirmek 

istiyorsak, patent almak önemli ama bunu uygulamak daha önemli. Sivil toplum örgütleri ve 

kaymakamlık bu konuya daha da önem vermeli dedi.  

 

Finike Portakalının rekabet gücü için en önemli araç olan coğrafi işaret konusunda gelinen noktayı 

değerlendiren Finike Meyve Üreticileri Tarımsal Birliği Yönetim Kurulu Başkanı Celal Bülbül bu 

konuda katılımcıları bilgilendirdi. 

Düzenlenen seminerden sonra katılımcılar Portakal Paketleme Tesisi Ziyareti, Hasat Etkinliği ile 

Limyra Antik Şehir Gezisine katıldılar. 
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ODAMIZCA DÜZENLENEN EĞİTİMLER  

 

KUTSO’dan Meslekli Yeterlilik Belgesi Sınavı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından Motorlu Kara Taşıtları Alım-Satım Mesleki 

Yeterlilik Belgesi Sınavı düzenlendi.  

Teori ve uygulama olarak yapılan ve 3 gün süren sınava 39 kişi katıldı. Sınavı başarıyla 

tamamlayanlar “Motorlu Kara Taşıtları Alım-Satım Sorumlusu Seviye 5” belgesi almaya hak 

kazanacaklar. 

Resmi Gazetede yayınlanan yönetmelikle Motorlu Kara Taşıtları Alım-Satım Mesleki Yeterlilik 

Belgesi almak artık zorunlu hale geldi. 

 

Buna Göre, 

İl Ticaret Müdürlükleri, mesleki yeterlilik belgesi olmayan işletmelere “Yetki Belgesi” vermeyecek. 

Noterler, mesleki yeterlilik belgesi ibraz etmeyenlerin “Alım-Satım İşlemlerini” kabul etmeyecek. 

Belediyeler, mesleki yeterlilik belgesi ibraz etmeyen işletmelere “Ruhsat” vermeyecek. 
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Odamız toplantı salonunda “Kutso Liderlik Akademisi” tanıtım toplantısı yapıldı. Toplantıda 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat H. Günay ve Yönetim Kurulu Üyemiz Turgut Acar 

katılımcılara “Kutso Liderlik Akademisi” “hakkında bilgi verdiler. Toplantıda Sözkonusu 

Akademi’de eğitim verecek olan eğitmen İlker Kaldı ve Serkan Koca da kısa bir sunum yaptılar. 
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KUTSO Liderlik Akademisi eğitimlere başladı. KUTSO Liderlik Akademisi katılımcıları ile 

başladığımız eğitimlerimizde ikinci haftamızı da geride bıraktık. Nitelikli bir katılımcı profilini 

yakalayan Akademi beş ay sürecek. İçinde kişisel ve kurumsal gelişimin eğitim başlıklarını 

barındıran etkinlikte, kendi alanlarında isim yapmış eğitmenler bulunmaktadır. 

 

 

İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

KUTSO ile Özel Medikum Hastanesi arasında anlaşma imzalandı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) üyelerinin Kumluca Özel Medikum Hastanesinden 

sağlık hizmetlerini indirimli alabilmesi için anlaşma imzalandı. 

KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ve Medikum Hastanesi Başhekimi 

Galip Öztekin arasında imzalanan anlaşma ile Özel Medikum Hastanesinde, KUTSO üyelerine 

%30’a varan özel indirimler ile polikliniklerde 35tl muayene ücreti uygulanacak. 

KUTSO üyeleri indirim detayları için Medikum Hastanesi Anlaşmalı Kurumlar Sorumlusu Hasan 

Ertunç’a 0242 887 22 10 nolu telefondan ulaşarak bilgi alabilirler. 
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2018 Seçim değil geçim yılı olsun. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) yeni hizmet binasında yapılan Ocak ayı Meclis 

Toplantısında KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay önemli açıklamalarda 

bulundu.  

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Ocak ayı Meclis Toplantısı, KUTSO yeni hizmet binasında 

Meclis Başkan Yardımcısı Ömer Özaltın Başkanlığında yapıldı. Hizmet Binasının üyelere verilen 

hizmetin kalitesinin arttırılması adına çok önemli olduğunu belirten Meclis Başkanı Özaltın, yeni 

hizmet binasının KUTSO üyelerine ve bölge halkına hayırlı olması deliklerinde bulundu. 

Meclis görüşmelerinin ardından söz alan Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 

“Eğitim salonları, toplantı salonları, sergi salonu, arşiv ve çalışma alanlarıyla modern bir hizmet 

binasını bölgemize kazandırmaktan gurur duyuyoruz. Planladığımız fakat odamızın daha önceki 

fiziki durumunun izin vermediği birçok projeyi bu binada rahatça gerçekleştireceğiz. Üyelerimizin 

KUTSO’dan gururla bahsedeceği bir çalışma anlayışıyla 2018 yılında birçok proje ve çalışmayı 

yeni hizmet binamızda bölge halkımıza sunmayı amaçlıyoruz.  

2018 Seçim değil geçim yılı olsun 

2017 yılında tüm dünyada ve özellikle ülkemizin bulunduğu coğrafyada birçok sıkıntılı olay 

yaşandı. Yaşanan bu sıkıntılı süreçte ülke ekonomisinin etkilenmemesi adına hükümetimiz 

tarafından sağlanan teşvik ve destekler odamızın da koordinasyonu ile işadamlarımıza ulaştırıldı. 
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Fakat 2019 yılında yapılacak olan seçimler ile ilgili erken seçim söylentileri ciddi maliyetler ve 

krediler ile yatırım yapan işadamlarımızı tedirgin etmektedir. Batı Antalya’nın ekonomik gücünü 

temsil eden en büyük sivil toplum kuruluşu olarak kesinlik erken seçim istemiyoruz. Seçimler 

belirlenen seçim takvimine uygun olarak 2019 yılı Mart ayında yapılmalıdır. 2018 yılı ekonomik 

yatırımların sürdüğü, endişenin olmadığı bir yıl olmalı, seçim değil geçim yılı olmalıdır.  

Tarım ve Turizmde destekler devam etmeli. 

Bölge çiftimiz henüz sezona yeni başlarken yaşanan doğal afetlerden ciddi zarar gördü. Üzerine 

medyada sorumsuzca yayınlanan haberler ile yüksek enflasyonun suçu yine çiftçimize yüklendi. 

Coğrafyada yaşanan çatışmaların ve uluslarası siyasetin etkilediği turizm sektörümüzde ise durum 

zaten pamuk ipliğine bağlı.  

2018 yılında hükümetimizden tarım ve turizm alanında Antalya’ya  ayrı bir önem göstererek teşvik 

ve desteklerini arttırarak devam ettirmesini bekliyoruz” dedi. 

Finike Batı’nın “Parlayan Yıldızı”. 

Finike Belediye Başkanı Kaan Osman Sarıoğlu ve Finike Ak Parti İlçe Başkanı Osman Aladağ, 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odasını(KUTSO) ziyaret etti. Ziyarette Finike’de devam eden ve 

yapılması planlanan konular görüşüldü. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası’nın yeni Hizmet Binasında gerçekleşen ziyarete Finike Belediye 

Başkanı Kaan Osman Sarıoğlu, Finike Ak Parti İlçe Başkanı Osman Aladağ ve Ak Parti Finike İlçe 

Teşkilatı katılırken Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay ve Yönetim Kurulu Muharrem Şahin hazır bulundu.  

Yeni hizmet binasının KUTSO’ya hayırlı olmasını dileyen Finike Belediye Başkanı Sarıoğlu, 

“KUTSO’nun Finike ve bölgemizde yaptığı çalışmaları takdirle izliyoruz. Birçok yeni projede 

işbirliği yaparak güzel işler başarabileceğimize inanıyorum.  

Finike gerek sahildeki turizm yatırımları gerek şehir içerisindeki modern düzenlemeler ve gerekse 

beldelerimizde tarım alanında yaptığımız çalışmalar ile insanların yaşarken keyif aldığı, ülkemizin 

en seçkin kentlerinden biri olma yolunda hızla ilerliyor. Çalışmalarımız tamamlandığında Finike 

yalnızca portakalı ile değil şehircilik alt yapısıyla da modern bir liman kenti olarak Batı’nın 

parlayan yıldızı olmaya devam edecektir” dedi. 

Finike’de ki yatırımların aralıksız devam ettiği belirten Ak Parti Finike İlçe Başkanı Osman Aladağ, 

devlet hastanesi, eğitime yönelik okul, yurt ayrıca kamu kurumları inşaatları tamamlanmak üzere 

olduğunu ayrıca belediye ile mevcut yatırımların yanı sıra yeni projelere ilişkin çalışmaları da 

istişare ederek yürüttüklerini söyledi. 

Ziyaretten duydukları memnuniyeti belirten KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, “Finike 

ilçemiz Kumluca, Demre ve Kaş ile birlikte hizmet verdiğimiz dört ilçemiden biri. Finike, Antik 

Lykia kentleri içerisinde bugüne kadar özelliğini koruyarak yaşamın devam ettiği ender kentlerden. 

Biz KUTSO olarak Finike ilçemize yapılacak her güzel projenin destekçisi ve takipçisi olmaya 

devam edeceğiz. Önemli bir alternatif turizm rotası olan Lykia Yolunun Finike ilçemizi ve 
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bölgemizi en doğru ve faydalı şekilde kapsaması için birçok çalışma yaptık. Seçim döneminde ve 

sonrasında Finike’de yapılacak büyük projelerin destekçisi olduk” dedi. 

Ziyaretin ardından heyet yeni hizmet binasını gezdi. 

 

 

 

Odamızın talebi üzerine, Kumluca Belediyesi Encümeni tarafından Kafe, Pastane, Büfeler, Barlar, 

İçkili Lokantalar ve Gazinoların çalışma saatleri tekrardan düzenlenmiştir. 
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2.5 Uluslararası Ticaret 

Kaş 'ta "Dış Ticaret Bilgilendirme Toplantısı" düzenlendi. 

Ticaret Bakanlığı, Türkiye İhracatçılar Meclisi, TOBB, BAİB ve KUTSO işbirliği ile düzenlenen 

eğitime Kaş ve çevresinde hizmet veren iş adamları katıldı. 

Toplantıda Ticaret Bakanlığı Dış Ticaret Uzmanı Zeynep Sezen ve Harun Koçak ile EXIMBANK 

yetkilileri katılımcılara bilgi verdiler. 
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KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI OLARAK; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

GÜNLÜK MEVZUAT TAKİBİ 

YAPIYORUZ  

Vergi, dış ticaret, gümrük, çalışma 

ve sosyal güvenlik gibi yasa, 

yönetmelik ve tebliğlerdeki 

değişiklikleri üyelerimize ve 

yatırımcılara  bildiriyoruz. 

LOBİCİLİK FAALİYETLERİ 

GERÇEKLEŞTİRİYORUZ. 

Çeşitli platformlarda düzenlenen 

seminer, konferans, forum ve 

etkinliklerde Oda olarak Batı 

Antalya Bölgemizi temsil 

ediyoruz. 

ÜYELERİN BASIN, MEDYA VE E-

MEDYA İLİŞKİLERİNİ 

SAĞLIYORUZ. 

Üyelerimizi basın, medya ve e-

medya aracılığı ile ekonomi 

gündemi, iş fırsatları, fuar 

takvimi, kurum faaliyetleri ve 

mevzuatlar ile ilgili 

bilgilendiriyoruz. 

BATI ANTALYA BÖLGESİNİN 

TİCARİ ARŞİVİNİ 

TUTUYORUZ 

Modern arşiv sistemi ile 

bölgemizin ticari hafızasını 

korumayı sürdürüyoruz. 

ÇAĞRILARINIZA KULAK 

VERİYORUZ. 

0242-8890707 numaralı 

telefonumuz ile ihtiyacınız olan 

konularda destek veriyoruz. 

İHTİYAÇ SAHİPLERİNE 

ERZAK VE EĞİTİM 

YARDIMI YAPIYORUZ. 

Birliğimiz ile birlikte her yıl 

yaklaşık 2 bin ihtiyaç 

sahibine yardım paketleri 

dağıtıyoruz. 

MESLEK KOMİTELERİNİN 

BULUŞMA NOKTASIYIZ          

Komitelerimizle sektörlerinin 

güncel konularına çözüm 

yolları üretiyoruz. 
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SEKTÖREL SEMİNERLER 

DÜZENLİYORUZ. 

Üyelerimizin değişen 

koşullara ayak 

uydurmalarını 

kolaylaştırmak ve bilgi 

ihtiyacını gidermek için 

seminerler düzenliyoruz. 

4 BİN FİRMAYA SİCİL VE 

TESCİL HİZMETİ 

VERİYORUZ. 

Yeni açılan firmaların tescil 

ve sicil işlemlerini 

kolaylaştırarak, yeni 

istihdama fırsat sağlıyoruz. 

 

KOBİLER’E DEV HİZMETLER! 

Meslek Edindirme Kursları, 

Sertifikalı Mesleki 

Belgelendirme Hizmetleri, 

Devlet destekleri ile ilgili 

bilgilendirme seminerleri. 

DIŞ TİCARET BELGELERİ 

VERİYORUZ. 

A.TR Dolaşım Belgesi, EUR1 

ve EUR-MED Dolaşım Belgesi 

gibi dış ticaret belgeleri 

veriyoruz. 

ÖĞRENCİLERE TAM 

DESTEK! 

Her yıl lisans 

öğrencilerine burs 

veriyoruz. 

ÜYELERİMİZİ 

ÖDÜLLENDİRİYORUZ 

Başarıları ile iş ve ticaret 

hayatına katkı sağlayan 

üyelerimizi desteklemek ve 

şevklerinin artmasını 

sağlamak amacıyla 

ödüllendiriyoruz. 

FUARLARLA BÖLGEDEKİ İŞ 

YAŞAMINA GÜÇ 

KAZANDIRIYORUZ. 

Yurtiçi ve yurtdışı fuarlara 

katılım sağlayarak üyelerimizi 

yeni pazarlarla buluşturuyoruz. 

 

 

BÖLGEMİZ VE ÜYELERİMİZİN 

SORUNLARINA ÇÖZÜM YOLLARI 

ARIYORUZ. 

Üyelerimizin ve bölgemizin 

sorunlarını üst düzey 

bürokratlara taşıyarak çözüm 

yolları arıyoruz. 


